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Statement of Ace Rayburn 
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1998) 

02/13/2019 29 7092–7121 

47. Las Vegas Metropolitan 
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49. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept., Voluntary 
Statement of Terrell 
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50. Las Vegas Metropolitan 
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State v. Johnson, District 
Court, Clark County, 
Nevada Case No. C153154 
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02/13/2019 30 7285–7338 

54. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept., Voluntary 
Statement of Ace 
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56. Trial Transcript (Volume 
VIII), State v. Smith, 
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02/13/2019 31 7545–7675 
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XVI-AM), State v. Smith, 
District Court, Clark 
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02/13/2019 31–32 7676–7824 

58. Motion to Permit DNA 
Testing of Cigarette Butt 
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C153154 (Sep. 7, 1999) 

02/13/2019 32 7836–7958 

60. Interview of Charla Severs 
(Sep. 27, 1999) 

02/13/2019 32 7959–7980 

61. Motion to Videotape 
Deposition of Charla 
Severs, State v. Johnson, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153154 (Sep. 29, 1999) 

02/13/2019 32–33 7981–8004 

62. Opposition to Videotape 
Deposition of Charla 
Severs, State v. Johnson, 
District Court, Clark 

02/13/2019 33 8005–8050 
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State v. Johnson, District 
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(Oct. 6, 1999)  

02/13/2019 
SEALED 

33 8051–8160 

64. Cellmark Report of 
Laboratory Examination 
(Nov. 17, 1999) 

02/13/2019 33 8161–8165 

65. Motion for Change of 
Venue, State v. Johnson, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153154 (Nov. 29, 1999) 

02/13/2019 33 8166–8291 

66. Records from the 
California Youth 
Authority_Redacted 

02/13/2019 33–34 8292–8429 

67. Jury Instructions (Guilt 
Phase), State v. Johnson, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153154 (June 8, 2000) 

02/13/2019 34 
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68. Verdict Forms (Guilt 
Phase), State v. Johnson, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153154 (June 9, 2000) 

02/13/2019 34 8497–8503 

69. Special Verdict, State v. 
Johnson, District Court, 
Clark County, Nevada 
Case No. C153154 (June 
15, 2000) 

02/13/2019 34 8504–8506 

70. Affidavit of Kristina 
Wildeveld (June 23, 2000) 

02/13/2019 34 8507–8509 
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Aggravating 
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Johnson, District Court, 
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(Mar. 17, 2004) 
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Evidence Supporting 
Aggravating 
Circumstances, State v. 
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Case No. C153154 (Apr. 6, 
2004) 
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73. Opposition to Second 
Amended Notice of 
Evidence Supporting 
Aggravating 
Circumstances, State v. 
Johnson, District Court, 
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Case No. C153154 (Apr. 
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02/13/2019 34 8528–8592 
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Supporting Aggravating 
Circumstances, State v. 
Johnson, District Court, 
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Case No. C153154 (Apr. 
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75. Jury Instructions (Penalty 
Phase 3), State v. Johnson, 
District Court, Clark 

02/13/2019 35 8622–8639 
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02/13/2019 35 8640–8652 

77. John L. Smith, Mabey 
takes heat for attending 
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02/13/2019 35 8653–8656 
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Las Vegas Sun (Apr. 27, 
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02/13/2019 35 8657–8660 
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7, 2017) 
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02/13/2019 35 8699–8700 
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(Nov. 19, 2016) 
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94. State’s Exhibit 74 – Photo 02/13/2019 37 9318–9320 
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98. State’s Exhibit 80 – Photo 02/13/2019 37 9330–9332 
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100. State’s Exhibit 82 – Photo 02/13/2019 37 9336–9338 
101. State’s Exhibit 86 – Photo 02/13/2019 37 9339–9341 
102. State’s Exhibit 89 – Photo 02/13/2019 37 9342–9344 
103. State’s Exhibit 92 – Photo 02/13/2019 37 9345–9347 
104. State’s Exhibit 113 – Photo 02/13/2019 37 9348–9350 
105. State’s Exhibit 116 – Photo 02/13/2019 37 9351–9353 
106. State’s Exhibit 120 – Photo 02/13/2019 37 9354–9356 
107. State’s Exhibit 125 – Photo 02/13/2019 37 9357–9359 
108. State’s Exhibit 130 – Photo 02/13/2019 38 9360–9362 
109. State’s Exhibit 134 – Photo 02/13/2019 38 9363–9365 
110.  State’s Exhibit 137 – Photo 02/13/2019 38 9366–9368 
111. State’s Exhibit 145 – Photo 02/13/2019 38 9369–9371 
112. State’s Exhibit 146 – Photo 02/13/2019 38 9372–9374 
113. State’s Exhibit 148 – Photo 02/13/2019 38 9375–9377 
114. State’s Exhibit 151 – Photo 02/13/2019 38 9378–9380 
115. State’s Exhibit 180 – Photo 02/13/2019 38 9381–9384 
116. State’s Exhibit 181 – Photo 02/13/2019 38 9385–9388 
117. State’s Exhibit 216 - 

Probation Officer’s Report - 
Juvenile_Redacted 

02/13/2019 38 9389–9403 

118. State’s Exhibit 217 - 
Probation Officer’s 
Report_Redacted 

02/13/2019 38 9404–9420 
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119. State’s Exhibit 221 – Photo 02/13/2019 38 9421–9423 
120. State’s Exhibit 222 – Photo 02/13/2019 38 9424–9426 
121. State’s Exhibit 256 02/13/2019 38 9427–9490 
122. Las Vegas Metropolitan 

Police Dept. Crime Scene 
Report (Aug. 14, 1998) 

02/13/2019 38 9491–9499 

123. VCR at Terra Linda 02/13/2019 38 9500–9501 
124. VCR Remote Control 

Buying Guide 
02/13/2019 38 9502–9505 

125. Jury Instructions (Penalty 
Phase 3), State v. Johnson, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153154 (May 4, 2005) 

02/13/2019 38 9506–9519 

126. Motion to Bifurcate 
Penalty Phase, State v. 
Johnson, District Court, 
Clark County, Nevada 
Case No. C153154 (Apr. 
27, 2004) 

02/13/2019 38 9520–9525 

127. Motion to Reconsider 
Request to Bifurcate 
Penalty Phase, State v. 
Johnson, District Court, 
Clark County, Nevada 
Case No. C153154 (Apr. 
11, 2005) 

02/13/2019 38 9526–9532 

128. Special Verdicts (Penalty 
Phase 3), State v. Johnson, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153154 (Apr. 28, 2005) 

02/13/2019 38 9533–9544 

129. Verdict (Penalty Phase 3), 
State v. Johnson, District 
Court, Clark County, 
Nevada Case No. C153154 
(May 5, 2005) 

02/13/2019 38 9545–9549 
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130. Declaration of Arthur Cain 

(Oct. 29, 2018) 
02/13/2019 38 9550–9552 

131. Declaration of Deborah 
White (Oct. 27, 2018) 

02/13/2019 38 9553–9555 

132. Declaration of Douglas 
McGhee (Oct. 28, 2018) 

02/13/2019 38 9556–9558 

133. Declaration of Elizabeth 
Blanding (Oct. 29, 2018) 

02/13/2019 38 9559–9560 

134. Declaration of Jesse 
Drumgole (Oct. 27, 2018) 

02/13/2019 38 9561–9562 

135. Declaration of Johnnisha 
Zamora (Oct. 28, 2018) 

02/13/2019 38 9563–9566 

136. Declaration of Johnny 
White (Oct. 26, 2018) 

02/13/2019 38 9567–9570 

137. Declaration of Keonna 
Bryant (Oct. 30, 2018) 

02/13/2019 38 9571–9573 

138. Declaration of Lolita 
Edwards (Oct. 30, 2018) 

02/13/2019 38 9574–9576 

139. Declaration of Loma White 
(Oct. 31, 2018) 

02/13/2019 38 9577–9579 

140. Declaration of Moises 
Zamora (Oct. 28, 2018) 

02/13/2019 38 9580–9582 

141. Declaration of Vonjelique 
Johnson (Oct. 28, 2018) 

02/13/2019 38 9583–9585 

142. Los Angeles Dept. of Child 
& Family 
Services_Redacted 

02/13/2019 38–39 9586–9831 

143. Psychological Evaluation of 
Donte Johnson by Myla H. 
Young, Ph.D. (June 6, 
2000) 

02/13/2019 39 9832–9841 

144. Psychological Evaluation of 
Eunice Cain (Apr. 25, 
1988) 

02/13/2019 39 9842–9845 
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145. Psychological Evaluation of 
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Kates (Dec. 28, 1993) 

02/13/2019 39–40 9846–9862 

146. Student Report for John 
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02/13/2019 40 9863–9867 

147. School Records for 
Eunnisha White_Redated 

02/13/2019 40 9868–9872 

148.  High School Transcript for 
John White_Redacted 

02/13/2019 40 9873–9874 

149. School Record for John 
White_Redacted 

02/13/2019 40 9875–9878 

150. Certified Copy SSA 
Records_Eunice 
Cain_Redacted 

02/13/2019 40 9879–9957 

151. Declaration of Robin Pierce 
(Dec. 16, 2018) 

02/13/2019 40 9958–9961 

152. California Department of 
Corrections 
Records_Redacted (Apr. 25, 
2000) 

02/13/2019 40 
  

9962–10060 

153. Letter from Maxine Miller 
to Lisa Calandro re 
forensic lab report (Apr. 
13, 1999) 

02/13/2019 40 10061–10077 

154. Letter from Lisa Calandro 
Forensic Analytical to 
Maxine Miller (Apr. 20, 
1994) 

02/13/2019 40 10078–10080 

155. Memorandum re call with 
Richard Good (Apr. 29, 
1999) 

02/13/2019 40 10081–10082 

156. Letter from Maxine Miller 
to Berch Henry at Metro 
DNA Lab (May 7, 1999) 

02/13/2019 40 10083–10086 

157. Letter from Maxine Miller 
to Richard Good (May 10, 
1999) 

02/13/2019 40 10087–10092 
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158. Letter from Maxine Miller 

to Tom Wahl (May 26, 
1999) 

02/13/2019 40 10093–10098 

159. Stipulation and Order, 
State v. Johnson, District 
Court, Clark County, 
Nevada Case No. C153154 
(June 8, 1999) 

02/13/2019 40 10099–10101 

160. Stipulation and Order, 
State v. Johnson, District 
Court, Clark County, 
Nevada Case No. C153154, 
(June 14, 1999) 

02/13/2019 40 
 

10102–10105 

161. Letter from Maxine Miller 
to Larry Simms (July 12, 
1999) 

02/13/2019 40–41 10106–10110 
 

162. Stipulation and Order, 
State v. Johnson, District 
Court, Clark County, 
Nevada Case No. C153154 
(Dec. 22, 1999) 

02/13/2019 41 10111–10113 

163. Letter from Maxine Miller 
to Nadine LNU re bullet 
fragments (Mar. 20, 2000) 

02/13/2019 41 10114–10118 

164. Memorandum (Dec. 10, 
1999) 

02/13/2019 41 10119–10121 

165. Forensic Analytical 
Bloodstain Pattern 
Interpretation (June 1, 
2000) 

02/13/2019 41 10122–10136 

166. Trial Transcript (Volume 
III), State v. Young, 
District Court, Clark 
County, Nevada, Case No. 
C153461 (Sep. 7, 1999) 

02/13/2019 41 10137–10215 

167. Trial Transcript (Volume 
VII), State v. Young, 

02/13/2019 41 10216–10332 
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District Court, Clark 
County, Nevada, Case No. 
C153461 (Sep. 13, 1999) 

168. National Research Council, 
Strengthening Forensic 
Science in the United 
States: A Path Forward, 
Washington, D.C.: The 
National Academies Press 
(2009) 

02/13/2019 41 10333–10340 

169. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept. Forensic Lab 
Report of Examination 
(Sep. 26, 1998) 

02/13/2019 41 
  

10341–10343 

170. Todd Armstrong juvenile 
records_Redacted 

02/13/2019 41–42 10344–10366 

171. Handwritten notes on 
Pants 

02/13/2019 42 10367–10368 

172. Declaration of Cassondrus 
Ragsdale (Dec. 16, 2018) 

02/13/2019 42 10369–10371 

173. Report of Dr. Kate 
Glywasky (Dec. 19, 2018) 

02/13/2019 42 10372–10375 

174. Curriculum Vitae of Dr. 
Kate Glywasky 

02/13/2019 42 10376–10384 

175. Report of Deborah Davis, 
Ph.D. (Dec. 18, 2018) 

02/13/2019 42 10385–10435 

176. Curriculum Vitae of 
Deborah Davis, Ph.D. 

02/13/2019 42 10436–10462 

177. Report of T. Paulette 
Sutton, Associate 
Professor, Clinical 
Laboratory Sciences (Dec. 
18, 2018) 

02/13/2019 42 10463–10472 

178. Curriculum Vitae of T. 
Paulette Sutton 

02/13/2019 42 10473–10486 
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179. Report of Matthew Marvin, 

Certified Latent Print 
Examiner (Dec. 18, 2018) 

02/13/2019 42 10487–10494 

180. Curriculum Vitae of 
Matthew Marvin 

02/13/2019 42 10495–10501 

181. Trial Transcript (Volume 
V), State v. Smith, District 
Court, Clark County, 
Nevada Case No. C153624 
(June 16, 1999) 

02/13/2019 42–43 
 
 

10502–10614 

182. Trial Transcript (Volume 
VI), State v. Smith, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
C153624 (June 16, 1999) 

02/13/2019 43 10615–10785 

183. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept. Interview of 
Tod Armstrong_Redacted 
(Aug. 17, 1998) 

02/13/2019 43 10786–10820 

184. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept. Interview of 
Tod Armstrong _Redacted 
(Aug. 18, 1998) 

02/13/2019 43 10821–10839 

185. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept. Interview of 
Charla Severs_Redacted 
(Aug. 18, 1998) 

02/13/2019 43–44 10840–10863 

186. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept. Interview of 
Sikia Smith_Redacted 
(Aug. 17, 1998) 

02/13/2019 44 10864–10882 

187. Las Vegas Metropolitan 
Police Dept. Interview of 
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188. Declaration of Ashley 
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Supreme Court, Nashville 
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02/13/2019 44–45 10919–11321 

191. Sandoz’ Inc.’s Motion for 
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Curiae in Support of Real 
Parties in Interest, Nevada 
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Disrict Court of the State 
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Supreme Court, Case No. 
76485 

02/13/2019 45 11322–11329 

192. Notice of Entry of Order, 
Dozier v. State of Nevada, 
District Court, Clark 
County, Nevada, Case No. 
05C215039 

02/13/2019 45 11330–11350 

193. Declaration of Cassondrus 
Ragsdale (2018.12.18) 

02/13/2019 45 11351–11353 

194. Affidavit of David B. 
Waisel, State of Nevada, 
District Court, Clark 
County, Case No. 
05C215039 (Oct. 4, 2018) 

02/13/2019 45–46 
  

11354–11371 

195. Declaration of Hans 
Weding (Dec. 18, 2018) 

02/13/2019 46 11372–11375 

196. Trial Transcript (Volume 
IX), State v. Smith, 
District Court, Clark 
County, Nevada Case No. 
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02/13/2019 46 11376–11505 



20 
 

DOCUMENT DATE VOLUME PAGE(S) 
197. Voluntary Statement of 

Luis Cabrera (August 14, 
1998) 
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15, 1999) 
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202. School Record of Sikia 
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J, State v. Smith, District 
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02/13/2019 46 11541–11542 
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Harder, Psy.D., Court’s 
Exhibit 2, State v. Young, 
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C153461 (May 3, 2006) 

02/13/2019 46 11547–11550 

206. Competency Evaluation of 
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Exhibit 3, State v. Young, 
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County, Nevada Case No. 
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207. Motion and Notice of 
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Conduct Discovery 
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Opposition to Motion for 
Summary Judgment, 
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Opposition to Motion for 
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216. Holloway v. Baldonado, 
No. A498609, Opposition to 
Motion for Summary 
Judgment Filed by 
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County, District Court of 
Clark County, filed Jan. 
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Hearing 
 

05/17/2004 12 2959–2989 
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Transcript of Evidentiary 
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Transcript of Excerpted 
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06/06/2000 4–5 810–1116 

Transcript of Jury Trial – Day 3 
(Volume III) 
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1 This transcript was not filed with the District Court nor is it under seal. 
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Transcript of Jury Trial – 
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III) 
 

06/14/2000 9–10 2069-2379 

Transcript of Jury Trial – 
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06/16/2000 10 2380–2470 

Transcript of Material Witness 
Charla Severs’ Motion for Own 
Recognizance Release 
 

01/18/2000 2 414–415 

Transcript of Motion for a New 
Trial 
 

07/13/2000 10 2471–2475 

Transcript of Petition for Writ of 
Habeas Corpus and Setting of 1. 
Motion for Leave and 2. Motion 
for Evidentiary Hearing, 
Johnson v. Gittere, et al., Case 
No. A–19–789336–W, Clark 
County District Court, Nevada 
 

02/13/2020 49 12249–12263 

Transcript of Preliminary 
Hearing 
 

10/12/1999 2 260–273 

Transcript of State’s Motion to 
Permit DNA Testing 
 

09/02/1999 2 252 – 254 

Transcript of State’s Motion to 
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Charla Severs 
 

10/11/1999 2 255–259 
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Filing of All Motions 
(Defendant’s Motion to Reveal 
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Statements of the Defendant 
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State v. Johnson, Case No. 
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09/01/1998 1–2 001–251 

Transcript of Three Judge Panel 
– Penalty Phase – Day 1 
(Volume I) 
 

07/24/2000 10–11 2476–2713 

Transcript of Three Judge Panel 
– Penalty Phase – Day 2 and 
Verdict (Volume II) 
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Q Back in August of 1998 had you ever 

been to the Terra Linda address? Prior to the call had you 

ever been there to that address? 

A 

Q 

No, sir. 

You don't know what that house looked 

like before the homicide took place, do you? 

A 

Q 

A 

Q 

You mean go inside? 

Right. 

No, sir. 

You don't know if what you have 

described as the ransacking of the house was involved with 

homicide, do you? 

A 

Q 

No, sir. 

You don't know if there were drugs in 

that house before the homicides, do you? 

A 

Q 

No, sir. 

You didn't even in all candor do a 

search of the house; you simply sealed it off and waited 

for the proper individuals to do that? 

A Incorrect, sir. I did a protective 

sweep of the house for my safety. 

Q I apologize. I didn't mean to misquote 

you. I mean, you didn't actually go searching for evi-

dence; you did the protective sweep that you told the jury 

about? 
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• 
A 

Q 

Yes, sir. 

Who is the possible witness that you 

identified? Did you say that? I missed it. 

A No, sir. I don't recall his name. I 

just remember that he was the resident just west of the 

address. 

Q Okay. 

You also said I thought in response to 

an earlier question from Mr. Guymon that there had to be 

more than one suspect in your mind because of the number of 

victims. Is that accurate? 

A Yes, sir, that's correct. The reason 

being for you to control that many people and to be able to 

do a thorough job in taping their hands and feet, one 

person could not have done it alone. 

Q One person could have directed one of 

the victims to tape the others while he stood over them 

with a gun? 

A 

Q 

That's a possibility, sir. 

So it could have been one suspect that 

did the damage you saw at the Terra Linda address? 

A Did the damage? Can you specific 

"damage"? 

Q The cause of the homicide that you saw 

at the Terra Linda address. 
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A 

Q 

That caused the homicide? I'm sorry. 

It could have been one perpetrator that 

caused all four of those homicides. Is that accurate? 

MR. GUYMON: Calls for speculation. I am going to 

object. 

MR, CHRISTIANSEN: He opened the door. 

THE COURT: No, he said more than one. He can 

give an opinion. Could it have been more than one person 

that committed these homicides? 

THE WITNESS: I don't believe so, sir. 

Q (By Mr. Christiansen) I thought, you 

just told me one person could have come in with a gun and 

forced one of the people that were victims to tie the 

others up and tape them up? 

A Could have been forced but they 

wouldn't have done . such a thorough job. I mean, it 

appeared the way if you have seen the photos, sir, when I 

first saw this it was a very good job of taping. 

suspects? 

Q 

A 

Q 

So you thought there was at least two 

Minimum, yes, sir. 

In truth and in fact you can't name how 

many suspects there were? 

A 

Q 

No, sir. 

I don't have anything further. Thank 
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you, Officer. 

THE COURT: Mr. Guymon? 

MR. GUYMON: Nothing on redirect. 

THE COURT: Officer West, you are excused. You 

are admonished not to discuss your testimony with anyone 

until we complete the case. You are free to go. 

The jury can look at the pictures now, 

please. 

Do you have your next witness? 

MR, GUYMON: I have one in the hall. 

THE COURT: How long will he take? 

MR. GUYMON: Let me ask --

THE COURT: Well, then, what we will do, ladies 

and gentlemen, we will take -- how long do you think you 

will take just approximately? 

minutes. 

MR. GUYMON: My direct will take less than twenty 

THE COURT: Who are you talking about? 

MR. GUYMON: Ace Hart. 

THE COURT: A good hour. 

We will be in recess until approxi-

mately 1 :20 we will be in recess until 1:30. Be back no 

later than 1:25. When you do come back report in to the 

jury lounge and remain there until the bailiff comes to get 

you, 
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• 
Once again I want to admonish you you 

must not discuss any of the facts of this case amongst 

yourselves or with any other person, read, watch, or listen 

to any news communique about this trial whether it be 

television, radio or newspaper or form any opinion about 

the outcome until the matter is submitted to you for your 

deliberation in the jury room. 

Mr. Bailiff, the jury is viewing those 

photographs. They have been admitted into evidence. When 

they complete the viewing of those photos we will excuse 

the jury until 1:20 or 1:30. 1:20. 1:30, gentlemen. 

MR. CHRISTIANSEN: Thank you, Judge. 

ATTEST: Full, true 

(The noon recess was taken). 

* * * * * 
of proceedings. 

HELL $0, CCR 15 
COURT REPORTER 
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LAS VEGAS, NEVADA, JUNE 16, 1999, 1:30 P.M. 

* * * * * 
THE COURT: This is the continuation of 

the matter State of Nevada versus Sikia Smith. The 

record will indicate the presence of the same parties 

that were in court at the time we recessed. 

Mr. Guymon, are you ready to proceed? 

MR. GUYMON: Yes, your Honor. 

THE COURT: Mr. Sgro? 

MR. SGRO: Yes, your Honor. 

THE COURT: Will counsel stipulate to the 

presence of the jury and the four alternates? 

MR. GUYMON: Yes, your Honor. 

MR. SGRO: Yes, your Honor. 

THE COURT: Call your next witness. 

MR. GUYMON: Ace Rayburn Hart. 

THE COURT: Mr. Hart, up here, please. 

Remain standing. Raise your right hand and be sworn 

by the clerk. 

ACE HART. 

called as a witness, and having been first duly sworn 

to testify to the truth, the whole truth, and nothing 

but the truth, was examined and testified as follows: 

THE COURT: Be seated. Give us your full 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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name, spell your last name, your business address and 

occupation. 

County. 

THE WITNESS: Ace Rayburn Hart, H-A-R-T. 

THE COURT: Are you employed? 

THE WITNESS: Yes, sir, for Santa Clara 

THE COURT: Where? 

THE WITNESS: In Bellville, Illinois. 

THE COURT: And have you lived in Las 

Vegas before, Mr. Hart? 

THE WITNESS: Yes, sir. 

THE COURT: Were you living in Las Vegas 

during the month of August 1998? 

Nevada? 

THE WITNESS: Yes. 

THE COURT: Where were you living? 

THE WITNESS: On Everman Street. 

THE COURT: Is that in Clark County, 

THE WITNESS: Yes. 

THE COURT: Mr. Guymon. 

MR. GUYMON: Thank you. 

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. GUYMON: 

Q. You indicated that you were living in a 

house on Everman; is that right? 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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A. 

Q. 

Yes, sir. 

Can you tell us approximately when you, 

or how long you lived at the Everman house? 

A. 

Q. 

About five months. 

Do you know when you moved out of the 

Everman house? 

A. The end of July, beginning of August. 

5 

Q. And what year are we talking about? This 

is 1999. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

'98. 

'98? 

Yes, sir. 

Whose house was the Everman house? 

Tod Armstrong's. 

THE COURT: Keep your voice up. 

THE WITNESS: Tod Armstrong's. 

MR. GUYMON: 

You had lived there how many months? 

About five months. 

If we count back from August about five 

months, that's when you would have moved in; is that 

right? 

A. 

Q. 

Yes. 

I'm going to show you -- counsel -- I 

have two maps out here, or calendars, July and 
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-
August, that I'm going to have you refer to on 

occasion? 

THE COURT: What are the numbers? 

6 

MR. GUYMON: They are marked now 158, and 

159. 

THE COURT: 158 is July? 

MR. GUYMON: Yes, your Honor. 

THE COURT: 159 is August. 

MR. GUYMON: That's correct, and Judge I 

move for their admission. 

THE COURT: Any objection? 

MR. SGRO: No, your Honor. 

THE COURT: 158 and 159 are admitted into 

evidence. 

Q. 

A. 

Q. 

MR. GUYMON: 

Can you see both of those? 

Yes. 

When you moved into the Everman house 

with Tod Armstrong, what was your relationship with 

Tod, say, five months before August? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Armstrong? 

My best friend. 

How long had you known Tod Armstrong? 

Two years. 

Do you remain best friends with Tod 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

Armstrong? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

To this day? 

Yes. 

No. 

When is the last time you talked to Tod 

Last year, September of last year. 

1998? 

Yes. 

Justin Perkins, do you know that name? 

Yes. 

How do you know Justin Perkins? 

I went to junior high school and high 

7 

school with him. 

Q. 

Perkins? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

When is the last time that you saw Justin 

Four years. 

You have not seen him for four years? 

No, sir. 

Have you discussed your testimony in this 

case with him at all? 

A. 

Q. 

A. 

No, sir. 

Has he discussed his testimony with you? 

No. 

THE COURT: Keep your voice up. 

THE WITNESS: No, sir. 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10622



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

Q. 

4815? 

A. 

Q. 

A. 

MR. GUYMON: 

Now, the house at the Everman address, 

Yes. 

Whose house was it? 

Tod's. 

8 

Q. When you moved in with him five months 

before August, that would be about February, March or 

February? 

A. Yes, sir. 

Q. Who lived at Tod Armstrong's house? 

A. Me, BJ and Tod. 

Q. Who is BJ? 

A. One of our other friends. 

Q. Other than BJ, does he have a name? 

A. Bryan Johnson. 

Q. Bryan Johnson, and what was your 

relationship like with Bryan Johnson when you moved 

into Tod's house? 

A. 

Q. 

August? 

A. 

Q. 

A. 

Good friends. 

Now then, you say you moved out early 

Yes. 

Of 1998? 

Yes, sir. 
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Q. Prior to you moving out of the house in 

early August at Everman did you have some other 

roommates that came to live with you? 

A. 

Q. 

you? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, sir. 

And who was it that came to live with 

Donte and Terrell and LaLa. 

And you say Donte, Terrell and LaLa? 

Yes. 

Q. How long had you known Donte, Terrell and 

LaLa before they moved in? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

nickname? 

LaLa. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

About eight months. 

Okay. Now, does Terrell have a nickname? 

Yes. 

What's his nickname? 

Red. 

And how about Donte, does he have a 

Yes, Deco. 

And LaLa, does she have a nickname? 

That's all I've ever known her by is 

Is there anyone in this courtroom that 

you associate with Donte, Terrell and LaLa? 

MR. SGRO: Object to the words "associate 
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with," your Honor. It's vague. 

Q. 

courtroom? 

THE COURT: Rephrase it. 

MR. GUYMON: 

Do you recognize anyone in this 

Yes. 

And who do you recognize? 

Sikia. 

10 

A. 

Q. 

A. 

Q. And how do you recognize Sikia, or how do 

you know Sikia? 

A. I met him through another one of my 

friends. I have only met him a couple times through 

Shawn, and I seen him at my house one time. 

it? 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Q. 

Do you know what Shawn's last name is? 

No, sir. 

Does Sikia have a nickname? 

Yes, Tiny Bug. 

I'm showing you 

THE COURT: Keep your voice up. What was 

THE WITNESS: Tiny Bug. 

MR. GUYMON: 

Showing you what has been marked as 

State's Proposed Exhibit 160, do you recognize the 

persons that are in 160? 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

And who is in 160? 

Red, Tiny Bug, and Deco. 

Are they appropriately named with their 

names underneath them? 

A. Yes, sir. 

MR. GUYMON: Move for the admission. 

THE COURT: Any objection? 

MR. SGRO: No objection. 

THE COURT: 160 is admitted. 

MR. GUYMON: 

Q. Now then, if you moved out in the start 

of August, what month did Donte, Terrell and LaLa 

move into the Everman residence? 

A. They had been there about three weeks 

before I moved out, so July, beginning or middle of 

July, probably the beginning of July. 

Q. Now did you pay rent when you stayed at 

the house? 

Yes. 

How much did you pay? 

11 

A. 

Q. 

A. It was we split bills and everything. It 

was like $200 a month. 

Q. 

house? 

Did BJ, Bryan Johnson, pay rent at the 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Did he pay the same? 

Yes. 

12 

To your knowledge did Donte or Terrell or 

LaLa pay rent? 

A. 

Q. 

No, not that I know of. 

Do you have personal knowledge as to why 

they didn't pay rent? 

A. 

Q. 

No. 

Did Terrell, Donte or LaLa provide 

anything to Tod Armstrong or yourself? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, drugs. 

Okay, and what was it that they provided? 

Cocaine. 

And who would Donte give the cocaine to? 

Tod. 

Tod Armstrong? 

Yes, sir. 

Now would Tod have to pay for that drug? 

Not that I know of. 

MR. SGRO: If he knows. No foundation. 

MR. GUYMON: 

You have personal knowledge? Did you 

ever see Tod pay money for drugs to Donte? 

A. No, sir. 
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Q. About the time that you moved out in 

August, that you moved out of the house on Everman, 

were you familiar with the, say, the things that were 

in the Everman residence? 

A. Yes, sir. 

Q. Did the place have a sofa? 

A. Correct. 

Q. And a TV and things like that? 

A. Yes, sir. 

Q. Did you take your property out of the 

Everman residence when you left? 

A. Just some of my clothes. 

MR. GUYMON: If I could approach. 

THE COURT: Yes. 

MR. GUYMON: I'll show counsel what I 

have previously shown him, the photographs. 

Q. Showing you what has been marked as 

State's Proposed Exhibit 98, do you recognize that 

particular place? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir, that's my front door. 

And at the Everman house? 

Yes. 

Is that as it appeared on, say, August 1 

when you moved out? 

A. Uh-huh. 
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THE COURT: You have to answer yes or no. 

THE WITNESS: Yes, sir. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 

State's 98. 

THE COURT: Any objection? 

MR. SGRO: Your Honor, to expedite 

things, I don't have a problem with any of the photos 

that he showed me. 

Q. 

THE COURT: 98 is admitted. 

MR. GUYMON: 

Showing you what has been marked as 

State's Proposed Exhibits 99 through 112, look at 

those quickly and tell me if you recognize those 

photographs? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

All right. And what's depicted, how is 

it that you recognize those photographs? 

A. This is our couch and our TV and our 

carpet and our bedrooms and tables. 

Q. 

residence? 

A. 

Q. 

And is that there at the Everman 

Yes, sir. 

I want to ask you -- move for the 

admission of State's Proposed Exhibits 99 through 

112? 
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THE COURT: Are 99 and 112 still part of 

package? 

MR. SGRO: No objection. 

THE COURT: 99 through 112 is admitted 

evidence. 

Q. 

A. 

Q. 

MR. GUYMON: 

State's Exhibit 99, it has a television? 

Yes, sir. 

Was that television in that location on 

August 1st, when you moved out, of 1998? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

There's some other items underneath the 

television, do you recognize those? 

A. Not the day that I moved out, we never 

had a Nintendo. 

Q. 

A. 

Q. 

You never had a what? 

Nintendo. 

Okay, anything else in the picture that 

wasn't at the house on August 1st? 

A. There was nothing there underneath the TV 

the day that we moved out, that I moved out. 

Q. You say there was nothing there, there's 

a VCR underneath the TV. Was that there on August 1? 

A. 

Q. 

No, sir. 

After you moved out on August 1 did you 
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return to the residence from time to time? 

Yes, sir. A. 

Q. How often did you return to the residence 

between August 1st and August 15th, the first 15 days 

in August? 

A. 

Q. 

Quite a few times. 

Now when you returned quite a few times, 

to use your expression, would you have recognized 

that the house had a VCR if it was there, on, say, 

the 4th or the 7th or the 12th? 

MR. SGRO: That sort of calls for 

speculation, your Honor, perhaps if he rephrased what 

he saw. 

Q. 

THE COURT: Rephrase it. Sustained. 

MR. GUYMON: 

During the few times that you returned to 

the residence at Everman, did you see the VCR then? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

No, sir. 

How about the Nintendo? 

No. 

Now then, directing your attention to 

Exhibit 103, do you recognize that? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, sir. 

And what is depicted there? 

A box with Black and Miles in it and 
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stuff. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

at Everman? 

A. 

Q. 

THE COURT: Keep your voice up. 

THE WITNESS: And combs. 

MR. GUYMON: 

What are Black and Miles? 

Cigars. 

Whose were those? 

Dante's. 

Who smoked Black and Miles at the house 

Donte. 

With what regularity did Donte smoke 

Black and Miles? 

A. 

Q. 

A. 

a cigarette. 

Q. 

and Miles? 

A. 

Q. 

What was that? 

Did he smoke them often or not so often? 

Yeah, he smoked them like you would smoke 

Did anybody else in the house smoke Black 

Not that I know of. 

Okay, and showing you what's been marked 

as State's Exhibit 104, do you recognize what's 

there? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

What's depicted in 104 and how do you 
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recognize it? 

A. It was the bag that I seen where they had 

all their guns in. 

Q. 

A. 

the bag. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

they had 

when they 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

and what 

A. 

in 

You say it was a bag? 

That I seen before where they had guns in 

When did you first see that tote bag? 

When they moved in. 

Who is "they"? 

Donte, Red and LaLa. 

You say they brought that with them? 

Yes. 

Do you have personal knowledge as to what 

the bag when they brought the bag over 

first moved in in July? 

No, sir. 

Did you later see things in the bag? 

Yes, sir. 

When is it that you saw inside the bag 

did you see? 

I don't know exactly when it was, but 

just a couple of like rifles and handguns. 

Q. You say a couple rifles, how many? 

MR. SGRO: Can we have at least a month? 

THE COURT: When did you see the rifles, 
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Mr. Hart? 

THE WITNESS: Somewhere in July, I don't 

know exactly. 

like? 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

THE COURT: Of 1998? 

THE WITNESS: Yes. 

MR. GUYMON: 

How many rifles did you see? 

I can only remember two. 

Can you describe what the rifles looked 

Like a .22 with a banana clip and another 

one didn't have a stock on it. 

Q. A .22 with a banana clip and a gun that 

didn't have a stock on it? 

A. 

Q. 

Yeah, like they cut it off. 

Other than the two rifles, did you see 

any other guns in the handbag? 

A. 

Q. 

handguns? 

A . 

Yes, a couple handguns. 

A couple handguns? Are you familiar with 

There was a .38 and it must have been a 

. 380 because it wasn't a nine. 

Q. You say it wasn't a nine, are you 

familiar with handguns? 

A. Yes, sir. 
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Q. 

handguns? 

And how is it that you are familiar with 

A. 

Q. 

Just my family has them, my dad has guns. 

Do you know the difference between a 

revolver or an automatic? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Were these, was the .38, or the gun that 

you thought was a .38, was it an automatic or 

revolver? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

It was a revolver -- the .38? 

Yes. 

Yes. 

How about the .380 that you described? 

Semi-automatic. 

Any other items in the tote bag that you 

noticed in July? 

A. 

Q. 

No. 

And in this particular photograph there 

is some duct tape. Do you recognize duct tape or 

associate duct tape with the house? 

A. I don't remember seeing the duct tape 

ever around. 

Q. Okay. How about the next photograph, it 

is 105, what does depict there? 

A. Jeans. 
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Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

And do you know whose jeans those are? 

Either Dante's or Red's. 

Why do you say that? 

Because they are their jeans. 

How about the shoes, did you recognize 

who the shoes belong to? 

A. 

Q. 

No. 

The next photograph, 106, do you 

recognize the items there? 

A. 

Q. 

A. 

Yes. 

And what's depicted there? 

Jeans and three pairs of shoes, and I 

only know what the one pair of shoes is, Red's. 

these? 

Q. 

A. 

Q. 

Red's shoes are which ones? 

The black Nike. 

The black Nike? Judge, may I published 

21 

THE COURT: Yes. Look at one and pass it 

on, ladies and gentlemen. 

MR. GUYMON: 

Q. Photograph 107, do you recognize what's 

depicted there? 

A. 

rifle. 

Q. 

Yes, two pairs of black jeans and the 

Is that the rifle you previously 
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described? 

A. 

Q. 

you say? 

A. 

Q. 

A. 

they stayed. 

Q. 

A. 

Q. 

22 

Yes, sir. 

Is that the one that had the banana clip 

Yes, sir. 

Whose bedroom is that? 

That's the master bedroom. That's where 

They stayed in the master bedroom? 

Yes. 

Why, if you know, why didn't Tod 

Armstrong stay in the master bedroom if this was his 

house? 

A. He never stayed in the master bedroom the 

whole time ever since I lived there. I don't know 

why. He always had the corner. 

Q. Mr. Hart, when you first moved in back in 

March, what bedroom did Tod stay in? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

The same one he was in the day we left. 

The day you left was August l? 

Yes, sir. 

I show you the last photographs, do you 

recognize what's in the -- what's there, what's that? 

A. 

Q. 

Our backyard. 

There at Everman? 
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A. 

Q. 

Yes, sir. 

Now then, how many times did you return 

to the residence from August 1st to August 15th? 

23 

A. Quite a few times, maybe every other day 

or close to it. 

Q. During any of the times that you returned 

did you ever see a VCR underneath the TV as depicted 

in 

of 

those 

A. 

Q. 

1989, 

A. 

Q. 

photographs? 

Not that I remember. 

And on August 15th, that being Saturday 

did you return to the residence of Everman? 

Yes, sir. 

And to your knowledge who was living in 

the residence in August after you moved out? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Tod, Donte, Red, and LaLa. 

Where was Bryan Johnson staying now? 

We were both staying at his mom's. 

So the two of you moved out together? 

Yes, sir. Well, he moved out a little 

bit before but he was still there every night. 

Q. 

15th? 

A. 

interview. 

Q. 

And why is it that you returned on the 

To get my dress clothes for a job 

Now, if you had moved out and gone to 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10638



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

live with BJ, why would your dress clothes be at 

Everman? 

A. I just took the stuff that I wore on 

every day, that I wore every day. 

Q. Did you wear interview style clothes 

every day back then? 

for? 

A. 

Q. 

A. 

No, sir. 

What kind of job were you interviewing 

Outdoor services, Stallion Mountain 

Country Club. 

Q. On August 15th of 1998, do you recall 

about what time it was you went back over to the 

Everman house to get your interview clothes? 

10:30 in the morning. 

24 

A. 

Q. And when you got there in the morning who 

did you get there with? 

A. BJ. 

Q. Who was home at the Everman 

A. Tod, Donte, Red, and LaLa. 

Q. When you got there around 10 

did you say? 

A. 10:00, 10:30. 

Q. Around 10:00, 10:30 what is 

saw everyone doing there at the house? 
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A. 

Q. 

25 

Watching the news. 

When you say "watching the news," who was 

watching the news? 

A. 

Q. 

you watch? 

A. 

Donte and Red, Tod and LaLa. 

And what did you see on the news or did 

I really wasn't paying attention, I just 

seen that they were, you know, I was washing my 

clothes for a job interview and they were watching 

the news to see what was going on and then when I 

walked out is when I heard --

Q. 

MR. SGRO: Objection to what he heard. 

THE COURT: Sustained. 

MR. GUYMON: 

Without telling me what you heard, what 

did you see on the news? 

A. Once I heard on the news, I heard over 

the news that there was a quadruple murder. 

THE COURT: Sustain the objection. 

MR. GUYMON: Judge I'm not offering 

this is the television program and what he 

subsequently does, I'm not offering 

MR. SGRO: The question should be after 

you heard something on the news. 

THE COURT: Sustain the objection, 
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rephrase it. 

MR. GUYMON: 

Q. After you saw the story on the news did 

it concern you? 

A. 

Q. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

before? 

Yes, sir. 

Why? 

MR. SGRO: Objection, relevancy. 

THE WITNESS: Overruled. 

MR. GUYMON: 

Why? 

Because I recognized the house. 

What house are we talking about? 

The Terra Linda house. 

Had you been to the Terra Linda house 

Yes, sir. 

26 

A. 

Q. Who was it that lived at the Terra Linda 

house that you knew? 

A. 

and Matt. 

Q. 

I was good friends with Nick and Tracey 

And about how many times had you been to 

the Terra Linda house? 

A. 

Q. 

About three times. 

Showing you what's been previously 

admitted as State's Exhibit 9, do you recognize 
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State's Exhibit 9? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And what's depicted there? 

Their house, Nick's. 

When you recognized the Terra Linda 

house, did you say anything? 

A. Yes, that's when I was kind of, that's 

27 

when I really started paying attention to the news to 

see, you know, maybe it wasn't the right house or 

something, and after I figured out that it was them 

and I didn't know who it was, I just knew that I knew 

Nick and Tracey and Matt and I was kind of like I 

knew them guys that lived in that house and that's 

when everyone started acting really 

MR. SGRO: Objection. 

THE COURT: Overruled. 

MR. SGRO: I thought he was going to say 

speaking, never mind. 

THE COURT: They were acting. It all 

depends who is there. 

Q. 

A. 

MR. GUYMON: 

Tell me? 

I don't know where I was. I was saying 

that I had known the guys that lived in that house 

and I didn't think nothing of any of the people that 
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were at my house. I just knew I knew of them and 

they were good friends of mine and then that's when 

everybody, Donte, Tod, LaLa, everybody but me and BJ 

was acting real funny about what was going on. 

Q. Now, you said everybody else but you and 

BJ were acting funny about what was going on? 

A. 

didn't. 

Q. 

Yeah, like they knew something that we 

Now, what did Donte, Terrell, and LaLa 

do, if anything, once you announced that you knew 

these guys? 

A. Once I said that I knew these guys and 

they were nice guys and stuff, Donte and Red, LaLa 

stayed there, they went and they were talking, and 

while they were gone, Tod came up to me and said --

Q. 

MR. SGRO: Objection. 

MR. GUYMON: 

Without telling me what Tod said, you say 

while Donte and Red were gone. Where did they go? 

A. 

Q. 

conference? 

A. 

Q. 

In the back bedroom where they stayed. 

How long were they gone for from the 

10, 15 minutes. 

I don't want you to tell me what Tod 

said, who did you speak with once Donte and Red left? 
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A. 

Q. 

- 29 

Tod. 

After speaking with Tod, how long did you 

speak with him for? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

The whole time they were in the bedroom. 

What did you speak to him about? 

What was on the news. 

After speaking to Tod about what was on 

the news, what did you do? 

him? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

I confronted Deco. 

Who was Deco with when you confronted 

Red. 

I don't want to know what they said, but 

did you speak to both of them? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Did they both speak to you? 

Yes, sir. 

Now then, did you learn some things that 

concerned you? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Did you express your concern? 

No. 

Without, again, telling me what they 

said, what was the conversation about the topic? 

A. The Terra Linda home, what was on the 
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news. 

Q. During the conversation was there any 

discussion about a pager? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Are you familiar -- well, once you had 

this information, how did it make you feel? 

MR. SGRO: Relevancy. 

THE COURT: Not how did it make him feel, 

what he did. Sustained. 

MR. GUYMON: 

Q. With the information that you had did you 

do anything with it? 

A. Not right away. 

Q. Did you go off to your interview? 

A. Yes, sir. 

Q. Now, you say you didn't do anything with 

the information you had right away. What did you 

ultimately do with the information? 

A. 

Q. 

Talked to a detective. 

Now why is it that you would wait to talk 

to a detective, and how many days did you wait? 

A. 

Q. 

A. 

Two or three days, two days. 

Why did you wait two or three days? 

Because I didn't know what we were going 

to do the whole time. I just knew that we knew too 
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much and it had to come out sometime or another. I 

didn't know what to say. 

31 

Q. Did you think the information you had was 

important to the police? 

A. 

Q. 

Q. 

Yes, 

Why? 

MR. 

THE 

MR. 

Now 

sir. 

SGRO: Objection, relevancy. 

COURT: Sustained. 

GUYMON: I'll move along. 

then, you said that you had 

recognized the boys that were at the Terra Linda 

house? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, sir. 

How long had you known those boys? 

I have known Matt and Tracey about the 

same amount of time. I went to middle school or 

junior high and high school with Matt and I went to 

high school with Tracey. 

Q. Now, had Matt Mowen ever been over to 

your house on Everman? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

About how many times during the time that 

you lived there? 

A. 

Q. 

Two or three times. 

Do you recall what month it would have 
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been in? 

July. A. 

Q. And were you home when Matt came over to 

the house? 

A. 

Q. 

A. 

Yes. 

Who else was home? 

Tod and me, Bryan was there, Donte, and 

Red and LaLa. 

Q. Do you have personal knowledge as to why 

Matt Mowen would come to the house? 

A. 

Q. 

Him and Deco dealt stuff together. 

You say they dealt stuff together, what 

did they deal together? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Drugs. 

Were you present? 

No, no, sir. 

Now in July were you ever home at the 

house when Matt came to the house and had a 

conversation with Deco? 

A. 

Q. 

A. 

I can only recall one conversation is 

When was that? 

In August -- July sometime when Matt was 

talking to Donte, and actually pretty much everybody, 

they got off following the Fish concert, or Fish rock 

group, or whatever it is, that they were making a lot 
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of money working out of this van selling stuff, pizza 

and stuff out of this van. 

Matt 

knew 

Q. 

Mowen 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Sikia 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Did anybody comment about how much money 

was making? 

No, sir. 

When was the date of that conversation? 

Sometime in July. 

Now then, you indicated earlier that you 

Smith? 

Yes, sir. 

How did you know Sikia Smith? 

From Shawn, I met him through Shawn. 

Is Sikia here in this courtroom today? 

Yes. 

Will you point to him and describe an 

article of clothing that he's wearing today? 

A. 

Q. 

White button-up shirt with a tie. 

You say you met him with Shawn? 

THE COURT: The record will indicate he 

identified the defendant, Mr. Smith. 

MR. GUYMON: 

Q. Where was he, Shawn, when you saw him and 

when was it? 

A. It was quite awhile back, I think La 

Palms Motel, in their apartment. 
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Q. 

34 

Do you recall what month that would have 

A few months, I can't remember. 

In relationship to, say, August, how much 

earlier was it? 

A. A month, about, is about a month, I'm not 

sure. 

Q. On that occasion did you speak with Sikia 

Smith? 

A. 

Q. 

Just hi, you know, no conversation. 

When you said hi to Sikia Smith did he 

say anything to you? 

A. 

Q. 

A. 

Hi. 

You saw him another time, you said? 

I seen him one other time, one time at my 

house, but we didn't talk or nothing. 

Q. At your house, what month was it? 

A. I guess July. 

Q. And who was he with? 

A. He was with Donte, Red, Scale, and Horse. 

Q. Now, the apartment that you said that - -

well, who is Horse, just so we know? 

A. 

Q. 

A. 

Friends of theirs. 

Friends of whose? 

Friends that all hung out with Donte and 
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Scale and Tiny Bug and Red. 

Q. So Tiny Bug hung out with Horse and 

Scale. Who is Scale? 

A. Just one of their friends. 

Q. Had you, the apartment that you talked 

about, you say it was Shawn's apartment? 

A. 

Q. 

you saw -­

A. 

Q. 

I guess so. I don't know whose it was. 

Who was staying at that apartment when 

Shawn and her kids and Tiny Bug. 

Any of the other kids you mentioned, 

35 

either Scale, Donte or Red, had he ever been over to 

that apartment that you mentioned to your knowledge? 

A. 

Q. 

A. 

No, sir. 

Did you ever give rides to Donte? 

Yes -- well, I haven't. BJ, me and BJ 

picked Donte up from one of their, from Fremont 

before, from I guess he said Tiny Bug had stayed 

there. 

Q. Now, you mentioned apartments for a 

minute, are you familiar with the Thunderbird 

apartment? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And how are you familiar with the 

Thunderbird apartment? 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

stayed at? 

A. 

Q. 

I rented a room for Deco there. 

Who paid for that room? 

Deco. 

What month was that in? 

June, maybe a little bit into July. 

Do you recall what room number Donte 

No, I don't. 

Now, you talk about Donte and Terrell, 

36 

how often did you see them, say, in the months of 

July and August? 

A. 

August? 

Q. 

A. 

the time. 

Q. 

I seen them in August -- or July and 

Yes. 

They stayed there, they were together all 

Okay, and of those two, first of all, is 

there a leader of those two? 

A. I wouldn't say a leader, neither of them 

are a leader. 

Q. 

A. 

Q. 

What do you mean by that? 

Nobody told another one what to do. 

Sikia, when you saw him over at the house 

the one time at Everman? 

A. Yes. 
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Q. Was any one the leader then of all the 

guys that were over there? 

A. No, Sikia was pretty much the only one 

that didn't even talk. I can just remember him. He 

was leaned up against the wall in my living room and 

he didn't talk and the other guys were talking about 

other stuff. I don't know what they were talking 

about. 

Q. Now lastly, I want to show you, I want to 

return to photographs 99 and 101. I want to ask you 

a little bit about those. When you returned to the 

house on August 15th of 1998 --

A. 

Q. 

Uh-huh. 

-- how had the TV area or the area where 

the TV was, how was it different than when you had 

been there before? 

A. Messier. There was a lot of stuff on the 

tapes, all the tapes and stuff were stacked on top of 

the TV when I left that I remember and there was just 

my table, the end table, the coffee table was moved 

over next to that far wall and there was a bunch of 

stuff underneath there, a lot of food and like bags 

of food from like Sonic and stuff like that were in 

there. 

Q. I'm going to show you 102. Is that the 
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coffee table that you were talking about was moved? 

A. Yes. 

Q. Where was the coffee table on the 15th 

when you went over to the house? 

where 

A. 

Q. 

the 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

got there? 

A. 

Against a far wall. 

Hold the picture up and show the jury 

coffee table was that's depicted in 102? 

Over here (indicating). 

Now then, there is a VCR in that picture? 

Yes, sir. 

Where was the VCR on the 15th when you 

I don't remember exactly seeing that VCR 

that day, but there was just a lot of stuff over 

there. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

You say -- was the VCR there on the 15th? 

I'm not sure. 

How about the Nintendo? 

Yeah. I remember seeing the Nintendo 

there, but we never had a Nintendo. 

Q. You didn't have a Nintendo before? 

A. No, sir. 

Q. Had the VCR been there before the 15th? 

A. No. 

Q. And do you recall if it was there on the 
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15th? 

there? 

A. 

Q. 

A. 

recall it? 

39 

I can't recall seeing it there. 

You say you can't recall the VCR being 

Huh-uh. 

THE COURT: Is that a yes, you can't 

THE WITNESS: No, sir. There was a lot 

of new stuff that was underneath laying there, but I 

can't say it was that VCR. 

Q. 

THE COURT: Thank you. 

MR. GUYMON: 

You say you can't say it was that VCR? 

Was there a VCR under the TV on the 15th? 

A. I don't remember. I just know that I 

remember seeing all the videotapes from when Tod had 

his VCR was all scattered around, underneath the TV. 

Q. And where had the videotapes been? 

A. On top of the TV. 

Q. Prior to the 15th? 

A. On top of the TV. 

Q. And where had the videotapes been, say, 

on August 1st, when you moved out? 

A. On top of the TV. 

MR. GUYMON: I have no other questions on 
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direct. 

briefly? 

THE COURT: Mr. Sgro. 

MR. SGRO: Your Honor, may we approach 

THE COURT: Yes. 

(Conference at the bench.) 

40 

THE COURT: Something has come up, ladies 

and gentlemen. I'm going to excuse you at this time. 

We might as well take our afternoon recess. 

I want to admonish you that you must not 

discuss this case amongst yourselves or with any 

other person, or read, watch, or listen to any news 

communique about this trial, whether it be 

television, radio, or newspaper, or form any opinion 

as to what the final result will be until the entire 

matter is submitted to you for your deliberation in 

the jury room. 

We'll be in recess for about ten minutes. 

Mr. Hart, I'm going to admonish you that you cannot 

discuss your testimony with anyone, with the 

exception of the attorneys of record. Do you 

understand? 

THE WITNESS: Yes, sir. 

THE COURT: We'll take about a ten minute 

recess. When you do come back, go to the jury 
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lounge. 

(Jury exited the courtroom.) 

THE COURT: This is further consideration 

of State of Nevada versus Sikia Smith. The record 

will show the presence of the same parties that were 

in court at the time we recessed. The record will 

show the jury is not present. 

Mr. Hart, up here, please. 

THE COURT: Mr. Hart, something has come 

up that Mr. Sgro brought to the attention of the 

court and Mr. Guymon, and Mr. Sgro is going to 

inquire of what knowledge you may have about this 

matter. 

Mr. Guymon, and Mr. Sgro. 

MR. SGRO: Do you want to do it or do you 

want me to do it? 

MR. GUYMON: I'll start and you can do 

whatever you want to do. 

Q. Mr. Hart, here's a couple questions, has 

anybody from the District Attorney's Office made you 

any promises about any arrests or felony cases that 

you have ever incurred? 

A. 

Q. 

a felony? 

What now? 

Back up. Have you ever been arrested for 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

No, sir. 

Have you ever been arrested? 

Yes. 

What kind of offenses? 

Traffic warrants. 

Anything else? 

Auto burglary, back two years ago. 

Auto burglary? 

And then a seatbelt ticket I didn't pay 

and insurance tickets I didn't pay that went to 

warrant. 

Q. Have you and I ever talked about your 

auto burglary case? 

A. 

Q. 

Not that I remember. 

Have I ever made any promises to you 

about an auto burglary case? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

No, sir. 

Excuse me? 

No, not that I remember. 

Have I ever made any promises to you 

about any of your cases? 

stuff? 

A. 

Q. 

A. 

Yes. 

What promise did I make? 

Just about bringing me back here and 
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Q. Okay. 

A. Nothing to do with any of my cases. 

Q. We're talking about criminal charges. 

A. No. 

Q. Have I ever helped you in any of your 

criminal charges? 

A. 

Q. 

No, sir. 

You said I made some promises to you 

about bringing you back here? 

43 

A. Yes, you bring me back and you would make 

sure that I get reimbursed for everything that I had 

to do while I was here, like my food. 

my plane ticket, and the subpoena stuff. 

My food, and 

Q. Okay, and who do you get reimbursed 

through or from, if you know, what floor do you go 

to? 

A. 

Q. 

A. 

Fifth floor, I think. 

And who do you see? 

I think it's Pat, I talked to Pat about 

my plane ticket. 

Q. Other than the State paying for your 

plane tickets and for your witness fees and food, 

have any other promises been made by myself or 

Mr. Daskas about criminal cases? 

A. No, sir. 
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Q. Have we ever helped you on your criminal 

cases? 

A. 

BY MR. SGRO: 

Q. 

No, sir. 

MR. SGRO: May I inquire, your Honor? 

THE COURT : Yes . 

VOIR DIRE EXAMINATION 

You indicated that you were arrested for 

an auto burglary in 1997? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And it was October '97; is that right? 

Yeah, I don't remember exact days. 

Then there was some seatbelt things that 

went to warrant; right? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

What about a possession of stolen 

property case out of Henderson in June 

A. 

Q. 

I don't 

Hold on, Mr. Hart. Let me finish the 

question, okay? In June of 1998 did you get arrested 

for possession of stolen property? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Why didn't you tell Mr. Guymon you had 

been arrested in June of '98 when he asked that 

question? 
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-
A. I don't remember. I got that charge 

dismissed because it wasn't me. They know who the 

real person was, so I didn't think nothing of it. 

Q. Did that dismissal, now -- strike that. 

45 

You testified in front of the grand jury 

in September of 1998, do you remember that? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Did the dismissal occur before or after 

your testimony? 

A. 

Q. 

I don't remember. 

Did you have a lawyer help you in the 

case out in Henderson, the possession of stolen 

property? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

In Henderson? 

Did the case come out of Henderson? 

No, it was Summerlin area. 

Okay. Did you have an attorney help you 

with the case that came out of the Summerlin area? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

No, sir. 

Did you do the case yourself? 

Yes, sir. 

Did you tell the judge at any time that 

you were assisting the State in a case, in a murder 

case? 

A. No, sir. 
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Q. Did you tell the prosecutor involved who 

ultimately dismissed the case that you were involved 

in assisting the State of Nevada in a separate case? 

A. 

Q. 

No, sir. 

And you don't recall how long it took for 

that case in June of '98 to get dismissed? 

A. 

Q. 

No. 

And Mr. Guymon asked you if he had ever 

made you any promises about your criminal matters. 

Do you remember that? 

A. 

Q. 

Yes. 

And independent of Mr. Guymon, has any 

representative from the District Attorney's Office 

made you any promises relative to your criminal case? 

A. 

Q. 

No. 

Did you ever even bring it up or ask 

questions of anyone? 

A. 

Q. 

No, sir. 

So what was the disposition of the auto 

burglary case? Did you plead guilty to something or 

did that get dismissed? 

A. It got dismissed. My dad hired Stan 

Walton and I went to court on that and it was, it's 

not totally dismissed until I stay out of trouble for 

two years. I had to pay restitution fees and stuff 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10661



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

like that. 

Q. 

anything? 

-
Okay, did you have to plead guilty to 

I don't remember. 

Okay. 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

I don't remember -- not that I remember. 

And on the possession of stolen property 

case, your recollection is it is totally dismissed? 

You didn't have to do anything? 

A. 

Q. 

No. 

There was no stay out of trouble or fines 

or anything like that? 

A. No. 

MR. SGRO: That's all the questions I 

have, your Honor. 

THE COURT: Let's take 

MR. GUYMON: Judge, as an officer of the 

court, I can say we filed a motion to disclose any 

promises and I can tell the court at no time have I 

made any promises to Mr. Hart. In fact, I learned 

for the first time of his arrest at the bench when 

the parties approached the bench. I have in no way 

assisted Mr. Hart in his criminal matters. I wasn't 

aware of them and I would certainly disclose to 

counsel, had I made promises to Mr. Hart. 
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THE COURT: That's his testimony. 

MR. SGRO: One final matter, for keeping 

the record clean, your Honor, and I think we need a 

representation that he did not, in fact, sustain a 

felony conviction and the only concern I have is that 

he had some lingering part of the case that took two 

years, which would be consistent with a felony plea. 

THE COURT: Not necessarily. It could be 

a gross misdemeanor. Stay out of trouble for two 

years. I do that all the time. 

MR. SGRO: I think we need representation 

that he doesn't have that felony conviction. 

THE COURT: Do you have a felony 

conviction, Mr. Hart, to your knowledge? 

THE WITNESS: No, sir. 

MR. SGRO: I would ask the State to put 

that on the record. 

THE COURT: To his knowledge, Mr. Guymon 

didn't know anything about any felony. 

MR. GUYMON: I never knew he had a case, 

Mr. Sgro. If you want me to look at his cases and 

tell you what I have told you, that I have never 

assisted him and never touched the file and he 

doesn't have a felony conviction. 

THE COURT: He's telling you up front he 
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-
doesn't know whether he has a felony conviction or 

not. To his knowledge, he does not. 

MR. GUYMON: Honestly I think that 

49 

Mr. Hart would know if he had a felony conviction and 

I think even his mom is here and she can say 

MOTHER: I can help you with it. 

THE WITNESS: I work for the Santa Clara 

county assessors and they run that before I could get 

hired for felony charges and I never had a felony. 

THE COURT: You should have done this 

discovery before a jury trial, Mr. Sgro. 

MR. SGRO: Your Honor, they have an 

obligation, pursuant to a motion. 

THE COURT: He did exactly what he said 

he did. He can't produce what he doesn't have. 

MR. GUYMON: I can't produce what I don't 

have. 

MR. SGRO: All I'm doing is keeping -­

THE COURT: He doesn't know anything and 

there's no felony conviction. 

MR. SGRO: I have to ask, after you grant 

the motion and they don't produce anything, the 

question has to be on the record, do they in fact 

have anything. The answer in this case was no. 

THE COURT: I have been working with 
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Mr. Guymon for a number of years and 

Mr. Christiansen, and if Mr. Guymon says he has no 

knowledge of any prior convictions, and he didn't 

furnish anything, then I have to assume there's 

nothing. 
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MR. SGRO: That has to be on the record. 

That's all that was supposed to accomplish, your 

Honor. I don't doubt Gary Guymon as an individual, 

I'm talking about talking to the black box and 

perfecting the record, your Honor. All I need is for 

those statements to appear on the record. That's 

all. You granted the motion. He says he doesn't 

have anything, that's why I did it. 

THE COURT: When I granted the motion and 

I asked Mr. Guymon, I said do you have anything and 

he said no, and I said if you find out anything, turn 

it over to Mr. Sgro or Mr. Christiansen, that was 

taken down in the report. So if you have not 

received anything, I can only assume there's nothing. 

MR. SGRO: I understand, your Honor. 

THE COURT: Do you understand me? 

MR. SGRO: Yes, sir. 

THE COURT: Ten minutes 

more minutes and bring in the jury. 

(Recess taken.) 
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THE COURT: This is continuation of the 

matter State of Nevada versus Sikia Smith. The 

record will show the presence of the same parties 

that were in court at the time we recessed. Are you 

ready to proceed, Mr. Guymon? 

MR. GUYMON: Yes, your Honor. 

THE COURT: Mr. Sgro? 

MR. SGRO: Yes, your Honor. 

THE COURT: Will counsel stipulate to the 

presence of the jury and the four alternates? 

MR. SGRO: Yes, your Honor. 

MR. GUYMON: Yes, your Honor. 

THE COURT: You may proceed with 

cross-examination, Mr. Sgro. Keep your voice up, 

Mr. Hart, please. 

CROSS EXAMINATION 

BY MR. SGRO: 

Q. 

A. 

Q. 

Good afternoon, Mr. Hart. 

Good afternoon. 

You indicated to the jury during your 

direct examination that Donte didn't pay any rent. 

Do you remember? 

A. 

Q. 

Yes. 

You were asked some questions about 

whether or not Donte Johnson provided cocaine to Tod 
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Armstrong or other people that lived in the house? 

A. Yes, sir. 

Q. And your testimony is that he did? 

A. Yes, sir. 

Q. And that was crack cocaine? 

A. Yes, sir. 

Q. It was also crack cocaine that Donte 

Johnson was selling to Matt Mowen? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Now you were asked by Mr. Guymon if you 
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ever actually observed a payment of Donte Johnson to 

Tod Armstrong; right? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

And you indicated you did not? 

No. 

By the same token, you never heard of any 

deal Tod Armstrong and Donte Johnson had where Donte 

was going to trade crack cocaine for rent, did you? 

A. 

Q. 

No, sir. 

Tod Armstrong, who you characterized 

previously as your best friend, can you describe him? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

What he looks like? 

What does he look like? 

Tall, brown hair, kind of big. 

And he's taller than you? 
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Yes. 

Six foot, six one? 

Yes, six one. 

More or less than 200 pounds? 

About 200 pounds, 190, 200. 

What's his race? 

He's white. 

53 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. You were asked some questions about going 

in and out of the house after you had moved some of 

your things out; is that right? 

A. 

Q. 

Yes. 

And when you had made a decision to move 

you went and stayed with Bryan Johnson; is that 

right? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Is it correct that you went to stay with 

Bryan Johnson with the hope that Donte and Red would 

leave the Everman house? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And when they would leave, if they would 

leave, you had planned to move back into Everman? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

So it would be fair to say for reasons 

that you had you did not feel comfortable living 

under the same roof as Donte and Red? 
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A. 

Q. 
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Yes, and other reasons too. 

You were asked about coming in and out of 

the house, about what you had seen in terms of a VCR 

being hooked up? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

And I think a Nintendo; is that correct? 

Yes, sir. 

When you moved out on August 1st, was it 

your testimony that you had a VCR that belonged to 

Tod? 

A. Yes, there was a VCR that belonged to Tod 

but it was in his bedroom. 

Q. Okay. What, if any, VCR did you notice, 

aside from the one that belonged to Tod? 

A. 

Q. 

None. 

Okay, so you are not testifying that you 

observed two VCR's, are you? 

A. 

Q. 

correct? 

A. 

Q. 

No. 

And before August 1st, Tod had the VCR; 

Yes. 

Now the Nintendo, that's a video game 

that plugs into the television; is that correct? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And that's separate from a Play Station; 
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is that right? 

A. 

Q. 

Yes. 

Did you have a Play Station before you 

left on August 1st? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. Tod had a Play Station. 

And where was it located? 

In his bedroom. 

And you did not know of a Nintendo game 

that existed prior to your departure? 

A. 

Q. 

noticed a 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

No, sir. 

Do you remember when, if ever, you 

Nintendo game at the Everman house? 

Do I ever remember a Nintendo game? 

Yes. 

No, sir. 

So you were shown a photograph that 

depicts a Nintendo game and you say you don't 

recognize 

A. The first time I seen it is when I came 
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back and the reason I recognized it is because it was 

sitting in the middle of the floor. 

it? 

Q. 

A. 

Q. 

And when was that? 

The 15th. 

And that's the first time you had seen 
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A. 

Q. 

Yes. 

But you can't tell the jury when it 

56 

actually got there? 

A. 

Q. 

No, sir. 

And when you would go back from time to 

time, I think to get clothing for an interview, or 

whatever the case would be, would you make it a point 

to go through all the bedrooms in the house? 

A. 

Q. 

No, sir. 

You can't tell the jury then that the 

Nintendo wasn't in a bedroom when you may have been 

there on a prior occasion; right? 

A. 

Q. 

No, sir. 

You were asked some questions about a bag 

that BJ, Red and LaLa brought to the Everman 

residence in July of 1998? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

Do you remember that? 

Yes. 

And you remember it was the three of them 

together that brought this bag into the residence? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And Mr. Smith wasn't there; correct? 

Yes, sir. 

And did Donte Johnson have his own room 
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at the Everman residence? 

A. No, all three of them shared the same 

room. 

Q. And when you say all three of them, 

Donte, Red and LaLa? 

Yes. 

Sikia Smith wasn't sharing a room? 

No, sir. 
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A. 

Q. 

A. 

Q. You were asked what, if any, pistols you 

had observed or any weapons you had observed in the 

bag. Do you remember that? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And I believe you said you saw two 

pistols; is that correct? 

A. 

only two. 

Q. 

A. 

Q. 

There was two or three. I'm thinking 

As you sit here today you think only two? 

Yes, sir. It's been a while. 

I understand. And you also identified 

from a photograph a rifle; is that correct? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Is it your recollection or your 

impression that that rifle could fit in that bag? 

A. No. Whenever I seen it in the bag before 

just the back of it was in there and the barrel of it 
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stuck out. 

Q. 

A. 

Q. 

It didn't fit in the bag, though? 

No, sir. 

You were asked to identify various 
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articles of clothing in the photographs that you were 

shown earlier by Mr. Guymon; right? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Some jeans and some shoes? 

Uh-huh. 

Yes? 

Yes. 

THE COURT: You have to answer yes or no. 

MR. SGRO: 

Would it be fair to say that the clothing 

you observed in the photographs either belonged to 

Donte Johnson or to Red? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And Red is Terrell Young; correct? 

Yes. 

And is it also fair to say that you did 

not describe any clothing in those photographs as 

belonging to Sikia Smith? 

A. 

Q. 

No, sir. 

You were asked some questions about when 

you returned on the 15th to the Everman house when 
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the newscast was on. Do you remember that? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And you said that there was some people 

watching the news on television? 

A. 

Q. 

background? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And you sort of heard it in the 

Yes. 

The persons present there were Donte, 

Johnson, Red and LaLa; is that correct? 

A. Tod and BJ. 

Q. Tod and BJ? And BJ came with you? 

A. Yes. 

Q. Sikia Smith was not there? 

A. No, sir. 
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Q. You were asked about a question -- strike 

that. You were asked about a conversation that you 

had with Matt Mowen regarding the amount of money he 

was able to make selling pizza and some other things 

out of a van? 

A. 

Q. 

Yes. 

And this was done during the time he was 

touring or following a band called Fish? 

A. 

Q. 

Yes. 

Now, he also told you, did he not, aside 
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from pizza, he was selling sheets of acid? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And you described the location where 

Sikia Smith lived as an apartment; is that right? 

Yes, sir. 
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A. 

Q. And that's where you had seen Sikia? You 

met him through a mutual friend that you had and that 

he had? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

anything? 

A. 

Yes, sir. 

And this was a woman named Shawn? 

Yes. 

Was Shawn a nickname or was it short for 

No, that was -- from what I know it was 

her name, Shawn, or Lashawn. 

Q. Lashawn, all right. And was Shawn a 

white female or a black female? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

together? 

A. 

Q. 

Black female. 

And she had kids? 

Yes, sir. 

And they stayed in the apartment 

Yes, sir. 

And you were asked some questions about 

Deco and Red in these months of July and August, or 
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during the weeks there, and how much time they spent 

at Everman; right? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And you said they were pretty much there 

all the time? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

Is that right? 

Yes. 

And you have also testified about this 

case in front of the grand jury; is that right? 

A. 

Q. 

this case? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And you have talked to the police about 

Yes, sir. 

And do you recall describing Deco or 

Donte Johnson and Red as very good friends? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

In fact, did you say at the grand jury 

that they were virtually inseparable? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And you have been asked in the course of 

police statements and grand jury testimony to also 

describe Sikia Smith; right? Do you remember those 

questions or not? 

A. No, sir. 
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Q. Do you remember telling the police that 

you weren't even really sure how to pronounce his 

name? 

A. 

Q. 

A. 

Who, Sikia? 

Sikia's name? You knew him as Tiny Bug? 

Yes, sir -- I don't even remember until 

after the grand jury that I didn't even know Sikia, 

the only people I heard that was involved in this was 

Donte. 

Q. 

A. 

Don't tell me what you heard, okay? 

Well, Donte 

THE COURT: Just a minute, let him ask a 

question. Just a minute, Mr. Sgro. You may ask the 

question. 

MR. SGRO: Thank you, your Honor. 

Q. Do you remember being asked by the police 

to describe Sikia Smith and you saying you know what, 

I can't even pronounce his name? 

A. 

your Honor? 

Q. 

I don't recall that. 

MR. SGRO: May I approach the witness, 

THE COURT: Yes. 

MR. SGRO: 

You gave more than one statement to the 

police; right? 
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Yes, sir. A. 

Q. I'm showing you a copy of what appears to 

be your statement. Do you see it highlighted here, 

September 22nd, '98? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

At 1450 hours? 

Yes, sir. 

Do you recall speaking with the police 

sometime in September of '98? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

All right, I'm showing you page 15. Do 

you see in the middle of the page where I have a 

green highlighter? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Can you read that sentence, the question 

above it, those three lines there to yourself and 

tell me when you are done? 

A. 

Q. 

Q. 

A. 

Q. 

This? Just this line? 

Those three lines? 

THE COURT: To yourself. 

THE WITNESS: Okay. 

MR. SGRO: 

Have you read that to yourself? 

Yes. 

Do you remember now telling the police 
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after being asked what's Tiny Bug's real name, do you 

remember saying I can't even pronounce it now, that's 

from reading it in the paper? 

A. 

Q. 

Yes. 

Did you attempt to cooperate with the 

police when you were interviewed by them? 

A. 

Q. 

the truth? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Did you do what you could to tell them 

Yes, sir. 

Is there any reason to dispute what you 

told them back in September of 1998, that you didn't 

even know how to pronounce his name? 

A. 

Q. 

No. 

And did you also tell the police that you 

didn't know Tiny Bug, so you wouldn't want to protect 

him? Do you remember saying that? 

A. 

Q. 

Yes. 

And you remember describing the person 

you knew as Tiny Bug as being real shy? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Yes, sir. 

Never talked to anybody? 

Yes, sir. 

Didn't appear to be a violent person? 

Yes, sir. 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10679



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

- 65 

Q. And in speaking to the police there were 

times when they were going to tape-record what you 

were going to say; correct? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Before they turned the tape recorder on 

did they typically have a conversation with you off 

of the tape? 

A. Yeah, one or two -- both -- two times I 

can remember they taped we were just going over stuff 

that had happened and then they turned the tape on. 

Q. Okay, so they go over things with you and 

then they turn the tape on; right? 

A. 

Q. 

Yes. 

And did they tell you information you 

didn't know before they turned the tape on? 

A. 

Q. 

Honor? 

Not that I remember. 

MR. SGRO: Okay, may I approach? 

THE COURT: Yes. 

MR. SGRO: 

Again, showing you the same --

MR. GUYMON: Counsel, may we approach? 

(Conference at the bench.) 

MR. SGRO: May I approach again, your 

THE COURT: Yes. 
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MR. SGRO: 

Q. Showing you the same statement again, it 

is highlighted the same; is that right? 

A. 

Q. 

Yes. 

On page 15 there's an answer, right? 

It's about six lines. Can I have you read the last 

sentence of that answer to yourself? Have you done 

that? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Now my question was, before we went to 

the bench, did the police tell you things you did not 

know before they turned the tape on? Does that, what 

you just read refresh your recollection, yes or no? 

A. 

Q. 

No, sir. 

That doesn't help you in terms of whether 

or not the police told you things you didn't know? 

A. No. 

MR. SGRO: Court's indulgence, your 

Honor. 

Q. At the time you made the statements to 

the police, was that very close in time to when these 

homicides occurred? 

A. 

Q. 

I don't remember. 

Do you remember how many days went by 

between the time these individuals were killed and 
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the time you started speaking with the police? 

A. 

Q. 

Two days. 

Okay, so it was pretty close to the time 

when the murder happened; right? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Was Tod Armstrong still your best friend 

during that two-day period? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Do you think you may have said things to 

the police in a certain way to protect Tod Armstrong 

while you were speaking to them because he was your 

best friend? 

A. 

Q. 

No, sir. 

Back in August, mid-August of 1998, what 

sorts of drugs were you using? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Crack cocaine. 

Anything else? 

No, sir. 

When you had left and gone to where Bryan 

Johnson was staying and you were hopeful that Donte 

Johnson would move out, are you aware personally of 

anyone, either you or your roommates from the Everman 

home, ever telling Donte Johnson that he wasn't 

welcome there? 

A. No, sir. 
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Q. As far as you know, between yourself and 

Tod, was there just kind of the hope that they would 

just leave? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And just to clarify then, no one, as far 

as you know, ever actually said to Donte I don't want 

you here anymore? 

A. No, sir. 

MR. SGRO: Just making sure I've got 

everything, your Honor. That's all I have, your 

Honor. 

THE COURT: Mr. Guymon, any redirect? 

MR. GUYMON: Very briefly. 

REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. GUYMON: 

Q. Counsel showed you page 15 of your 

statement to the police on September 22nd, 1998. Do 

you recall page 15 that he showed you? 

A. 

Q. 

Yes. 

Tell me something, on page 15 you told 

the police that you had only seen Tiny Bug two times; 

is that correct? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Prior to Sikia Smith's arrest on 

September 8th of 1998, did you know his name as Sikia 
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A. 

Q. 

-
No, sir. 

MR. SGRO: I'm sorry, what was that? 

THE COURT: Keep your voice up. 

THE WITNESS: No, sir. 

THE COURT: No, sir. 

MR. GUYMON: 
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In the statement to the police you didn't 

use his name of Sikia Smith, did you? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

No, sir. 

What did you refer to him as? 

Tiny Bug. 

And why? 

That's all I knew him by. 

Who introduced you to Tiny Bug or how he 

had gotten the name Tiny Bug? 

A. 

Q. 

From Shawn, Lashawn. 

When you saw him in the apartment that 

day at Shawn's house, did he tell you his name? 

A. 

Q. 

A. 

No, sir. 

Shawn told you? 

Yes, and I heard it from her boyfriend 

before because they didn't get along. 

Q. I don't want to get into all sorts of 

outside things. Did Tiny Bug then respond when you 
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called him Tiny Bug that day? 

Which day? A. 

Q. At the apartment, Shawn's apartment when 

you said hello, did you call him by name, Tiny Bug? 

A. 

Q. 

No, sir. 

And when he was over at the house at 

Everman on the other time that you saw him, did 

anybody call him by name? 

A. 

Q. 

Not that I remember. 

Did you know him any other way or by any 

other name other than Tiny Bug when you spoke to the 

police in September of 1998? 

A. 

Q. 

No, sir. 

Now then, did you give the police, 

however, a description of what Tiny Bug looked like 

in the statement? 

A. 

Q. 

I don't remember. 

MR. GUYMON: If I could approach briefly. 

THE COURT: Yes. 

MR. SGRO: What page, counsel? 

MR. GUYMON: Page 15 and onto page 16. 

Read to yourself very briefly, starting 

with the answer there? 

THE COURT: What line? 

MR. GUYMON: It's actually the last 
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answer. Don't read it out loud. 

THE COURT: On page 15, the last answer 

to page 16. 

Q. 

THE WITNESS: Yes. 

MR. GUYMON: 

And onto page 16, the first two answers 

and actually the third answer, too. 

Now, after telling the police officers 

about this person named, that you knew as Tiny Bug, 

did you give a description of him? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

Do you recall what you said about his 

size in relationship to Deco? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

features? 

Yes, sir. 

What did you say? 

He's a little bit taller than Deco. 

And did you further describe Tiny Bug's 

Yes. 
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A. 

Q. And what features did you remember about 

him physically? 

A. He wasn't that built, his eyes were real 

dark and he had a big mouth. 

Q. Did you go on to explain what you mean by 

a big mouth to the police on the next page? 
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Q. 

No. 

Now then, did the police make any 

72 

promises to you in order for you to talk to them two 

days after the murder? 

A. 

Q. 

No. 

Did they make any promises to you on 

September 22nd when you spoke to them? 

A. 

Q. 

No, not that I remember. 

Did they influence your answers from 

their questions in any way? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

you? 

A. 

No, sir. 

Did they tell you how you should answer? 

No, sir. 

Has the prosecution made any promises to 

No, sir. 

Q. Has Mr. Daskas or myself influenced your 

answers in any way? 

A. 

truth. 

BY MR. SGRO: 

Q. 

No, sir. You just told me to tell the 

MR. GUYMON: I have nothing 

THE COURT: Mr. Sgro. 

RECROSS EXAMINATION 

You characterized Mr. Smith 
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big mouth. Do you remember that? 

A. Yes, sir. 

Q. And did you mean big mouth like he was 

always talking? 

A. No, just his features. He had big lips 

and just wasn't that big of a guy. 

Q. And did you also characterize him as 

having a big boned mouth? 

A. No. I don't remember saying that. 

MR. SGRO: May I approach, your Honor? I 

just want this clear. Same page, counsel. 

Q. 

my finger? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Can you read to yourself right here above 

Yes. 

Does that refresh your memory? 

Yes. 

Did you say he had a big boned mouth? 

Yes. 

Q. That's where you say "but he never seemed 

like a violent person"? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And in fact, you went on to describe his 

demeanor as someone who would turn on the music and 

sit in the corner the whole time? 

A. That's what he was doing the second day I 
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ever met him. Everyone was in the living room and he 

was leaning against the wall. 

Q. 

A. 

Q. 

And he didn't say nothing? 

No, sir. 

And you described a feature of his eyes 

for Mr. Guymon, and you said he had dark eyes; is 

that right? 

Yes, sir. A. 

Q. But you also described him as having dark 

circles like around his eyes? 

A. Yes. 

Q. Correct? 

A. Yes, sir. 

MR. SGRO: Okay. That's all, your Honor. 

THE COURT: Mr. Guymon? 

MR. GUYMON: Nothing else, Judge. 

THE COURT: Do you have any further need 

for Mr. Hart? 

MR. GUYMON: No, your Honor. 

THE COURT: Mr. Sgro; Mr. Christiansen? 

MR. SGRO: Not at this time, your Honor. 

THE COURT: Do you have any objection 

that I release him from subpoena and if we need him 

we can bring him back? 

MR. GUYMON: No objection, your Honor. 
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MR. SGRO: Well, Court's indulgence, your 

Honor. Okay, no. 

THE COURT: Mr. Hart, I'm going to 

release you from your subpoena. Mr. Guymon, do you 

have his address back in Illinois if we need him 

again? 

MR. GUYMON: I do, your Honor. 

THE COURT: Then you are excused from 

your subpoena. You are admonished not to discuss 

your testimony with anyone until we complete the 

case. You are free to go. Thank you very much. 

Take your paper. 

Call your next witness. 

MR. GUYMON: State calls detective Tom 

Thowsen. 

THE COURT: Remain standing. Raise your 

right hand and be sworn by the clerk. 

THOMAS THOWSEN. 

called as a witness, and having been first duly sworn 

to testify to the truth, the whole truth, and nothing 

but the truth, was examined and testified as follows: 

THE COURT: Be seated. Give us your full 

name, spell your last name, your business address and 

your occupation. 

THE WITNESS: Thomas D. Thowsen, 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10690



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

76 

T-H-O-W-S-E-N. I'm a homicide detective with the Las 

Vegas Metropolitan Police Department. My business 

address is 6753 West Charleston. 

THE COURT: How long have you been 

employed with Metro? 

THE WITNESS: A little more than 21 

years. 

THE COURT: And how long have you been in 

the homicide division? 

THE WITNESS: A little more than seven 

years. 

THE COURT: And were you employed in that 

division during the months of August, September 1998? 

THE WITNESS: Yes. 

THE COURT: Mr. Daskas. 

MR. DASKAS: Thank you, Judge. 

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. DASKAS: 

Q. Detective, on the 14th day of August 1998 

were you assigned to a homicide investigation that 

occurred at 4825 Terra Linda here in Las Vegas? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

Do you work alone or with a partner? 

With a partner. 

What's your partner's name? 
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Detective Jim Buczek. A. 

Q. Was Detective Buczek your partner on the 

14th day of August 1998? 

A. 

Q. 

Yes, he was. 

At sometime did you and Detective Buczek 

respond to the Terra Linda residence? 

A. 

Q. 

Yes, we did. 

Do you recall what time of day that was 

on August 14th? 

A. I believe I arrived at the scene at 

approximately 6:33 in the evening and Detective 

Buczek was there approximately the same time period. 

Q. 

the scene? 

A. 

Q. 

Were other police personnel already on 

Yes. 

Was other medical or emergency personnel 

already on the scene? 

A. There was no medical personnel on the 

scene at the point that I arrived. 

Q. Did the crime scene appear to be secure 

when you arrived? 

A. 

Q. 

A. 

Yes. 

What leads you to that conclusion? 

There were several uniformed Metro police 

officers in the area that were guarding it; there was 
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some yellow police crime scene taped across the front 

to deter anyone from walking into the crime scene 

itself from the street. 

Q. What were your duties and 

responsibilities at the Terra Linda crime scene on 

August 14th, once you and Detective Buczek arrived? 

A. When we responded to a homicide crime 

scene we work as a team and will alternate with one 

time one detective will be responsible for 

interviews; the next time he'll be responsible for 

the crime scene investigation. So on this particular 

night I was responsible for the crime scene 

investigation. 

Q. Can you tell me what that entailed, the 

investigation itself? 

A. Yes. That involves actually walking 

through the crime scene and working closely with the 

crime scene analysts as they were photographing, 

discovering, gathering, collecting evidence. 

Q. Can you describe for the members of the 

jury briefly what that residence looked like when you 

arrived? 

A. Yes. It's a single story home that had a 

front door that faced to the north. There was a 

driveway in the front with a carport. There was a 
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and the front door was open slightly when I was 

there. The front and rear porch lights were on. 
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As you enter through the front door you 

are in the living room area. In the living room area 

there were three bodies of victims and evidence of 

ransacking throughout and a lot of blood on the 

carpeting and various pieces of evidence. Cushions 

had been pulled off of couches, a plant had been 

pulled out of its container, there was a TV set that 

was turned sideways and appeared like items were 

missing from a console there. 

As you continued through the living room 

area there was a closet that looked like somebody 

opened it and ransacked it. As you continued 

straight past that closet there was a bedroom that 

had items of furniture that were overturned. The 

entire bedroom was ransacked. 

When you come out of the bedroom and you 

would turn to the west, you enter into the dining 

room area. On the dining room floor was the fourth 

victim, as well as a bunch of coins like someone had 

spilled coins all over the floor. There was a table 

with items on it and again another closet that 

appeared to have been ransacked with items taken out 
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and spread around. 

Adjacent to the dining room was the 

kitchen area. The kitchen cupboards had been opened 

up, things had been pulled out onto the floor and 

strewn about. As you continued down the hallway past 

the dining room and the kitchen, to your left was a 

doorway that went into the master bedroom. The 

master bedroom appeared to have been ransacked with 

even the sheets pulled up and bunched up in the 

middle, things dumped on top of the bed, drawers 

pulled open. 

There was a bathroom that was part of the 

master bedroom, the master bath, and that appeared 

also to have been ransacked. Things were opened up, 

there was a toilet plunger left in the bathtub. 

As you continued down the hallway, there 

was another bathroom to your left. That bathroom had 

a blood-like substance around the toilet bowl and the 

seat also had the appearance of ransacking, and there 

was an additional bedroom that had some bricks 

outside of the doorway and again it looked like the 

closet was opened up and there was a clear space like 

something had been stacked up there and moved out and 

items were strewn about the room. 

Q. Did the condition of the residence, the 
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A. 

Q. 

A. 

Yes, it was. 

Why? 

It told me that somebody was there 
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ransacking the place with people involved. It would 

be during a robbery, looking for items of value, 

money, what have you. 

Q. You mentioned, I think, at one point that 

a plant was removed from its holder; is that true? 

A. That's true. 

Q. Was that significant to you? 

A. Yes. 

Q. Why? 

MR. SGRO: Objection, relevancy as to the 

significance to him, your Honor. 

MR. DASKAS: Judge, the relevance is that 

he's a detective assigned to investigate crime scenes 

and he's entitled to give his opinion about what he 

may have 

THE COURT: I don't think that's 

relevant, Mr. Daskas. 

Q. 

MR. DASKAS: I'll move on, Judge. 

Did you make a determination about 

whether there was any forced entry into that 

residence? 
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A. 

Q. 

A. 

-
Yes, I did not find any forced entry. 

Tell me what you mean by forced entry? 

By forced entry I would mean a broken 

82 

door frame, where somebody had kicked a door in or a 

broken window where somebody had broken the glass to 

gain entry. I also noticed that the rear sliding 

glass door was unlocked. 

Q. Was it significant to you that there was 

no forced entry into the residence? 

A. 

Q. 

Yes, it was. 

What's the significance of that? 

MR. SGRO: Objection. 

THE COURT: Overruled. 

THE WITNESS: The significance of that in 

my opinion, based on experience, is that whoever came 

there came up to the door or knew the people to make 

contact with them, didn't have to force their way in. 

MR. DASKAS: 

Q. To your knowledge was any paper money, 

paper currency found inside the residence on August 

14th, that is after police arrived? 

A. 

Q. 

No. 

Was there evidence that you observed that 

would suggest people were looking for money inside 

the Terra Linda residence? 
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A. 

Q. 

83 

Yes. 

Other than the things you have mentioned, 

what evidence was there to suggest somebody was 

looking for money? 

MR. SGRO: Objection, your Honor. He 

can't testify what evidence there was that people 

were looking for money. 

THE COURT: He can only testify to what 

he observed and he said the room was trashed, 

sustained. 

Q. 

MR. SGRO: Thank you. 

MR. DASKAS: 

You mentioned there was a blood-like 

substance on a toilet seat; is that correct? 

A. 

Q. 

That's correct. 

Did you make any determination as to how 

the blood-like substance may have gotten on the 

toilet seat? 

MR. SGRO: Objection as to what his 

determination was, your Honor. 

THE COURT: Let's see what he says. 

Maybe there's more to it. Overruled. 

Q. 

A. 

MR. DASKAS: 

Detective? 

I did not determine what made the blood 
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smear. 

Q. Let me now jump forward in your 

investigation to September 8th of 1998. Was somebody 

seated in this courtroom arrested as a suspect in 

this quadruple homicide? 

A. 

Q. 

Yes. 

Would you please point to the person that 

was arrested and describe something he's wearing as 

he sits in court today? 

A. He would be the gentleman seated at the 

defense table wearing the white shirt and the striped 

tie. 

MR. DASKAS: Let the record reflect the 

witness has identified the defendant, Judge. 

Q. 

THE COURT: The record will so show. 

MR. DASKAS: 

Did you associate a name with the person 

you have identified as a suspect in this case? 

A. 

Q. 

Sikia Smith, otherwise known as Tiny Bug. 

Did you, in fact, speak with Mr. Smith on 

September 8th of 1998? 

A. 

Q. 

Yes, I did. 

Was anybody present other than yourself 

and Mr. Smith? 

A. Detective Buczek, my partner. 
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Q. Where did the conversation with yourself, 

Detective Buczek and Sikia Smith take place on 

September 8th? 

A. Off the top of my head, I can't recall 

that specifically. 

Q. Do you have something with you today that 

might refresh your recollection about where that 

conversation took place? 

A. Yes, I do. 

MR. DASKAS: Judge, may he be permitted 

to review his notebook to refresh his recollection? 

THE COURT: Yes. 

MR. DASKAS: Thank you. 

Q. Detective, while you are doing that, let 

me ask you some general questions. Tell me your 

policy and/or Detective Buczek's policy when you 

interview a suspect in a homicide investigation, and 

what I mean is literally what do you and Detective 

Buczek do in terms of reading someone his or her 

Miranda rights and then asking questions of that 

person? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

To answer your previous question first. 

Okay. 

So I can put this book down. 

Absolutely. 
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A. The location was the detective bureau at 

400 East Stewart. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Okay. 

For the interview. 

I understand. 

As far as our policy on advising someone 

that's a suspect of their Miranda rights, what we do 

is provide them with a rights of person arrested 

card, which is a small card that's printed up for the 

department, and we will give it to the person, ask 

them if they were able to read the English language 

without needing glasses or anything. If they can 

read with no problem we have them read it aloud. If 

there's a problem, or they can't read it or choose 

not to, we read it aloud to them. 

Q. After, in a case where someone can read 

his or her Miranda rights, after the person reads the 

rights, would you ask the person to memorialize or 

indicate that the person has, in fact, read his or 

her rights? 

A. Yes, after having the person read the 

card we would ask them if they understood the rights 

that they just read and if they agree that they do 

understand and they are willing to speak with us, we 

ask them to sign the card and return it back to us. 
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Q. Would then yourself or Detective Buczek 

also sign that card? 

card. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, one of us would, as a witness. 

Would a date also appear on that card? 

A date and a time would appear on the 

To your knowledge were all of those 

things you just discussed done when Mr. Smith was 

interviewed on September 8th of 1998? 

A. 

Q. 

Yes, they were. 

Was either yourself or Detective Buczek 

in charge of that interview? 

Detective Buczek was. 

87 

A. 

Q. Detective Buczek will be here to testify 

later and we'll allow him to introduce those items, 

so I won't discuss that with you. Let me ask you 

this question: Was the conversation with Sikia Smith 

tape-recorded? 

A. The conversation with him was not. After 

we got done talking with him we asked him if he would 

be willing to give us a taped statement as to what he 

told us, to memorialize what he had said in his own 

words, and he agreed that he would do that. 

Q. I take it, based on your answer, that you 

make a distinction between the conversation and the 
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question? 

A. I make a distinction between a 

conversation with someone and them giving a 

statement, an official statement, yes. 

88 

Q. Am I correct on September 8th of 1998 you 

had both a conversation with Sikia Smith and then you 

followed up with some questions? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

The conversation was not tape-recorded? 

The conversation was not tape-recorded. 

Is that standard procedure that you and 

Detective Buczek use? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Yes, it is. 

Is there a reason for that? 

Yes, it is. 

What's the reason? 

When we talk to someone, whether it's a 

suspect or a witness, what we're trying to do is 

establish some rapport with the person, give them a 

chance to relax a little bit and find out what they 

know. Our goal is to find out the truth. Once we 

have done that in a conversation, and we believe that 

we have what the person is wanting to tell us, we 

will ask them at that point if they are willing to 

give us an official taped statement to memorialize 
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that. 

Q. And that was done in the case of 

Mr. Smith on September 8th? 

A. 

Q. 

That is correct. 

Have you had an opportunity to -- let me 

ask you this: You mentioned his conversation, that 

the interview was tape-recorded. Was a transcription 

made of that conversation between yourself, Detective 

Buczek, and Sikia Smith on September 8th? 

A. 

Q. 

Yes, it was. 

Have you reviewed the transcript from 

that conversation or that question and answer 

session? 

A. 

Q. 

Yes, I have. 

Does the transcript truly and accurately 

reflect both the questions that you and Detective 

Buczek asked and the answers that Mr. Smith gave? 

A. 

Q. 

questions? 

Yes. 

Was Mr. Smith able to understand your 

MR. SGRO: Objection to what he was able 

to understand, your Honor. 

Ill 

MR. DASKAS: I'll rephrase. 

THE COURT: Sustained. 
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MR. DASKAS: 

Q. Was Mr. Smith able to answer questions in 

the proper context that you asked? 

A. 

Q. 

Yes, he was. 

Did he appear to have any trouble 

communicating with you or Detective Buczek? 

A. 

Q. 

No, he did not. 

Did Mr. Smith ever indicate to you that 

he didn't understand a question that you or 

Mr. Buczek asked? 

A. I don't recall any of the questions him 

not understanding and asking clarification or to be 

repeated. 

Q. When you or Detective Buczek posed a 

question, did Mr. Smith take a long time to answer 

those questions? 

A. 

Q. 

No, he did not. 

Besides Mr. Smith, two other suspects 

were arrested in connection with this quadruple 

homicide; is that correct? 

A. 

Q. 

That is correct. 

In the course of your investigation and 

your interviews with suspects and witnesses, did a 

fourth suspect's name come up? 

A. Yes. 
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What's the name of that person? 

Tod Armstrong. 

Has Mr. Armstrong been arrested? 

No, he has not. 

91 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. Is the investigation into this quadruple 

homicide closed? 

A. 

Q. 

No, it is not. 

If, as you mentioned, Mr. Armstrong is a 

suspect and the investigation isn't closed, why 

hasn't Mr. Armstrong been arrested? 

A. Because in order to arrest Mr. Armstrong 

we have to have sufficient admissible evidence to 

bring forward to court and we haven't reached that 

point at this time. 

Q. Have you and your partner, Detective 

Buczek, taken steps to try and obtain admissible 

information against Tod Armstrong? 

A. 

Q. 

Yes, we have. 

Can you give me an example of steps you 

have taken to try to obtain that information? 

A. Yes, we have done things like submit 

criminalistic requests to try and find fingerprint 

evidence or forensic evidence that might link 

Mr. Armstrong. On one occasion we had Detective 

Buczek and our sergeant, Sergeant Hefner, contact 
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Mr. Armstrong out of state at the same time I 

contacted other witnesses that were friends with 

Mr. Armstrong to simultaneously speak with them and 

then coordinate via telephone before the 

investigation stopped on that day to see what we 

could come up with. 

Q. Did any of those efforts reveal or 

produce any admissible information against 

Tod Armstrong? 

A. 

Q. 

No. 

Is there also a further concern because 

there is more than one suspect involved in this 

investigation about what is and isn't admissible 

against these suspects? 

That's correct. 

92 

A. 

Q. Can you explain briefly to the jury what 

you mean by that? 

Q. 

MR. SGRO: Objection, your Honor. 

THE COURT: Sustained. 

MR. DASKAS: 

If you or Detective Buczek obtain 

admissible information against Mr. Tod Armstrong, 

will he be arrested? 

MR. SGRO: Objection, who is going to 

call admissible information? 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10707



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

BY MR. SGRO: 

Q. 

A. 

Q. 

THE COURT: Sustained. 

MR. DASKAS: Pass the witness. 

THE COURT: Mr. Sgro. 

CROSS EXAMINATION 

Good afternoon, Detective. 

Good afternoon, Mr. Sgro. 

I'll pick up where Mr. Daskas left off. 

93 

As you sit here today, your testimony in front of 

this jury is there's a fourth suspect in the case; is 

that right? 

A. 

Q. 

Yes, sir. 

And for purposes of the record, of the 

three individuals who have been arrested, Mr. Smith 

is one of them; correct? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Correct. 

He is in trial today? 

Yes, he is. 

And the other two individuals are 

awaiting trial; correct? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Americans? 

That is correct. 

They have trial dates coming up? 

That is correct. 

Those three individuals were African 
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A. 

Q. 

That is correct. 

And just so the record is clear, Tod 

Armstrong is Caucasian? 

A. 

Q. 

That is correct. 

And you have known for some time that 

this trial was going to take place; right, Sikia 

Smith had a trial date a long time ago? 

Yes. 

94 

A. 

Q. Similarly, Terrell Young, who is known as 

Red, has had a trial date set for some time; correct? 

A. 

Q. 

A. 

Correct. 

As has Donte Johnson? 

I'm not sure if his is set. I don't have 

information on a date for him. 

Q. Okay. And I understand what your 

testimony is in terms of an ongoing investigation. 

First of all, can you explain to the jurors, is there 

any time limit that you face in a murder prosecution? 

A. 

Q. 

No. 

And the decision to continue on with the 

investigation or to close it, would that be your 

decision? 

A. Well, it's kind of a policy, not so much 

my decision, but it's a policy that any unsolved 

homicide that we have is not closed, it's open. 
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Q. Fair enough. They are all open, but 

there comes a time when the effort and energy towards 

the development of that prosecution curbs off and 

ultimately stops; fair to say? 

A. 

Q. 

Correct, correct. 

And you are working a number of different 

files at any given time? 

A. 

Q. 

That's correct. 

And can you tell the jury, Detective, if 

you had closed the Tod Armstrong investigation prior 

to these other three individuals going to trial, in 

your opinion would it help the State's case or would 

it hurt it? 

MR. DASKAS: Objection, Judge. 

Speculation. 

THE COURT: Sustained. I don't know how 

he would know that. 

MR. SGRO: 

Q. You indicated you are partners with 

Detective Buczek; is that correct? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

detective? 

That is correct. 

For how long have you been partners? 

For between two and three years. 

And you are the more experienced homicide 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

That's correct. 

How long have you been in homicide? 

For a little more than seven years. 

And Detective Buczek? 

Since he's been my partner. 

So about two to three years? 

About two to three years. 

And this occurred, the event we're here 

in court on, occurred about a year ago? 

A. 

Q. 

That's correct. 

So at the time of the event Detective 

Buczek would have been a homicide detective one to 

two years? 

Correct. 

96 

A. 

Q. All right. And this particular homicide 

was divided where you had crime scene 

responsibilities and he did witness interviews? 

A. 

Q. 

That is correct. 

Relative to the crime scene, you are 

aware, are you not, that there were some mushrooms 

that were found at the Terra Linda home; correct? 

A. 

Q. 

Yes, that's correct. 

And mushrooms is a type of hallucinogenic 

controlled substance? 

A. That's correct. 
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Q. Are you aware if any testing was done 

relative to those mushrooms that were found? 

Yes, I remember I requested testing. 

Did you send them out to be tested? 

97 

A. 

Q. 

A. I sent the request to our lab and they do 

the testing. 

Q. 

completed? 

A. 

To your knowledge has that test been 

I don't recall. I'm sure I have a form 

in here from them, if they have sent me one back, but 

off the top of my head, I don't recall that specific 

information. 

Q. You were asked some questions about the 

absence of a forced entry, do you remember that? 

A. 

Q. 

a better 

might be 

the home; 

A. 

Q. 

Yes. 

And your knee jerk response, for lack of 

response, as a police officer tells me that 

somebody who knew the persons who lived at 

right? 

Correct. 

You are aware that this particular 

residence had a problem with the door knob or 

something like that? 

A. 

Q. 

Yes. 

If the door would have been open, any 
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potential assailant, whether they knew these persons 

or didn't know them, could have gotten in without a 

forced entry; correct? 

A. 

Q. 

That's a possibility, yes. 

Now, you were asked about conversations 

you had with persons who are under arrest, versus the 

taped statement; right? 

A. I don't believe it was phrased that way. 

I think it was just a conversation about taking a 

statement from somebody when we're interviewing them 

and whether they are under arrest or not under 

arrest. If a person is a witness, and we're going to 

talk to them, what we normally do is the same thing 

as a suspect, where we talk to them first to find out 

what it is that they have to say and then go back and 

ask to take a statement from them. 

Q. Would it be fair to say that one of the 

objectives you have during the conversation is to 

gather whatever information this person you are going 

to speak to has? 

A. 

Q. 

Yes. 

Would it also be fair to say that you are 

going to try to put it in some sort of order, 

chronological or otherwise, so you can go through the 

interview on tape more smoothly? 
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A. I don't know that I would say that. I'm 

trying to, as I'm getting them to explain it, put it 

in a certain order. I try to get somebody, if they 

are going to start talking and tell me something, 

I'll let them tell me in whatever order that they 

can. Then if they have told me something in kind of 

a backwards order, as I go back and take a statement 

and I have all that information from talking to them, 

I'll try at that point to direct them in the proper 

order, if that's what you mean. 

Q. And it would not be uncommon for you to 

give them information to prompt them to remember 

things; correct? 

A. It depends what you mean by give them 

information. 

Q. Well, you might refer to someone as to a 

newspaper article, to remember a date, or you might 

refer to someone to something another witness told 

you that prompts them to see if they remember it the 

same way, is that fair to say? 

A. I don't really recall anything that would 

fit that criteria. 

Q. Who makes the decision as to when the 

tape is going to get turned on? 

A. The person that is going to conduct the 
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interview. 

Q. The homicide detective? 

A. The homicide detective. 

Q. Okay. In this case, if we're talking 

about Sikia Smith, Detective Buczek would be the 

person who could turn the tape on whenever he 

desired? 

A. What he would do is he would say at this 

point, Mr. Smith, we have talked to you about this. 

We would like to get a statement from you, is that 

okay with you. 

Q. 

A. 

Q. 

But he gets to decide when that happens? 

That's true. 

You were asked about your policies in 

terms of Miranda rights; correct? 

A. 

Q. 

Yes. 

And incidentally, you are going to have 

an obligation if someone is arrested, or a suspect, 

to Mirandize them before you even engage them in a 

conversation? 

A. 

Q. 

Yes, before we ask questions. 

So conversation or tape, you still have 

to make sure that the person has been read the 

Miranda rights to your satisfaction and understands 

them? 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10715



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 
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Q. 

- 101 

Yes, the very first thing. 

After you have this conversation that's 

not on tape, if the person refused to be taped, you 

can still use their conversation against them, can 

you not? 

A. 

Q. 

That's correct. 

So the purpose of the tape is to preserve 

with the greatest amount of integrity the actual 

words that were spoken? 

A. 

Q. 

Yes. 

And you would agree, would you not, that 

you are in a better position to tell us what someone 

told you if it is on tape, versus what you had to 

remember they told you? 

A. 

Q. 

discrepancy? 

A. 

Q. 

Yes. 

Correct? It leaves less room for 

Yes. 

And you were asked relative to your 

policy whether it's your policy to do this pre-tape 

interview and thereafter turn the tape on, and you 

said it was? 

A. 

Q. 

Correct. 

In this particular case you indicated 

that there came a time when you decided to advise 
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Mr. Smith as to Miranda rights; is that correct? 

A. Well, I said that's what I normally do. 

I believe in this case it may have been Detective 

Buczek that did that and presented him with the card. 

Q. Fair enough. In terms of what your 

policy is, do you put the Miranda rights on the tape? 

A. 

Q. 

No. 

You though, personally, have told persons 

of their rights on tape, have you not? 

A. Not very often, no. Normally I do it 

exactly the way I explained it to you. 

Q. Do you tell them on tape, you know, we've 

talked about things, I told you what your rights are 

and you understood your rights, you are still willing 

to talk to me? 

A. Well, or I would phrase it that I had you 

read your rights card, you understand the rights, you 

are willing to speak to me now; is that correct. 

Q. Right, even if you don't recite them all, 

you put some mention of you have discussed them? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

Once you turn the tape on? 

Yes, that's fair to say. 

Does that provide further corroboration 

to suggest that the defendant has either read them 
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him? 

That's correct. 

That's why you do it; correct? 

Yes. 
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A. 

Q. 

A. 

Q. Is that your policy or your and Detective 

Buczek's policy? 

A. 

policy. 

Q. 

That's mine and Detective Buczek's 

So then you would expect on anything that 

Sikia Smith told you, I think it was September of 

1998, when you were both present; correct? 

A. 

Q. 

Yes. 

You would expect them, consistent with 

your policy, some reference on this statement to 

those rights; right? 

A. 

Q. 

Yes. 

Okay, and it would certainly be fair to 

suggest that once you turned the tape on that either 

you or Detective Buczek would try to guide the 

conversation in a certain way so that it made sense; 

correct? 

A. 

Q. 

correct? 

That would be correct yes. 

You might use a chronological order; 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10718



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

A. 

Q. 

- 104 

That would be correct, yes. 

And you may try to lead someone through 

particular groups of information to get to the end of 

the interview? 

A. We would ask specific questions, if 

that's what you mean. 

Q. And you were asked by Mr. Daskas if Sikia 

Smith answered questions on tape in the proper 

context in reference to the question that was asked; 

right? 

A. 

Q. 

Yes. 

And those questions and answers again 

came after the untaped conversation; correct? 

A. 

Q. 

That's correct. 

And can you tell the jury in your own 

estimation how long that conversation before the tape 

got turned on lasted? 

A. I can't tell you off the top of my head. 

I could tell you that we could look at the rights 

card and see what time the rights card said and look 

at what time the statement started and that would 

tell you how long it was. 

Q. And it's your recollection in this case 

that Mr. Smith had been read the rights or had read 

them himself? 
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A. I believe, as I recall it, he had read 

them himself. 

Q. And again relative to the policy 

consideration of the Las Vegas Metropolitan Police 

Department, there's no psychiatric testing or 

psychological testing that you have an obligation to 

do prior to reading someone Miranda rights; correct? 

A. No. 

MR. SGRO: Court's indulgence. I have 

nothing else. 

THE COURT: Mr. Daskas. 

REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. DASKAS: 

Q. Detective, why is it that you don't 

tape-record every conversation you have with every 

witness or suspect in a case? 

A. Some conversations we have with people 

last for hours and hours and hours and we would end 

up with tons, literally, of superfluous information 

that we would have to have somebody transcribe and 

then to store everything somewhere and where do you 

draw the line at that point on how much you keep and 

how much you throw away. 

Q. You were also asked by Mr. Sgro whether 

you ever prompted witnesses or suspects into giving 
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certain information and you mentioned the example of 

a newspaper article. Do you recall that question? 

A. 

Q. 

I recall him asking the question, yes. 

Do you ever suggest, either in your 

conversation before the recorder is turned on or 

after the recorder is turned on, what a witness or a 

suspect should tell you about a case? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Absolutely not. 

Have you ever done that? 

No. 

You were asked some questions by Mr. Sgro 

about Detective Buczek's policy and having suspects 

read aloud their rights from a Miranda card. Do you 

recall those questions? 

Yes, I do. A. 

Q. And your testimony when I asked you the 

question was that Detective Buczek indeed did that on 

September 8th with Sikia Smith; is that correct? 

A. 

Q. 

That's correct. 

Was September 8th the first time Sikia 

Smith was interviewed about the quadruple homicide? 

A. 

Q. 

interviewed? 

A. 

No, it was not. 

When was the first date that he was 

It was a date prior to that. Again, I 
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interview with Sikia Smith regarding the quadruple 

homicide tape-recorded? 
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A. Again, we had a conversation with him and 

after the conversation we took a taped statement from 

him. 

Q. 

A. 

Q. 

And was that taped statement transcribed? 

Yes, it was. 

Have you had the opportunity to review 

that transcribed statement? 

A. 

Q. 

Yes, I have. 

And is it a true and correct copy or 

depiction of the conversation you had with Mr. Smith 

about the quadruple homicide, the first conversation? 

A. Yes. 

MR. DASKAS: Can I approach, Judge? 

THE COURT: Yes. 

MR. DASKAS: For the record, I'm showing 

defense counsel what purports to be a voluntary 

statement of Sikia Smith dated August 26th, 1998. 

THE COURT: Is it marked? Just for the 

record. 

MR. DASKAS: Can we approach, Judge? 

THE COURT: It won't be admitted. I 
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won't admit it, but for the record we have to have it 

marked. 

MR. DASKAS: Thank you, Judge. 

Q. Detective, I'm handing you what's been 

marked as State's Proposed Exhibit 161 for 

identification purposes and I'll ask you if you 

recognize that proposed exhibit? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, I do. 

Can you tell me what that is? 

This is a transcription of a 

tape-recorded statement taken from Sikia Smith on 

8/26/98. 

Q. Does that then refresh your recollection 

about the first date you interviewed Sikia Smith 

about the quadruple homicide? 

A. Yes, it would be 8/26 of '98 is the time 

contained on there. Yes, it was 1734, which 

translates to 5:34 in the evening. 

Q. Let me direct your attention to the 

second to the last page of the August 26, 1998 

statement and that is page 16 and on to page 17. If 

you would read to yourself, please, those lines that 

I have highlighted and let me know when you have 

finished reading them. 

A. Yes. 
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Q. 

A. 

Q. And is that, in fact, a transcription of 

the questions that you asked and the answers that 

Sikia Smith gave on August 26th, 1998? 

A. Those specific questions I believe are 

Detective Buczek's. 

Q. All right, and is that a true and 

accurate transcription of the questions Detective 

Buczek asked? 

A. 

Q. 

questions? 

A. 

Q. 

Yes. 

You were present when he asked those 

Yes. 

You were also present when Sikia Smith 

answered those questions? 

A. 

Q. 

That's correct. 

With the court's permission let me have 

you play the part of Detective Buczek, that is the 

questions that were asked -- and I'll take that back, 

let me ask the questions that Detective Buczek asked, 

and I'll have you answer the questions that Sikia 

Smith gave? 

MR. SGRO: Your Honor, I'm not objecting, 

but this deals with August 26th, the entire direct 
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and cross was geared to September 8th and it is well 

beyond the scope of both direct and cross-examination 

so for that reason I'm going to object. If we're 

going to get into that, we're going to open up 

another entire issue and I don't know what the 

Court's pleasure is. 

THE COURT: We're going to get to it 

sometime. 

MR. SGRO: If we're going to get into it 

ultimately, that's fine. 

THE COURT: So do you have any objection? 

MR. SGRO: Assuming that the State 

intended to offer this at some point during the case, 

then no. 

THE COURT: Are you going to offer that 

statement and enter it into the record? 

MR. DASKAS: I'm not offering the entire 

statement the defendant gave, only that portion 

dealing with his Miranda rights. 

MR. SGRO: On the different days. 

THE COURT: On August 26th, 1998? 

MR. SGRO: Yes, your Honor. 

THE COURT: The record will indicate 

he's reading from that statement given on August 

26th, 1998. 
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MR. DASKAS: Thank you, Judge. 

THE COURT: I'll permit him to do so. 

MR. DASKAS: 
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Again, Detective, I'll read the question 

that Detective Buczek asked and if you would read the 

answers given by Sikia Smith? 

"QUESTION: Prior to the interview I had 

you read a rights card out loud? 

"ANSWER: Yes. 

"QUESTION: And you read that out loud; 

correct? 

"ANSWER: Yes. 

"QUESTION: And you understood exactly 

what it said; correct? 

"ANSWER: Yes. 

"QUESTION: And you still chose to speak 

to us; correct? 

"ANSWER: Yes. 

MR. DASKAS: I'll pass the witness, 

Judge. 

BY MR. SGRO: 

Q. 

THE COURT: Mr. Sgro. 

MR. SGRO: Thanks, Judge. 

RECROSS EXAMINATION 

The language that was just read to you 
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about how the rights were read prior and that sort of 

thing, is that an example of what you were describing 

earlier for the jury as some corroboration that 

rights were, in fact, read to an individual? 

A. 

Q. 

correct? 

A. 

Yes, sir, that's correct. 

And that was on August 26th, 1998; 

Yes. 

THE COURT: I don't want him to imagine 

something he doesn't have before him. 

Q. 

THE WITNESS: Thank you, your Honor. 

MR. SGRO: 

It is fair to say that relative to the 

quadruple homicide Mr. Smith was not arrested on 

August 26th; correct? 

A. 

Q. 

That's correct. 

And the information that you gleaned on 

August 26th, would it be fair to characterize it to 

you as a police officer is little to no use, for lack 

of a better term? 

A. I don't know if that would be fair to say 

little to no use. It wasn't enough where we would 

arrest Mr. Smith, if that's what you are saying. 

Q. Okay, fair enough. 

MR. SGRO: May I approach the witness, 
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Q. I'm going to show you the statement that 

took place on September 8th. Does this look like a 

copy to you? 

A. You better have that marked as your next 

exhibit, just for the record, so we know what 

happens. Next in order. 

THE CLERK: Defendant's B. 

THE COURT: I show you Defendant's 

Proposed B. 

Q. 

Officer? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

THE WITNESS: Thank you, your Honor. 

MR. SGRO: 

Have I shown you the right statement, 

Yes. 

That's the one on September 8th; correct? 

That's correct. 

Can you indulge me and flip through there 

and show me where you complied with your policy of 

some corroboration that you had read Mr. Smith his 

rights or that he read them out loud or anything 

along those lines? 

A. No, I do not. 
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Q. In fact, on September 8th -- I'm sorry, 

your Honor. On September 8th you did not put 

anything on tape to suggest or to corroborate that 

you had either read Mr. Smith his rights or that he 

had, in fact, read them out loud; correct? 

A. 

Q. 

I would only point out 

THE COURT: Answer the question, please. 

THE WITNESS: No, I did not. 

MR. SGRO: 

I understand Detective Buczek was 

primarily responsible for this interview; correct? 

Q. 

A. 

Q. 

you did it? 

A. 

Q. 

THE COURT: Your question is did he? 

MR. SGRO: 

Did you? 

No, I would not. 

Is it anywhere on the tape that either of 

No. 

Do both you and Detective Buczek ask 

questions during that interview? 

A. 

Q. 

Yes, we do. 

So consistent with your prior testimony 

of 20 to 30 minutes ago, you would have violated your 

policy if, in fact, you Mirandized Sikia Smith by not 

putting something on tape that you had Mirandized 
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him; correct? 

A. That is not something that I would 

normally do, that is correct. 

Q. But you violated the policy you testified 

Metro has, which you explained to the jury just a 

minute ago? 

A. I'm not familiar with the policy Metro 

has. I understood what you are asking me was what I 

would do in normal course. That is not a Metro 

policy, that is what I would do in an investigation. 

Q. Did you testify just 20 minutes or so ago 

that you had a policy, that Detective Buczek had a 

policy of putting some mention of the rights on the 

taped statement? 

A. 

Q. 

Yes, I did. 

Is it therefore a violation of your's and 

Detective Buczek's policy that those rights are not 

mentioned 

THE COURT: I think that's an improper 

question, whether it is a violation. 

MR. SGRO: Let me ask it a different way. 

Q. Did you comport with the policy that 

exists between yourself and Detective Buczek on 

September 8, 1998 when you spoke to Sikia Smith? 

A. Utilizing your terms, no, I did not. 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10730



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

116 

Q. Now you were asked by Mr. Daskas if you 

have ever suggested an answer to a witness or a 

suspect, do you remember that? 

A. 

Q. 

Yes. 

And I don't want to engage in semantics 

with you, but it is certainly not uncommon for you as 

a homicide detective to confront an individual you 

believe to be untruthful with another statement; 

right? 

A. As far as? 

Q. You are talking to Joe Smith, the 

defendant. Joe Smith gives you a story you don't 

believe is true. You say Joe, I know you are lying 

because this is what Mary Jones said, and here's the 

statement. That's not uncommon, is it? 

A. That could be a possibility, yes. 

Q. So to that extent you are influencing an 

answer; right? You are trying to get the defendant 

who you are questioning to change his or her --

A. 

Q. 

We are trying to get to the truth. 

Okay, you also have the opportunity as a 

police officer to lie to someone about evidence that 

you have; correct? 

A. 

Q. 

That's correct. 

You can say, you know, your fingerprints 
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are all over the murder weapon, when in fact, it is 

not true? 

MR. DASKAS: I'll object to the 

relevance, unless that was done in this case. 

Q. 

MR. SGRO: He opened the door by -­

THE COURT: Overruled. 

You are allowed as a police officer to 

tell a suspect information that's not correct; right? 

A. Can I answer that completely, your Honor? 

THE COURT: Just answer it. What do you 

want to tell me? 

THE WITNESS: As a police officer you are 

allowed to do that. 

MR. SGRO: 

Q. Okay, and when someone gives you an 

initial denial, it would not be unusual for you to 

suggest something like that; correct? 

A. Are you telling me to lie, that I would 

lie or that I would suggest something? 

Q. To suggest -- well, again, do you 

characterize telling someone about information that's 

not actually present a lie, or do you characterize it 

as a suggestion? 

A. I'm not sure I understand that. 

MR. SGRO: I'll withdraw it, your Honor. 
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He is not going to answer me. 

THE WITNESS: I'll be glad to answer, if 

I understood. 

THE COURT: Mr. Sgro, your statement will 

be stricken from the record and I admonish you not to 

make the statement again. The jury is admonished to 

disregard that last statement. 

Q. 

MR. SGRO: I apologize, your Honor. 

May I approach the witness? 

THE COURT: Yes. 

MR. SGRO: 

Showing you what's marked as Defendant's 

Exhibit C, like cat, is that a copy of a rights of 

persons arrested card and a consent to search card? 

A. 

Q. 

Yes, it is. 

And is the rights of persons card that's 

on top, is that what you referred to earlier? 

A. 

Q. 

Yes, it is. 

When Mr. Daskas was asking you, you said 

you signed it and dated it? 

A. 

Q. 

That's correct. 

And the consent to search card, was that 

also executed the same day? 

A. 

Q. 

Yes, it is. 

And that consent to search card was 
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signed by Sikia Smith; is that correct? 

A. 

Q. 

Yes, it was. 

And there is printing in the consent to 

search card where it says I, with a blank, and you 

inserted a name; is that correct? 

Smith? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Correct, that's correct. 

And there's a name inserted of Sikia 

Yes. 

Who printed that in there? 

I did. 

And there's a section on there that says 

do you hereby voluntarily consent to a search; right 

down below? 

A. 

Q. 

correct? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

correct? 

A. 

Yes. 

Okay, and then it says my blood for DNA; 

Yes. 

And who wrote that? 

I did. 

Thank you, and then you signed it; 

I filled it out. I had him read it and 

if he agreed, sign his name, and then I signed it as 

a witness, that's correct. 
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THE COURT: Do you want to offer that? 

MR. SGRO: I offer this. 

THE COURT: Any objection? 

MR. DASKAS: No, Judge. 

THE COURT: Bis admitted -- or C is 

admitted, ladies and gentlemen. 

MR. SGRO: That's all, your Honor. 

MR. DASKAS: Yes, your Honor, if I might. 

Judge, I'll take what's been admitted as Defendant's 

Exhibit C, I believe. 

THE COURT : Yes . 

MR. DASKAS: May I approach, Judge? 

THE COURT: Yes. 

REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. DASKAS: 

Q. Detective, you were just shown what's 

been marked and admitted -- what's been marked as 

Defendant's Exhibit C, and you were asked? 

Q. 

MR. SGRO: Defendant's Exhibit C. 

MR. DASKAS: 

I'm sorry, you were asked about the lower 

portion of the exhibit, that is the consent to search 

card? 

A. 

Q. 

That's correct. 

Is there also another portion to 
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Defendant's Exhibit C? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

card. 

The top portion you are referring to? 

Yes. 

Yes. 

Can you tell me what that is? 

That is the rights of persons arrested 

Q. And is there a signature that appears on 

the rights of persons arrested card? 

A. 

Q. 

that card? 

A. 

Yes. 

Whose signature or signatures appear on 

The person signing is Sikia Smith, the 

person witnessing is Detective Buczek. 

card? 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

And is there a date that appears on that 

Yes, there is. 

What date appears on the card? 

9/8/98. 

Is that the date of the second interview 

between yourself and Detective Buczek with Sikia 

Smith? 

A. 

Q. 

Yes, it is. 

Is there also a time that appears on the 

rights of persons arrested card, Defense Exhibit C? 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10736



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

A. 

Q. 

A. 

122 

Yes. 

What time appears on the card? 

1640, hours which translates to 4:40 in 

the afternoon. 

Q. 

A. 

Q. 

4:40 p.m.? 

Yes. 

Let me Court's indulgence, please. 

MR. SGRO: If that's the same statement, 

your Honor, there's already one in evidence or one 

has been marked. 

Q. 

THE COURT: Which statement is that? 

MR. DASKAS: 

Detective, let me show you what's been 

marked as Defense Exhibit B, like boy. Do you 

recognize that exhibit? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, I do. 

Can you tell me what that is? 

This is the transcription of the 

statement made by Sikia Smith on 9/8/98. 

Q. That's the transcript of the questions 

asked by you and Detective Buczek and the answers 

given by Sikia Smith on September 8? That is the 

second time you interviewed Sikia Smith? 

A. 

Q. 

That's correct. 

Does a time appear on that transcript? 
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

What time appears on the transcript? 

1704. 

Which translates into what? 

5:04 p.m. 

123 

You mentioned earlier Defendant's Exhibit 

C, the rights of person arrested? 

A. 

Q. 

1640, or 4:40 p.m. 

Does this suggest to you that his rights 

of persons arrested card was provided to Sikia Smith 

prior to the time he was questioned at 5:04 p.m.? 

A. 

Q. 

Yes. 

And is that, in fact, what occurred on 

September 8, 1998? 

A. 

Q. 

Yes, it is. 

A moment ago you attempted to explain an 

answer regarding whether you lie to suspects or 

witnesses in cases? 

MR. SGRO: Whether he can or is entitled 

to, your Honor. 

Q. 

MR. DASKAS: Whether you can. 

THE COURT: Yes . 

MR. DASKAS: 

And I don't think you had a chance to 

fully answer the question. Would you like to answer 
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the question now? 

Yes, I would. A. 

Q. Please explain what you tried to explain 

earlier? 

A. As a police officer you are allowed to 

lie to an individual in part of your investigation as 

long as it is not something so severe as to shock the 

conscience. As a personal thing, I choose not to do 

that, just because I don't want to come in here and 

give the defense attorney the opportunity to drag me 

through the dirt for it. I don't do it. That's all. 

Q. Real briefly also, you were asked earlier 

by Mr. Sgro what corroboration there was of Sikia 

Smith having read aloud his rights of person arrested 

card on September 8. Do you recall that question? 

Yes. A. 

Q. And I have just shown to you the actual 

rights of persons arrested card, indeed a defense 

exhibit, with Sikia Smith's signature on the time 

that appears that he was read or he read aloud the 

rights. Do you recall that exhibit? 

A. Yes, I do. 

THE COURT: Exhibit C. 

MR. DASKAS: Is that, in fact, the 

corroboration? 
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MR. SGRO: This is very leading, your 

Honor, and it's his witness. 

Q. 

THE COURT: Sustained. 

MR. DASKAS: 

How would you characterize Defense 

125 

Exhibit C, the rights of persons arrested card, in 

terms of whether Sikia Smith actually read his rights 

aloud? 

A. I would say the fact that he has signed 

his name to it indicates that he would have been made 

aware of those rights and signed the card and 

returned it to us. 

MR. DASKAS: I have nothing else. 

THE COURT: Mr. Sgro. 

RECROSS EXAMINATION 

BY MR. SGRO: 

Q. You had Sikia Smith for 24 minutes before 

you turned the tape recorder on; is that correct? 

A. 

Q. 

That's correct. 

Okay, and you did not have any knowledge 

at the time as to whether Mr. Smith was or was not 

mentally retarded; correct? 

Q. 

THE COURT: He already answered that. 

MR. SGRO: 

I don't know that I put it that way. Did 
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you have any information at all on September 8, 1998 

as to whether or not Mr. Smith was mentally retarded? 

A. I had nothing to indicate that Mr. Smith 

was retarded. 

Q. Fair enough. Would you say that as an 

experienced homicide detective it would be easy to 

guide someone through a question and answer session 

to get answers you wanted if you had 24 minutes with 

a mentally retarded person? 

MR. DASKAS: Objection, calls for 

speculation, Judge. 

THE COURT: Sustained. 

MR. SGRO: Nothing else. 

MR. DASKAS: One follow-up final 

question. 

REDIRECT EXAMINATION 

BY MR. DASKAS: 

Q. Based on your interview with Sikia Smith 

on August 26 and interview on September 8, did you 

have any reason to believe that he was mentally 

retarded? 

A. No, I did not. 

MR. DASKAS: Nothing else. 

MR. SGRO: That's all, your Honor. 

THE COURT: Detective Thowsen, you are 
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-
excused. I would admonish you not to discuss your 

testimony with anyone until we complete the case. 

You are free to go. 
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MR. GUYMON: State calls Shawn Fletcher. 

THE COURT: Up here, please. Remain 

standing, raise your right hand and be sworn by the 

clerk. 

SHAWN FLETCHER, 

called as a witness, and having been first duly sworn 

to testify to the truth, the whole truth, and nothing 

but the truth, was examined and testified as follows: 

THE COURT: Be seated. Give us your full 

name, spell your last name for the record. 

THE WITNESS: Shawn Fletcher, 

F-L-E-T-C-H-E-R. 

THE COURT: Where are you employed? 

THE WITNESS: Las Vegas Metropolitan 

Police Department. 

analyst? 

THE COURT: In what capacity? 

THE WITNESS: I'm a crime scene analyst. 

THE COURT: What is a crime scene 

THE WITNESS: A crime scene analyst 

basically documents the crime scene. We do that 

through photography, sometimes diagrams, depending on 
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what the case may be, and the collection and 

preservation of evidence. 

THE COURT: How long have you been 

employed with Metro? 

128 

THE WITNESS: I have been employed as a 

crime scene analyst since all of 1996. I worked for 

Metro for approximately nine months before that as an 

office assistant. 

THE COURT: Do you have any training or 

special education to be a crime scene analyst? 

THE WITNESS: I started out with a 

bachelor's degree from Michigan in exercise science 

and nutrition, and when I moved out to Las Vegas I 

got an Associates Degree in criminal justice. I got 

hired by Metro in July of 1996 and they put me 

through a, what they call a crime scene analyst 

academy, which is approximately 120 hours. I went on 

an 11 week field training program after that as part 

of the academy. That was eleven weeks long. 

I have had a certificate completed 

through the American Institution of Applied Sciences, 

which is equivalent to, I believe it is approximately 

260 hours, and that's various training in photography 

and crime scene documentation. I have had a lot of 

in-service training through Metro and also attended 
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three schools put on by Northwestern University in 

crime scene documentation. 

THE COURT: Have you testified in the 

courts of Nevada as a crime scene analyst? 

THE WITNESS: I have testified in a 

preliminary hearing and at grand jury. 

THE COURT: Thank you. Mr. Guymon. 

DIRECT EXAMINATION 

BY MR. GUYMON: 
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Q. Thank you. As a crime scene analyst did 

you have occasion to go to the residence at Terra 

Linda, I believe it is 4825 Terra Linda, here in Las 

Vegas, Clark County, Nevada? 

there? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes, I did. 

What date was it when you first went 

It was August 14, 1998. 

Were you the only crime scene analyst 

that arrived at that scene? 

A. No, when I got there, Dave Horn, the 

senior crime scene analyst was there; the crime scene 

supervisor was there; and a crime scene analyst one, 

Jim O'Donnell showed up. I don't remember if he was 

there before I got there or not. 

Q. Is it common to have three or four crime 
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scene analysts at a given homicide scene? 

A. 

Q. 

Yes. 

Now once you all get there, do you divide 

up your responsibilities? 

A. 

Q. 

crime scene? 

A. 

Yes. 

What responsibility did you have at the 

My main responsibility at the crime scene 

was the documentation of the evidence. I collected 

the evidence and impounded the evidence and preserved 

the evidence for court and I also assisted Jim 

O'Donnell in some measurements for the crime scene. 

Q. Can you briefly tell us what the senior 

crime scene analysts Horn and Perkins and the like 

did? 

A. Dave Horn primarily did the photography. 

He took all of the notes on the crime scene itself 

and basically the description of the crime scene. He 

did all the photography and he wrote the report. He 

also did some fingerprint processing, which we all 

do. He also, Dave -- excuse me, Mike Perkins, the 

crime scene analyst basically supervises, guides us 

with various things that he wanted done and he 

assisted in the diagram somewhat. He also helped in 

the latent print process. 
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Q. Now then, as items of evidence were 

pointed out by various crime scene analysts, what is 

it that you did with the particular items? 

A. We were working in several different 

areas in the house and as somebody found something 

that we thought would probably be evidence, they 

would point it out to me. Dave Horn would go to that 

area and take a photograph of it and then I would 

collect the evidence and help Jim O'Donnell measure 

it in. 

Q. Was the 14th of August 1998 the only day 

that crime scene analysts with the Las Vegas 

Metropolitan Police Department did any work at this 

particular scene? 

A. No. We sealed up the house at 

approximately 2:00 in the morning on the 15th, so we 

were there roughly seven hours or so the first night. 

We returned the next day, all four of us, at I 

believe around 2:00 in the afternoon, and we were 

there again that night until around 11:30. Also 

during that time two other crime scene analysts 

showed up to assist in som~ fingerprint process and 

the third day Dave Horn went back by himself because 

we did some chemical processing the night before and 

he went back to do some photography the third day. 
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Q. Can you tell me in total how many hours 

were exhausted by crime scene analysts with the Las 

Vegas Metropolitan Police Department in order to 

thoroughly process and search the scene? 

MR. CHRISTIANSEN: Objection, relevance. 

THE COURT: Overruled. 

THE WITNESS: I would say roughly 80 

hours total combination of the scene and the booking 

of the evidence. 

MR. GUYMON: 

Q. Was the scene documented either through 

photographs and/or the collection and preservation of 

evidence? 

A. 

Q. 

Yes. 

Showing you what has been marked as 

State's Proposed Exhibits 12 through 19, let me ask 

you, Ms. Fletcher, can you briefly go through the 

photographs and tell me if you recognize 12 through 

19? 

A. I recognize this as the front of the 

house and the open door entering into the living 

room. Do you want me to be more detailed? 

Q. No. In fact, if you'd go through all 

seven or eight of them and satisfy yourself that you 

recognize them, first of all? 
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MR. SGRO: If that's 12 through 19, I 

have no objection to the admissibility of all of 

them. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 12 

through 19. 

THE COURT: They are admitted into 

evidence. 

MR. GUYMON: 

Q. As you briefly go through the photographs 

12 through 19, thumb them quickly, tell me why it is 

you would photograph the doorway? 

A. This door here is the front door of the 

entrance, so I mean it was extremely relevant as to 

the fact that it went into the living room where we 

had an extensive portion of the crime scene located. 

Q. 

front door? 

A. 

to? 

Was the doorjamb and seal intact on the 

Yes, the seals are intact. 

THE COURT: What photo are you referring 

THE WITNESS: This one here, number 14. 

The seal is also intact on 15. This is on a window. 

Q. 

A. 

MR. GUYMON: 

What does 16 show? 

I believe these are, this is going to be 
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the west side of the house. 

Q. All right. 

THE COURT: What number is that? 

THE WITNESS: This would be 16. 

MR. GUYMON: 

Are those windows intact? 

They are intact, it looks like, yes. 

17, does it show a window? 

Yes. 

Is it intact? 

Yes. 

18? 

Front door again. 

134 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. And 19, a sliding glass window. Does it 

appear to be intact? 

A. Yes. All the seals are intact and the 

doors are closed. There's also a lockout knob on the 

front door. 

MR. GUYMON: If I could publish those, 

Judge? 

Q. 

THE COURT: Yes. 

MR. GUYMON: 

Did you find from the exterior of the 

house, did you find any forced signs of forced 

entry --
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A. 

Q. 

A. 

Q. 

No. 

-- as you processed the scene? 

No. 

Had you found signs of forced entry, 

135 

would you have noted it either through documentation 

or reports? 

A. 

Q. 

Absolutely, both. 

Now then the inside, I take it you 

entered into the home as well? 

A. 

Q. 

Right. 

Showing you what has been marked 

previously as State's Exhibits 20 and 21, I'll ask 

you if they fairly and accurately depict the 

residence, the interior? 

A. 

number 21. 

Q. 

Yes, this one is in the dining room, 

Does that photograph fairly and 

accurately depict the condition of the dining room on 

the night in question when you began to process the 

scene? 

A. 

Q. 

Yes, it does. 

Was there evidence that the scene had 

been preserved so that you folks now could look at 

the scene and collect it without having it been 

disturbed, crime scene taped, and the like? 
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A. Yes, there was crime scene tape over the 

gate when I arrived, absolutely. 

Q. Exhibit 22, does it fairly and accurately 

depict your observation of the living room? 

A. 

and 22. 

Q. 

Yes, it does. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 21 

MR. SGRO: No objection. 

THE COURT: That will be admitted. 

MR. GUYMON: 

Showing you 24 through 27, I'd ask you if 

you recognize those particular photographs, if you'd 

look at them briefly? 

A. 

living room. 

Yes. This is of the loveseat in the 

THE COURT: What number? 

THE WITNESS: 24. This is an ashtray 

that was on the dining room table with three 

cigarette butts, number 25. This is another ashtray 

in the dining room table with three cigarette butts, 

number 26. And this is a picture of a potted plant 

that was pulled out and a cartridge casing on the 

floor next to the potted plant in the living room, 

27. 

Ill 
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MR. GUYMON: 

Q. Do those photographs fairly and 

accurately depict your observations? 

A. Yes. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 24 

through 27. 

Q. 

A. 

MR. SGRO: No objection. 

THE COURT: Admitted. 

MR. GUYMON: 

Why do you photograph cigarette butts? 

We photograph because they are a source 

of good DNA evidence, so we photographed them to be 

possible evidence at that time. 

Q. Would cigarette butts be ultimately 

preserved and analyzed for further evidence? 

A. They were preserved. I'm not aware if 

they were analyzed. 

Q. Showing you next what is marked as 32 

through 37. I'll ask you if you recognize those and 

if they fairly and accurately depict the scene as you 

processed it and documented it? 

A. Yes, this is number 32 and there's a comb 

by a wallet that was underneath the loveseat in the 

living room. This is an open wallet that was on the 

living room floor near the entryway of the living 
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room. That's number 33. 

Q. Let me back up just a minute. 32 and 33, 

do they depict different wallets? 

A. 

Q. 

Yes, they do, different wallets. 

Thus far we have two wallets on the floor 

in the living room? 

A. Yes. The next one is a photograph of a 

piece of paper that has what appeared to be 

apparently bloody footwear on a piece of paper, and 

this was another article that was on the floor in the 

living room. 

Q. Why might bloody footwear be important as 

a crime sign analyst? 

A. That's important because if it is going 

to be footwear from a suspect's shoe to do a footwear 

comparison if we recover a shoe. 

This next one, 35, is a similar type 

photo on another piece of paper of apparently bloody 

footwear. This was on the floor of the living room 

also. This next one is footwear on a credit card or 

a phone card that was developed with latent 

fingerprint powder and this was also on the floor in 

the living room. 

Q. Where was the credit card in relationship 

to, say, the wallets that were found on the floor? 
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A. This exact credit card, I'm not sure. 

This next photograph is a picture of a mushroom that 

we found on the floor in the southeast bedroom near 

the south wall. 

THE COURT: Number, please? 

THE WITNESS: It is number 37. It was 

kind of behind the bed and it was on the floor. 

MR. GUYMON: 

Q. I might ask you, are you familiar with 

mushrooms and are they, in fact, a controlled 

substance? 

A. I am not familiar with what a controlled 

substance mushroom looks like. We thought that it 

was somewhat of a strange place for a mushroom to be 

and therefore we collected it with the possibility 

that it might be a narcotic type mushroom. 

MR. GUYMON: I move for the admission of 

32 through 37. 

THE COURT: Any objection? 

MR. SGRO: No, your Honor. 

THE COURT: Admitted. 

MR. GUYMON: 

Q. Showing you what has been marked as 51 

through 58, I'll have you look at those quickly and 

ask you if those photographs fairly and accurately 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10754



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

- 140 

depict your observations and what it is they depict, 

starting with 51? 

A. 51 is a piece of wadded up duct tape that 

was found in the center drawer of the bathroom 

counter. It was the bathroom that was attached to 

the southwest bedroom. 

Q. And what the significance was, as you 

observed the scene, was duct tape to this scene? 

A. The significance of the duct tape was 

that all four of the victims' hands and feet were 

bound with duct tape. So this became extremely 

significant in our mind at the time, due to the 

extensive amount of duct tape that was located on the 

victims. The next one, 52, is a security I.D. card 

in the name of Jeffrey Biddle, next to a bag of a 

white powdery substance. This was located on one of 

the couches in the living room. 

This next picture is of the dining room 

table, which shows several items consistent with 

narcotics paraphernalia. This is located in the 

dining room on the table, 53. 

Number 54 -- or 55, I'm sorry. This is 

55 and is a picture of the entertainment center along 

the west wall of the living room. The TV is pulled 

out, numerous items are pulled out and appear to be 
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disturbed in this photograph. There's also several 

items on the floor. 

THE COURT: 54 through 59 are admitted. 

THE WITNESS: And number 56 appears to be 

a similar photo as to the one I just described of the 

entertainment center. 

MR. GUYMON: 

Q. Do the photographs involving the 

entertainment center fairly and accurately show the 

entertainment center as you observed it? 

A. 

Q. 

Yes. 

Does there appear to be fingerprinting 

dust, if you will, for lack of a better word, on the 

TV itself? 

A. Actually, I can't tell in this exact 

photograph if that is fingerprint powder or not. 

There does appear to be dust disturbance in this 

picture where it looks like there may have been 

finger swipes. Whether they were in the dust on the 

TV or that's fingerprint powder, I'm not sure. 

MR. SGRO: What number is that? 

THE WITNESS: 56. The next one, 57, is a 

similar picture as well. However, it also contains 

the feet of one victim and the head of another 

victim. There's also a broom in the photograph. 
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Q. 

A. 

MR. GUYMON: 

And lastly, 58? 

This one is similar to the last one. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 

State's Proposed Exhibits 51 through 53, and 55 

through 58. 

THE COURT: 54, 52 and 59 is admitted, 

the rest are admitted. 

Q. 

MR. GUYMON: Thank you. 

MR. CHRISTIANSEN: No objection. 

THE COURT: Thanks. 

MR. GUYMON: 

Showing you what has been marked as 

State's Proposed Exhibits 60 through 62, do they 

fairly and accurately depict the scene and the 

condition which you observed it? 

A. Yes. 60 is a photograph of the top of 

142 

the entertainment center in the living room. 61 

depicts the area on the floor where one of the 

victims feet are resting. There's a turned over 

stereo speaker and a broom with apparently quite a 

bit of blood on it and also a scale with some blood 

on it. 

Q. 

A. 

Okay. 

That was also an empty cable. 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10757



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

- 143 

Q. 

A. 

And 62, tell me what's depicted in 62? 

62 is a VHS video on the floor and there 

appears to be blood on it. There also appears to be 

the bullet fragments that we located are on the floor 

next to the video, 62. 

Q. By looking at 62 can you tell me where 

the bullet fragments were in relationship to any of 

the decedents' heads? 

A. This particular one basically is pretty 

close to where the victim's head was, the first 

victim as we walked into the door. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 

State's Exhibits 60 through 62. 

Q. 

THE COURT: Any objection? 

MR. SGRO: No objection, your Honor. 

THE COURT: They will be admitted. 

MR. GUYMON: 

Showing you what has been marked as 

State's Exhibit 66, and ask you if you recognize it? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, I do. 

What is depicted there? 

This is a photograph showing completely 

two of the victims. Both victims are face down, 

their feet and hands are duct taped, hands are 

interlaced behind their backs and duct taped. 
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another wallet attached to one victim. 

Q. In referring to it as an empty wallet, 
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can you tell me, the brown wallet depicted in 66 

there, can you tell me if that was searched in order 

to make a determination as to whether or not it was 

empty? 

A. Yes, this wallet here on the floor was 

searched. All that was found in that wallet was a 

small wallet-sized photograph. Nothing else was 

located inside that wallet. I believe there was a 

dime located in one of the wallets. 

Q. 

A. 

Q. 

You say a dime? 

A dime, yes. 

I might ask you, in the brown wallet was 

there any cash currency, U.S. currency? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

No, there was not. 

Foreign currency? 

No. 

Likewise, there was another wallet next 

to the deceased? 

A. I don't believe that wallet was searched 

by myself. As policy, since it was attached to the 

victim, it went with the victim to the coroner's 

office. 
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MR. CHRISTIANSEN: I'm going to object. 

We have 81, which was introduced earlier. It depicts 

identical things. 

THE COURT: Counsel approach the bench, 

please. 

(Conference at the bench.) 

THE COURT: Mr. Guymon, do you have a 

motion as to State's Exhibit 81? 

MR. GUYMON: I'll withdraw that. 

THE COURT: 81 will be withdrawn as 

evidence and remain in the clerk's possession. 

MR. GUYMON: 

Q. Showing you what has been marked as 

states Exhibit 66, I'll ask you if you recognize it? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, I do. 

What is depicted there? 

This is a picture of two of the victims 

lying face down. You can see partial of the third 

victim. There's three wallets present in the 

picture. One of them is the one I previously talked 

about that only had a wallet-sized photograph in it. 

The other two were attached to the victims and were 

not gone through at the scene. 
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Q. Showing what you has been marked State's 

Exhibit Proposed 71. Does it depict yet a third 

wallet not depicted in the others, that is in the top 

corner at the foot of the sofa? 

A. Yes. This is a wallet that was 

underneath the loveseat, partially underneath the 

loveseat, a black wallet. 

Q. 

wallet? 

A. 

those two. 

Was any paper currency found in that 

No, there was not. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 

THE COURT: 66, any objection? 

MR. CHRISTIANSEN: The objection is the 

one that we now say, it is more prejudicial than 

probative. 

Q. 

THE COURT: How about 71? 

MR. CHRISTIANSEN: Same objection. 

THE COURT: Overruled. 

Showing you State's Exhibit 79, I'll ask 

you if you recognize it? 

A. Yes, I do. 

Q. Does it also depict a wallet? 

A. Yes, it does. 

Q. Does that photograph fairly and 
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accurately depict the condition of the wallet as you 

observed it on that night in question? 

A. 

Q. 

wallet? 

A. 

Yes, it does. 

Was any paper currency found in that 

In this particular one, I don't know, 

because again it was not gone through at the scene. 

Q. 

Judge? 

Q. 

All right. Move for the admission of 79, 

THE COURT: Any objection? 

MR. CHRISTIANSEN: Same objection. 

THE COURT: Overruled. 

MR. GUYMON: 

Lastly, showing you what has been 

previously admitted as 83 and 86, State's Proposed 

Exhibits, do you recognize them? 

A. Yes, I do. This first one is the victim 

that was located in the dining room. 

THE COURT: What number? 

THE WITNESS: 83. And this next one, 86 

is the same victim in the dining room showing a 

firearm in his waistband. 

MR. GUYMON: 

Q. Do those photographs fairly and 

accurately depict the evidence as you observed it at 
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the scene? 

A. Yes. We did not observe the gun in the 

waistband until the victim was rolled over by the 

coroner, so this was a little bit into the scene. 

Q. Was this the only weapon found at the 

scene? 

A. 

Q. 

Yes, it was. 

Did any of the other three victims have 

weapons on their person? 

A. 

Q. 

Not that I'm aware of, no. 

Based on your processing of the scene, 

one person had a weapon on their person? 

A. 

Q. 

A. 

those two. 

Yes. 

It is depicted there? 

Yes. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 

THE COURT: Any objection? 

MR. CHRISTIANSEN: No objection as to 86, 

same objection as to 83. 

THE COURT: Overruled. 

MR. GUYMON: And I'd ask they be 

published. 

Q. Lastly, let me show State's Exhibits 89 

through 92, and ask you if you recognize them? 
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A. Yes, this first one is 89. This is a 

cartridge casing located on one of the floors. 

Number 90 is another, actually two pieces of another 

mushroom that we found. Number 90, 91 is another 

cartridge casing located, this one is on the couch 

along the east wall in the living room and number 92 

is another cartridge casing located on the living 

room floor in the corner by the plant that had been 

pulled out of the pot. 

Q. Do those photographs fairly and 

accurately depict the evidence as you observed it? 

A. Yes, they do. 

THE COURT: Any objection to 91, 92, -­

or 89, 90, 91 and 92? 

MR. GUYMON: 

Q. 93 through 95, do those photographs 

fairly and accurately depict the evidence as you 

observed it and recorded it through photographs? 

A. This was 93, another cartridge casing 

located on the floor, I believe this one is in the 

dining room. This next picture, 94, is a picture of 

a mushroom located on the floor, 94. The next one is 

another picture of a cartridge casing located on the 

floor, 95. 

Q. And lastly -- first of all, I move for 
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THE COURT: Any objection? 

MR. CHRISTIANSEN: No, your Honor. 

THE COURT: They are admitted. 

MR. GUYMON: 
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Q. Last photograph, State's Proposed 96, did 

you recognize it, and if so how? 

A. This is a cigar packet or a pipe tobacco 

cigar packet. This was located in the living room to 

the left of the door as you enter the residence, near 

victim one's feet. There's a piece of tape on the 

card, which I recognize as a piece of latent 

fingerprint tape, and it should be covering a latent 

fingerprint. 

Q. So the tape is actually put there by a 

crime scene analyst in order to remove a fingerprint? 

A. 

Q. 

Yes. 

Does this fairly and accurately reflect 

the box as it is being processed, if you will, for 

latent prints? 

A. Yes, as it is being processed, it appears 

to be sitting on the couch. 

MR. GUYMON: Move for the admission of 

96. 

MR. CHRISTIANSEN: No objection. 
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MR. GUYMON: 

In total can you tell me how many 

cartridge cases were found at the crime scene? 
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A. There were four cartridge cases found at 

the crime scene and a couple pieces of a bullet 

fragment. 

Q. Was a crime scene diagram actually made 

by yourself and/or your coworkers in order to 

demonstrate all of the evidence as it was found and 

processed? 

A. 

Q. 

Yes, it was. 

Are you familiar with that particular 

crime scene diagram? 

A. 

Q. 

Yes. 

Showing you what has been marked now as 

State's Proposed Exhibit 162, let me ask you if you 

recognize it? 

A. 

Q. 

Yes, I do. 

Does State's Proposed Exhibit 162 fairly 

and accurately depict the crime scene diagram as 

drawn by yourself or a coworker? 

A. 

Q. 

A. 

Yes, it does. 

Can you tell me who actually drew it? 

Jim O'Donnell. 
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Q. Were you involved in the drawing or the 

establishing of this? 

A. Yes, I was involved in several of the 

measurements in the diagram. 

MR. GUYMON: Move to admit State's 

Proposed Exhibit 162. 

MR. CHRISTIANSEN: No objection. 

THE COURT: Admitted. 

MR. GUYMON: You could display it and 

have her point out pieces of evidence as they were 

found. 

MR. CHRISTIANSEN: Your Honor, may I move 

around? 

Q. 

THE COURT : Yes . 

MR. GUYMON: 

Does the diagram actually depict the 

location of each of the decedents in relationship to 

one another as well as the evidence as it was found 

there at the scene? 

A. Yes, it does. 

Q. If you can position yourself so the 

jurors can see. 

A. Let me go on this side. 

Q. If you can actually show us what is 

depicted in the crime scene and its importance as a 
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crime scene analyst, if you will? 

A. Okay. As we came in the door, obviously 

we noted the three victims right away. The entire 

house was ransacked extensively, so there was a lot 

of miscellaneous items throughout the entire house, 

especially in the living room. There was also what 

we perceived to be blood throughout the house. Prior 

to my arrival I was told that there were three 

MR. CHRISTIANSEN: Objection to what she 

was told, your Honor. 

THE COURT: Overruled. 

THE WITNESS: There were three dogs that 

were apparently in the house and we also noticed 

numerous paw prints that appeared to be paw prints in 

blood throughout the house. So there was quite a bit 

of that throughout here. 

We did not find the cartridge casings 

until the victims were removed from the scene and we 

also discovered several items of evidence as we 

started going along. You can see they are marked, 

the cartridge casings. One of them was located here, 

the cigar box that you saw the photograph of was 

right here at victim one's feet. Another cartridge 

casing was located on this couch. It had fallen down 

between the cushions. It was actually located when 
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we removed the cushion. 

The bullet fragments that you saw the 

picture of were right here on the floor next to a VHS 

video. This was the pot that was overturned in the 

corner. The plant was actually pulled out of it and 

a cartridge casing was located behind that against 

the wall. 

This is the entertainment center. As you 

go through the hallway, the southeast bedroom here 

was also extensively ransacked. I believe the only 

evidence that we impounded from this was a piece of 

paper that had some handwriting on it. We also found 

that the bed was, it looked kind of funny here 

because the mattress was askew on the box springs. 

We also found the mushrooms were found in here, too, 

one behind the bed, another one by, this is a file 

box. And is where the mushrooms were located. 

As you came out and came into the dining 

room we immediately saw victim four, also the 

cartridge casing was over here. There was extensive 

ransacking in here in the sense that there was a lot 

of miscellaneous items on the floor, baseball cards, 

pennies, we also had some regular playing cards, I 

believe, from a regular deck of cards. 

The dining room table is where we located 
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a lot of the apparent narcotics paraphernalia. There 

was a couple pipes, a butane lighter, and some 

baggies that contained some type of pills on the 

dining room table. 

There was also a tarp or something that 

appeared to have been pulled out of the closet. It 

was partially in and out so the closet appeared to be 

ransacked as well. The kitchen appeared to be 

ransacked. There was boxes of sugar cubes down on 

the counter, baseball cards all over the place in the 

kitchen and several other items appeared to be 

disturbed in the kitchen. 

As you walked down the hallway here you 

could enter the southwest bedroom in the adjoining 

bedroom. This room was extensively ransacked. I 

don't believe there was any evidence, per se, 

recovered from this bedroom. 

As we came into the bedroom this was the 

sink counter where we discovered the piece of duct 

tape that was in the drawer there. As you come out 

and come down the hall we had the water heater 

closet, the doors were open, I believe upon our 

arrival there. There was another bathroom going in 

here and there was a lot of apparently bloody paw 

prints around the toilet seat, up on the rim of the 
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toilet seat and on the floor as well. 

As you come back down the hallway and you 

entered the north front bedroom, this bed was askew 

as well. It was, I believe, just a mattress and box 

springs on the floor, and this room was ransacked, 

several items here on the floor, duffle bags, again 

more baseball cards, and there were other 

miscellaneous items over here, as well as the closet 

also appeared to have been ransacked. 

The fourth bedroom, the northwest 

bedroom, same thing with the bed. The bed appeared 

to have been tossed or lifted up. The mattress was 

askew and I believe there were some other items over 

here that appeared to be all over the floor as well. 

There was a pickup truck that was 

underneath the carport, and there was miscellaneous 

items in the backyard as well, and there was a shed 

over here that's not on the diagram that we didn't 

find anything pertaining to anything in the shed. 

Q. Analyst Fletcher, were each one of those 

rooms then thoroughly processed by crime scene 

analysts with the Las Vegas Metropolitan Police 

Department over the course of the next three days? 

A. 

Q. 

Yes, they were. 

Throughout the search of the entire 
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A. No. I do not believe any paper currency 

was found at all. 

Q. And once the items of evidence, say, the 

cartridge casings, Black and Miles box, those type of 

items, what happened to those items? 

A. The cartridge casings were impounded as 

evidence. I don't believe that the cigar box was 

impounded. The fingerprint itself was evidence that 

was recovered from the cigar box and all the other 

items of evidence were measured and photographed and 

then impounded as evidence. 

Q. You say impounded. What do you mean by 

impounded? What's the process, very quickly? 

A. Impounding basically means that you 

preserve it so that it can be tested for anything 

that it might need to be tested for later. It is 

sealed up into an envelope and sent to the evidence 

vault. 

Q. Were all four cartridge cases that were 

ultimately impounded by yourself and sealed up in the 

evidence vault, were they all four similar to one 

another? 

A. I believe they were. I would need to 
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refer to my evidence impound to be sure on that. 

Q. 

A. 

Q. 

Will you do that for me? 

Yes, I will. 

And in fact, did you prepare an evidence 

impound report shortly after or simultaneous to your 

work in this case? 

A. 

Q. 

A. 

Yes. 

Would that refresh your recollection? 

Yes, it would. All four cartridge 

casings had the same head stamp of Win .. 380 auto. 

Q. Are you familiar with what a cartridge 

case actually is? 

A. 

Q. 

A. 

Yes. 

What is that? 

A cartridge casing is basically the 

housing for the bullet. The bullet will be extended 

out of the cartridge casing as it is ejected out of 

the firearm. 

Q. 

casings? 

A. 

Q. 

What type of firearm ejects cartridge 

Usually a semi-automatic handgun does. 

And you indicated there was fragments or 

projectiles at the crime scene? 

A. 

Q. 

Right. 

What is that and how does it end up being 
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there? 

A. The bullet fragment that we discovered at 

the crime scene was actually part of the jacketing, I 

believe, from the bullet. You have the bullet, which 

usually is lead and covered with some type of a 

jacketing. In this case I believe it was copper, and 

a lot of times when the bullet goes through 

something, the bullet may stay where it is and the 

jacketing may continue to travel, or vice versa. 

Q. And at the conclusion of the three days 

of crime scene analyst processing this particular 

scene, and you being involved in that, and likewise 

impounding all the evidence, did that then conclude 

your involvement in this particular crime scene? 

A. Yes, that concluded my involvement in the 

crime scene. 

MR. GUYMON: Pass the witness, your 

Honor. 

THE COURT: Mr. Christiansen. 

CROSS EXAMINATION 

BY MR. CHRISTIANSEN: 

tech? 

Q. 

A. 

Q. 

Is your correct title to call you I.D. 

Crime scene analyst. 

Crime scene analyst, okay. Analyst 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10774



1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

160 

Fletcher, you were the newest crime scene analyst on 

the scene on the day of August 14th, 1998 in terms of 

experience? 

A. 

Q. 

No, actually I was not. 

Between you, Mike Perkins and Dave Horn, 

who was the most senior? 

A. Mike Perkins was the most senior in the 

sense that he was the supervisor, Dave Horn has been 

on longer. 

Q. You were the person -- what exactly is 

the title you would give to your assignment at this 

particular crime scene, what you have described for 

Mr. Guymon? 

A. 

Q. 

bag it up? 

A. 

The evidence collection and recovery. 

You are there to take the pictures and 

I did not take the pictures, Dave Horn 

took the pictures. I collected the evidence. 

Q. And you also conducted some of the 

measurements in terms of this report that you have 

referred to, your evidence impound report? 

A. Yes. In my evidence impound report I 

actually did all of the measurements of the evidence 

myself and then I assisted with the diagram, overall 

general measurements. 
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Q. Is there one individual to whom you 

answer or who can give you orders as to what your job 

is when you get into a crime scene? 

A. That would be the crime scene analyst. 

supervisor, of course, and also the senior crime 

scene analyst is the one in charge of the 

investigation. 

Q. What about the homicide detective, is he 

in charge of the crime scene? 

A. 

Q. 

Yes. 

Is that, in fact, in the hierarchy of 

things the top of the platform? 

A. Well, the homicide detectives aren't in 

our chain of command, per se. However, we do work 

completely together, if there's something at their 

request that we can comply with, we certainly do 

that. 

Q. Your job at this particular crime scene 

was to gather the evidence found by various people, 

including yourself, is that accurate? 

A. 

Q. 

Yes, that's accurate. 

The note on this evidence impound report 

where you had recovered certain things from, in terms 

of measurements, et cetera, and then it assists with 

the drawing of this diagram; is that correct? 
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Could you repeat the question? 

Once you bag the stuff up, you measure it 

from where it was at? 

A. 

Q. 

62, or 162? 

A. 

Right, I measured first. 

And then you helped draw State's Exhibit 

Yes. Basically what I did in reference 

to that diagram is I pretty much held the dummy under 

the tape, to be blunt. 

Q. Fair enough. I think you told Mr. Guymon 

it was 80 hours of processing that was done at the 

Terra Linda address? 

A. It would be approximately 80 hours, 

including all of the work that was done at the Terra 

Linda address, and also all of the booking of the 

evidence took several hours. 

Q. You only found one particular shell 

casing; correct? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

I found 

One brand? 

oh. 

One head stamp, yes. 

That was a Win .. 380? 

Yes. 

You found nothing to be indicative that 

there was another gun that was fired in that 
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Once you packaged up the mushrooms you 
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found that you thought may or may not have been a 

controlled substance, do you know whether they were 

sent off for testing? 

A. 

Q. 

I do not know, no. 

How about the items depicted in State's 

Exhibits 52 and 53, what you referred to as 

drug-related items, you can look through the 

pictures, if you have them. 

A. 

Q. 

I can use my evidence impounded? 

Sure, that's fine as well, whatever is 

easier for you. 

A. I found, as far as on the dining room 

table, there was a bag that contained some white 

pills. Actually, there were three baggies containing 

white pills on the dining room table. There was also 

another baggy containing white pills located on one 

of the couches. I also --

Q. I'm sorry, I didn't mean to interrupt 

you. 

A. There was also a scale on the living room 

floor and two glass pipes on the dining room table, 

and there were quite a few other items as well. 
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Q. So there were a scale, some pipes, butane 

lighters; is that accurate? 

A. 

Q. 

correct? 

that. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Yes. 

Baggies with a white powdery substance; 

Yes, and the pills. 

And pills? 

Uh-huh. 

THE COURT: Is that a yes? 

THE WITNESS: Yes. 

MR. CHRISTIANSEN: Sorry, you have to do 

As a crime scene analyst, are you 

frequently called out to locations that are believed 

to be drug houses? 

A. 

Q. 

Occasionally, yes. 

And are all the items I just described 

for you items you would expect to find in a drug 

house? 

A. 

Q. 

and/or sale? 

A. 

Q. 

They are indicative of that, yes. 

Indicative of controlled substances, use 

Possibly, yes. 

Scales are indicative of drug sale; is 

that correct? 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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A. Yes, the particular scale that we found 

was a small key chain type scale. 

Q. 

A. 

Q. 

Used to measure small amounts of weight? 

Possibly. 

And do you know whether any of the items 

which were indicative of a drug house were sent to be 

tested? 

A. 

that, no. 

Q. 

I do not have firsthand knowledge of 

Who would be the individual that I would 

ask whether or not they had been tested? 

A. 

make the 

Q. 

the crime 

case? 

A. 

Q. 

A. 

That would be usually the detective would 

request on that. 

That would be the detective in charge of 

scene? 

Yes. 

Who was that detective in this particular 

There was a sergeant there, Sergeant 

Hefner, and also Detective Thowsen and Detective 

Buczek, I believe was the other detective there. 

Q. Detective Thowsen was the one that just 

walked out when you walked in? 

A. 

Q. 

Yes. 

What would be the form that would 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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evidence such a request made by Detective Thowsen? 

A. There was a form, basically that's a 

request form that you can request for items to be 

fingerprint processed, for toxicology to be done, DNA 

to be done. Basically whatever you need, you fill 

out the form and send it through. 

Q. Would that form be something you kept in 

your records along with your evidence impound report? 

A. Yes. I filled out a form myself, as 

well. However, it was for latent print processing; 

not for narcotics testing. 

Q. Do you have in your packet a request for 

narcotics testing? 

A. 

Q. 

No, I do not. 

I think you told the jury that there was 

some duct tape found in a drawer in one of the rooms? 

A. 

Q. 

Yes. 

And I can't recall which picture that 

was. Can you refer to your evidence impound report? 

A. I don't recall which picture it was, but 

the duct tape was actually located in the center 

drawer of the sink counter in the bathroom that was 

attached to the southwest bedroom. 

Q. Fair enough. Was that request ever made 

by you or anybody, to your knowledge, to have that 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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duct tape compared to the duct tape on the victims? 

A. 

Q. 

I do not. 

There were some footprints I think you 

said, or what you believed to be partial footprints 

from blood; is that accurate? 

A. 

Q. 

Yes. 

And by footprints, I'm not talking about 

the puppy footprints, but human footprints? 

A. 

Q. 

Right. 

Was there any effort on your part to take 

photographs or memorialize those footprints so they 

could later be compared to possible suspects' 

footprints? 

A. Yes, there was. I recovered the items 

and referred them to the lab and I did photograph 

them extensively at the lab. 

Q. Was a request ever made that you compare 

them to Sikia Smith's footprints? 

A. 

Q. 

I don't know. 

Have you ever received a request to 

compare the items you retrieved from Terra Linda on 

August 14th through the 17th that you believed to be 

footprints and compare them to this defendant's 

footprints? 

A. I have never received a request, only 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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because I don't do comparisons. 

Q. As well as I think you told Mr. Guymon 

there was cigarette butts that you sealed up in bags 

to do DNA tests on in the future? 

A. Yes. Actually, they are put in 

envelopes, but yes, there were several impounded. 

Q. Do you know whether any tests were done 

on those cigarette butts? 

MR. GUYMON: Judge, I'm going to object 

because the witness to have asked this was Detective 

Thowsen, as established by this witness. So she 

completely wouldn't know this information. 

MR. CHRISTIANSEN: If she doesn't know, I 

think she said no, and that was my last question. 

THE COURT: He can ask her. 

MR. CHRISTIANSEN: That was the last one 

I had on that particular issue. 

Q. A picture, I think it is State's Exhibit 

86. Is that the picture of where the victim had the 

gun in his waist belt? I'll let you look through 

there. You can't memorize it. 

Q. 

THE COURT: That's the one, 86. 

THE WITNESS: Yes, 86. 

MR. CHRISTIANSEN: 

That was the only picture we have that 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
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already talked about; correct? 

A. Yes. 
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MR. CHRISTIANSEN: Court's indulgence for 

a second. 

Nothing further, thank you. 

THE COURT: Anything further? 

MR. GUYMON: Nothing else, your Honor. 

THE COURT: Ms. Fletcher, you are 

excused. You are admonished not to discuss your 

testimony with anyone until we complete the case. 

You are free to go. 

Let's take our evening recess, ladies and 

gentlemen. I'm tired, and I'm sure you are too, for 

sitting here all day. 

I want to admonish you that you must not 

discuss this case amongst yourselves or with any 

other person, or read, watch, or listen to any news 

communique about this trial, whether it be 

television, radio, or newspaper, or form any opinion 

as to what the final result will be until the entire 

matter is submitted to you for your deliberation in 

the jury room. 

Tomorrow is Thursday. I have a heavy 
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morning cale~ar, so I'm going to ask you to come 
i. t 

back at 12:20 tomorrow afternoon, you wait in the 

jury lounge and the bailiff will come to get you. 

Gentlemen, 12:20 tomorrow. See you tomorrow. Have a 

good evening. 

* * * * * 

Attest: Full, true, accurate transcript of 

proceedings. 

LORI M. JUDD, 
CSR #233, RPR 

LORI JUDD & ASSOCIATES 
(702) 260-9678 

AA10785



AA10786



006CORA001249

I.AS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT
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SPECIFIC CRIME MURDER WITH DEADLY WEAPON <4COUNTS}


DATE OCCURRED 08/14/98


LOCATION OF OCCURRENCE


CITY OF LAS VEGAS


NAME OF PERSON GMNG STATEMENT ARMSTRONG TOD ALLEN


EVENT: 980814-1600


TIME OCCURRED


CLARK COUNTY


DOB: 


RACE: W 


HEIGHT:


SOCIAL SECURITY#: 




SEX: M


HAIR:


WORK SCHEDULE:


HOME ADDRESS: 




LAS VEGAS, NV.


89121


WORK ADDRESS: UNEMPLOYED


BEST PLACE TO CONTACT:


BEST TIME TO CONTACT:


WEIGHT:


EYES:


DAYS OFF:


HOME PHONE: NONE


WORK PHONE:


T he following is the transcription of a tape-recorded interview conducted by DETECT IVE


J. BUCZEK, P# 3702, LVMPD HOMICIDE Detail, on 08/17/98. Also present is


DETECT IVE T. T HOW SEN, P# 1467, LVMPD HOMICIDE Detail.


Q: Tod, are you aware that this is being taped?


A: Yes.


Q: Okay. Tod, um...


A: 

I have a question _ _ _  uh, if they find out that there's three people, you know


what I'm saying, like how many people, witnesses, or, or people that are testifying

AA10787
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Q:


A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

TT: 

Q:


A:


LAS VE

GAS M

ETROP

OLITAN

 POLIC

E DEPA

RTMEN

T


VOLU

NTAR

Y STA

TEME

NT


PAGE

2


ARMST

RONG

, TOD 

ALLEN




EVENT

: 98081

+1600




again

st the

m, wh

ateve

r, do 

they f

ind ou

t that 

inform

ation,

 too?

 Like

 right 

now?


W hile th

ey're 

in jail?

 'Cau

se if t

hat's 

a fact,

 too, t

hen, u

m, no

t...


Do the

y find

 out a

ny inf

ormat

ion lik

e that

?


Event

ually t

hey w

ill.


Event

ually?




Yes.


Like la

ter, lik

e tow

ards t

he tria

l?


Yes.


I'm tal

king a

bout..

.so it's

 befor

e then

, they

 won't

 be?


Right.




They 

won't 

know 

any in

forma

tion a

bout. .

.


Prior t

o the 

prelim

inary 

hearin

g pret

ty mu

ch ho

w ...


W hen

, whe

n is th

e prel

imina

ry hea

ring?


It. .. tha

t can 

vary.


Does 

that c

ome l

ike rig

ht aw

ay or 

does 

it, I do

n't kno

w, I 've

 neve

r ...


Like a

 mont

h prob

ably.


Yeah.




Alrigh

t.
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EVENT: 9808

14-1600


Q: Okay. Uh, 

Tod, uh, do

 you...where

 are you cur

rently resid

ing?


A: Excuse me

.


Q: W here are yo

u currently 

residing? W

here's your

, where's y

our home?




A: Uh, 4815 E

verman. B

ut I haven't

 been there

 in the last 

couple of d

ays.


Q: Okay.


A: Since 

- - -

Q: Uh, is there

, is there so

me other p

eople that a

re living the

re with you

?

A: Off and on

, yes ... stayi

ng there. T

hey weren'

t really livin

g there but

 they come

 in

and out of t

he house...




Q: Okay.


A: _ _  day, 

I guess. C

onsidered l

iving there.




Q: Okay. So t

hey come a

nd go as th

ey please?




A: Pretty much

.


Q: Okay. Um,

 and, and w

ho are they

?


A: Uh, Deco a

nd Red

Q: Deco...what

's his, do y

ou know hi

s?


A: John W hite rve he

ard of ...that

's only f r o

 m _ .. 

Q: John W hite?

A: T hat's only

 _ _  _
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A:


Q:


A:


Q:


A:


Q:


A:


Q:


A:


Q:


A:


Q:


A:


--
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ARMSTRONG, TOD ALLEN


Could you describe John W hite?


Two teardrops on the left eye.


Okay. Is he a white male?


Dark black. Dark black.


Dark black male. And, uh, approximate ... how tall is he?


Short and black, 5-9, 5-8 or something.


Okay. H ow much would he weigh would you say?


I don't know ... he's skinny but he's _ _  _


Does he have any other tattoos that you're aware of?


Not that I know of. I don't know of any.


Okay. Um, who, who is the other individual?


Red. And it's the only way, name I know by.


Okay. Could you describe him?


Um, about 6 foot, probably 220 pounds.


Okay. A nd, uh...


EVENT: 980814-1600


_ _ _  . Light, medium black, you know, light skinned to medium black.


Okay.


H e's not like a dark black but _ _  kind _ _  _


Q:
 Does he have any, uh, braids in his hair?
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ARMSTRONG, TOD ALLEN


A: W ell they both braid their hair off and on.


Q:
 Okay. H ow was it today?


A:
 Braided.


Q:
 Both of them had braided hair?


EVENT: 98081+1600


A: Yeah. W ell Red's was braided to his head like to where it was on his head braided


back.


Q:
 Okay.


A:
 And, uh, Deco had it to where it would just hang. It would hang down under.


Q:
 Okay.


A:
 T o where it was like dreads almost.


Q: Okay. Now how long have they been coming and going at your house?


A: A week...between two weeks, a week and a half.


Q: Okay. Um, one evening did they come home and, uh, tell you about something that


had occurred?


A: T hat they killed four people up the street from my house.


Q: W hat...how did they say it, what happened?


A: T hey came home and they were all sketchy. T hey watched...and they're trying to


watch the news, whatever, they turned on the t.v. talking about watching the news


because they, they just went over and killed these, these guys that I ended up, I
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knew for a 

little, little w

hile. And t

hat they sa

id they tied

 them up a

nd just sho

t them


at the back

 of the hea

d.


Q: Did they sa

y how they

 came acro

ss them? 

Did they, th

ey went ov

er to their 

house


and what h

appened?

A: T heyjust  s

aid that the

y went to t

heir house

 and killed

 them. T he

y didn't sa

y why.


Q: Did they sa

y anything

 about som

eone out fr

ont waterin

g the lawn

?


A: W ell, yeah, t

hey said th

at Matt wa

s out front 

watering th

e lawn.


Q: Okay. And

, uh, was t

hat...was t

here anyon

e else ther

e with Mat

t?


A: Yeah. The

re was ano

ther person

 there. Um, 

I think it wa

s T racey 'c

ause he's 

the


other guy t

hat lives th

ere.


Q: Okay.


A: And then t

wo other p

eople cam

e while the

y were in t

he house.


Q: Okay.

A: T hey said.




Q: I 'm sorry ..·




A: That's wha

t they, they

 told me. T

hat two oth

er people c

ame knock

ing on the 

door


while they

 were in th

e house.


Q: Okay.


A: And he tol

d them to c

ome in too

.
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ARMSTRONG TOD ALLEN


Q: Did they say what they happened to get from there?


A: T hey didn't say anything what they got.


Q: Alright.


EVENT: 980814-1600


A: I know that they left the speed there. How like, they said like a half ounce of speed


that they left there and pills.


Q: And pills?


A: Pills.


Q: Okay. Uh, did they happen to ... were they carrying bags in?


A: Yeah.


Q: W hat would they carry the bags for?


A: T heir guns. And then whatever if they got anything from 'em or whatever.


Q: H ow many, how many guns did they have?


A: Um, like five.


Q: Could you describe them?


A: Uh, one like a .22 automatic, uh, kind of looks like a machine gun, I guess, with the,


I don't know how...what. .. how you explain it but the thing that pops out that...


T T : Like a folding stock?


A: Yeah, there you go ... a folding stock that pops out. Uh, looks brand new. Uh, and


a banana clip type of thing, a deal. And then the other is a, a wood ... it looks like a


AA10793
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ARMSTRONG TOD ALLEN


EVENT: 980814-1600


piece of wood with a metal _ _  and _ _ _ _  two feet long ... about a foot and


a half long ... about so long long, about a foot and half long. No pistol grip or


anything, so, you know ... with big bullets. And then, uh, there was a couple of


pistols, small pistols.


Q: Okay.


A: Not like a 9 or anything like big. W ell, they had a revolver.


Q: Okay. Uh, when they, when they ...


A: A  six shot...six shot revolver.


Q: Okay. W hen they came back into the house that night there, how many bags were


they carrying, do you know?


A: I don't know. They usually carry around two or three bags and _ _ _ _ _  _


Q: Okay. Uh, did they say anything else about what happened at the scene?


A: Uh, no.


Q: Did they say why, why they killed 'em?


A: No. They didn't even say why they killed them but prob ... , but oh yeah, actually,


they, they saw 'em before so whatever they went there to do, I guess probably to


rob 'em,...


Q: Okay. Did you, did you ...
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EVENT: 980814-1600


A: T his is my, this is my theory. I mean I don't know if, if actually _ _  or not...but,


'cause he came...Matt came over and was talking about selling, uh, a hundred


sheets of acid a day on the tour with Pfish or whatever, the alternative bands that


they were with and they were just _ _ _  the bands. And uh, that they were talking


about Matt making all this money. And they went over there.


T T : T hat was in front of Red and Deco when he said that?


A: Yeah. T hat was in front of Red and Deco.


T T : T hat was Matt Mowen that said that?


A: Yes.


Q: W hen, when was that?


A:


Q: W hen was that?


A: 

Middle of last week .. .l guess... l don't know. 

it's been a long day for


- - - -

Q: I understand.


A: I t's hard for me to say what, what day ...even come close.


Q: But, last...sometime last week is...


A: Yeah. I t was, yeah, before.


Q: So, just a few days before the incident?
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ARMSTRONG TOD ALLEN


EVENT: 980814-1600


Q: Okay. Did ... how did they know where, where, uh, Matt and those guys stayed?


A: They used to buy drugs off 'em. Matt used to buy drugs off of Deco.


Q: Okay. So they ... Deco know where he lived?


A: Yeah.


Q: Okay.


TT : Did Matt stop buying drugs off of Deco?


A: Yeah, kind of ... not...mean, he didn't buy 'em all the time. He just come by and buy


like he only bought...this one time ... that I saw. And then, I don't know how many


other times before.


TT : W hen he was having this conversation with Deco about selling all these sheets of


acid, did it sound like he was, was doing better than he was doing in the past selling


some drugs ... making more money?


A: Yeah. Oh yeah. Yeah, he was talking about he was making a lot of money.


TT : You had said something earlier about Deco or Red when they were explaining this


of how they went to this house and did this, something about a reason that they


shot 'em because they told the victim something to do? You said something about


being quiet.


A: Um, let see ... uh, did I? No. No.
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EVENT : 980814-1600


TT : I thought you said something about they told 'em to be quiet and if they, they were


quiet. .. you don't remember that?


A: 

I didn't say... that might have been it wasn't me.


- - 

Q: Did you say something about them making some type of noise?


A: Oh, when they did, when they did shoot 'em. T hat's what...oh, now I know what

you're talking about when they, when you were saying when he did shoot one of the


guys, I don't know which one, he said he shot...that he made a noise like, like a·


_ _ _  . And that's when I, just like, I didn't want to know anymore information.


T T : I see. So he just said he shot him because he made a (T alking over each other.)


One of 'em made a noise and ...


A: W ell he shot him (talking over each other).... go into detail that I didn't... I didn't


want to know any of it anyways but _ _ _  _


T T : W hich one was saying that?


A: Deco.


T T : Did he say which one it was that made the noise when he shot him?


A: No. Um, I, I really didn't want to know. I wasn't...it was .. .I didn't want to know.


T T : Did he say what they used to tie the people up?

A: W ell, no, but I saw in the newspaper, duct tape. So... _ _  _


TT : But he didn't tell you anything?
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EVENT: 980814-1600


Q: Did you happen to see any duct tape around the house? Did you have duct tape


around the house?


A: I'm sure I have duct tape. I'm pretty positive, I'm sure I do. I didn't notice anything


Q: If, if you had some, where would it be located in your house?


A: I don't know. It could be in the kitchen, it could be in the closet, I mean,


anywhere ... it could be anywhere.


Q: Sure.


A: But it's not a really messy house but I have a lot of junk places like just want to


dump something, I don't know. The laundry room.


Q: Okay.


TT : Did you invite these people to come and live at your house or did they show up


uninvited at times?


A: No. Showed up uninvited. Just kind of stayed there. W ell I wasn't trying to test


their limits ... just tell them they couldn't stay there, so ...
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T T : Can you describe how they would act around the house on different days not


including...but different days in the past and if they had any interaction with


weapons when they were walking around or sleeping or anything.


A: Yeah. T hey would always sleep with a gun. T hey would always walk around with


a gun. T hey would, uh, sit there and watch the news and anytime the news would


come on, 12:00, you know, 4:00, 5:00, 6:00, 11 :00 .. they would watch all the news


if they were there and then they would just smoke weed and just be real...like, are·


you ready to deal us, you ready to deal us and then they'd just even go out. T hen


may not come home for the night, be out all night.


T T : Do you know what they were doing when they'd get ready to do this as they'd say?


A: 

I would say they _ _ _  a lot of people because they always come back with more


money and drugs and...


T T : Did they ever show you the money?


A: Uh, yeah, they showed me the money before.


T T : H ow much money would you say they would have?


A: Like about three grand. It was about a stack that... _ _  thousand.


T T :


A: H undreds.


T T : You're showing a stack like three inches thick?


AA10799
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A: W ell, I mean, more than I have in my possession at one time.


Q: Sure.


A: So...


T T : Do you know how they got around that night?


EVENT : 980814-1600


A: I don't know. I really don't...l just go in my room or in Ace's room, pretty much now·


'cause my room is flooded with water 'cause his bed is still, you


- - - - -

can lay on. I just go in my room and just, uh, nothing.... I don't know, I don't want to


know.


T T : Are you afraid these guys might ever try to hurt you?


A: Oh yeah. T hat's why I want to be doing this but either way.


T T : Is everything that you've told us tonight the truth, T od?


A: Yes.


T T : Okay.


Q: Okay. It's, uh, currently 1930 hours. T hank you.


A: 

W ell there is more I can tell you. W hat they're doing _ _ _ _  in bar.


TT : (T alking over each other.)
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A: 

Longhorn Casino. T here was a shooting inside there. _ _ _ _  . I f you want,


they're on camera.


T T : W hen was that one?


A: At 8:00 in the morning last week.


Q: You said the Longhorn Casino?


A: Longhorn Casino.


Q: I t's over on Boulder H ighway?


A: On Boulder H ighway.


Q: Okay.


A: I used to work there.


Q: Okay.


A: T hey did a shooting inside the casino.


Q: W ho did they shoot?


A: T hey were shooting, I don't know, some guy that, that I don't know...some guy that


shot at him.


Q: Okay.


A: And they were, um, from 8:00 in the morning until like 11 :00 or 12:00, they were


there. W as taking him out. And then shot him but he got away.


Q: Anything else?
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A: 

Uh, no

, I don

't think

. No. 

And ju

st all t

he dru

gs tha

t they

 had a

nd be

 deali

ng ... lik

e


they w

ould b

e selli

ng.


TT: 

Did th

ey ev

er tal

k abo

ut an

y oth

er sh

ooting

s at t

he, a

ny of

 the c

asinos

 or


busine

sses i

n town

 with y

ou?


A: 

No, th

at was

 it. 

it's mu

rder.


- - 

-

Q: 

You s

aid th

at one

 girl. L

ala ...


A: 

Yeah.




Q: 

She, s

he go

es wit

h 'em

?


A: 

W ell, le

t's see

, yeah

, I gue

ss. I t

hink s

he jus

t met 

'em to

o.


Q: 

She, s

he ha

ve an

ything

 unus

ual ab

out he

r hair 

or any

thing?




A: 

I t's sh

ort an

d curly

.


Q: 

She d

oesn't

 color

 it or ..

.


A: 

No.


Q: 

Anyth

ing ab

out he

r nails

?


A: 

No. N

othing

 in par

ticular

 abou

t it at 

all.


Q: 

Okay.




TT: 

Anyth

ing el

se you

 can t

hink o

f?


A: 

T hat's

 it.


Q: 

Now t

he on

e at th

e Lan

gham

, did t

hat ha

ppen 

right i

nside 

the ca

sino?
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A: From what they said. T hey said that they were there in the hallway and the guy


came out and then they went up to him and "oh, they have a gun, they have a gun"


and started screaming at the other guy and then Red started shooting at him


through the casino, he said. And they chased him out and the guy went, he ran


around by the U-Haul...there's a U-Haul place right there and ran around there and


they just let him go. But they said they thought they shot him because he fell down


and stumbled and like fell over when he was shooting at him.


Q: Okay.


T T : Did they say why they approached the guy in the first place?


A: I don't know. Probably previous robberies is, hell, they shot him before. I mean


the guy that they, who shooting...he shot at them.


TT : Previously?


A: Yeah. I guess he was a pimp or something. And _ in the Bloods.


T T : W hat gang are they with, which Blood gang?


A: Uh, Brims;;


T T : Brim?


A: Brims. I think it is.


Q: W here is that from?

A: I think California.

AA10803



006CORA001266

-

Q: Okay.


LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT


PAGE18


ARMSTRONG TOD ALLEN


A: I don't know, um, I don't know if ....
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TT : Are there any more guys besides Deco and Red that would come over and hang out


with them and they'd get ready and go out?


A: Uh, Scale, is all I know.


TT : Scale?


A: Yeah.


TT : T hat's the person's nickname?


A: Yeah. That's all I know. I don't know where he stays but he when ... they got, they


shot at him. T he Crips shot at the guy Scale. That's all I know.


TT : W as Scale there that night that he came back and told you about this murder?


A: 

Um ... I don't know. _ _ _ _ _ _  . I'm trying to remember. I don't think so, no.


TT : W ell you said earlier that it was probably Friday that they came over


?


- - - - -

A: I don't know; I just said that because you were talking about where was I Friday


night and if I stayed there Friday night, I ...


TT : H ow long ago was it from today?


A: Couple days ago.


TT : Couple days ago?
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A: Uh huh. Thursday, Friday. 'Cause I was at, let me see .. .last night, so it was


Sunday night I came home ... Saturday night, Friday night...it would be Thursday


night. Because I stayed at my house last night and then the two previous nights I


was at Bryan's.


Q: So when you're saying Thursday night, you...


A: 

Is that right? Man, I _ _ _ _  ... think it was (mumbling to self) yeah, so it would


be Thursday night then that they came back.


Q: T hursday night to Friday morning?


A: Yeah. Yeah.


Q: Okay.


A: Like early Friday morning, in-between midnight and whatever time it gets daylight.


Somewhere in between there they came. And, so I guess, Friday morning.


Q: 

Okay.


TT: 

W hat does Scale look like?


A: 

Uh, 5-7, 140 pounds, 130 pounds.


TT: 

H ow old?


A: 

Like 16 years old ...


TT: 

A black guy, white guy?


A: 

Black guy, dark.


AA10805



006CORA001268

-

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT


PAGE20


ARMSTRONG TOO ALLEN


TT: Does he have a car?


A: No. He's, he lives, he goes ... he hops from hotels on Fremont.


TT: Does he go to school or ?


- -

A: No.


Q: Is he in a gang also?


A: Yeah. He's with the same thing that they are.


TT: It's Brim?


A: Brims.


TT: Brims?


A: Yeah.


TT: Okay. Thank you.


. Q: Okay. It's currently 1935 hours. That will be the end.


EVENT:
980814-1600


I HAVE
READ
THIS
STATEMENT
CONSISTING
OF
20
PAGES
AND
AFFIRM
TO
THE
TRUTH AND


ACCURACY
OF
l l tE  FACTS
CONTAINED
HEREIN.
l l tlS
VOLUNTARY
STATEMENT
WAS
COMPLETED


AT:
6753
W.
CHARLESTON-HOMICIDE
OFFICE ON
Tl-IE
17TH
DAY
OF
AUGUST,
1998
AT
1935
HOURS.


W ITNESS:


W ITNESS:


SIGNATURE
OF
PERSON
GMNG
STATEMENT


AA10806



006CORA001269

/kb


98v0709


-

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT


PAGE 21


ARMSTRONG TOD ALLEN


EVENT : 980814-1600


AA10807



006CORA001058

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT


PAGE1


SPECIFIC CRIME MURDER WITH DEADLY WEAPON (4 COUNTS}


DATE OCCURRED 08/14/98


LOCATION OF OCCURRENCE


CITY OF LAS VEGAS


NAME OF PERSON GMNG STATEMENT ARMSTRONG TOD ALLEN


EVENT: 980814-1600


TIME OCCURRED


CLARK COUNTY


DOB: 


RACE: W


HEIGHT:


SOCIAL SECURITY#: 




SEX: M


HAIR:


WORK SCHEDULE:


HOME ADDRESS: 




LAS VEGAS, NV.


89121


WORK ADDRESS: UNEMPLOYED


BEST PLACE TO CONTACT:


BEST TIME TO CONTACT:


WEIGHT:


EYES:


DAYSOFY=;


HOME PHONE: NONE


WORK PHONE:


The following is the transcription of a tape-recorded interview conducted by DETECTIVE


J. BUCZEK, P# 3702, LVMPD HOMICIDE Detail, on 08/17/98. Also present is


DETECTIVE T. THOWSEN, P# 1467, LVMPD HOMICIDE Detail.


Q: Tod, are you aware this is being taped?

A:. Yes.


Q: 0~.  Uh, Tod, you brought it up to us that there were some other crimes that, uh,


these guys may have committed. Uh, could you tell me, um, about an incident on


Fremont Street?
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A: Yeah. Uh, Deco, or John White, I guess, was in an argument with another guy and


the guy hit him in the face and Deco ran back to his hotel room and grabbed a gun


and then ran up to him and shot him in the face. And then, uh, I guess he ended


up paralyzed from the neck down and he left and that's all I know about that one.


Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q:


A:


Q:


A: 

Q:


A:


Q:


A:


Do you know about how long ago that was?


Um, from what Ace, Ace told me, it was a year ago.


Okay.


I don't know... he just told me about it and I know...


Who told you about this?


Ace did. And Deco did.


Deco? When did Deco tell you about this?


He told me about it like a week ago.


Okay.


But I already heard about it.


Okay. Uh;~.


And then I know, uh, Jimmy's girl...


Alright, go ahead.


_ _ _ _  going to ask me, just go ahead and tell you. Uh, then there was a


incident where a guy named Snoop from Gersons, the gang Gersons, uh, stole a
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quarter piece of crack cocaine from Scale which is from _ _ _ _ _  and they, uh,


wait for him ... they took his car, took him with his car, uh, and I guess they killed him.


Also they tied him up and killed him and then wrapped him in a sheet from the


Thunderbird Hotel.


Q: Where did they kill him?


A: I don't know where they killed him. I don't, I don't know if they killed him in the room


at the Thunderbird which I don't think they did because they were talking about how ·


they went to the store and how he was going to buy ... or how Snoop ... he told Snoop


to buy, or Deco told Snoop to buy black and mild so he could smoke 'em while he


was tied up. And so I don't think they killed him at the room, I think they probably


just took him out to the desert and whatever ... on 1-15 I guess it was. 'Cause they


were watching the news at my house telling everybody be quiet in front of like our


girlfriends and everything. And, and like how they were describing how they didn't


know if it was a boy or a girl. The guy that was wrapped up in the sheet which was


Snoop, anduh, they were like qoh, the cops are just doing that to throw us off.n To


think they don't know.


Q: Okay.
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A: So they were getting sketchy like thinking that the cops knew a lot more than what


they were saying. They were just doing that to throw them off to think they could


drop their card.


Q: Did they tell you how they killed him?


A: No, uh, they didn't say how they killed him. They... I know that, um, Deco said that


he was, he was playing with...like beating him up after he was dead, though.


Q: Uh huh.


A: Saying "you're not gonna talk shit or steal anything from us now." And then they


just, they left in his car.


Q: In whose car?


A: In Snoop's car. It was like, it's like a Cutlass, a white Cutlass.


Q: What do you mean they left in Snoop's car?


A: They drove his car, um, they left the scene where, where they left the body.


Q: Okay.


A: They left the scene.


Q: Did they say how they got the body out there? Was, was he dead when they got


him out there?


A: That's what I don't know. I don't know how ...l don't know... l would take it so 'cause


they wrapped him in a sheet.
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A: And they wrapped him in a sheet from the Thunderbird from their room.


Q: Okay.


A: So, I don't know if ... I take it that he was dead when they took him out there.


Q: Do you know where off of 1-15 they?


A: Uh, no. I was watching, that's the only thing I can remember was off of 1-15.


Q: Okay.


A: From the news.


Q: Did they, uh, uh...


A: They didn't tell me that's where they dropped him off but they were like "that's it,


that's where· and then it said on the news like 1-15 and I don't know where.


Q: Who told you that they did this?


A: Deco. Or Reci


Q: Who else: was involved?


A: Uh, Scale was involved~


Q: Okay. Who's Scale?


A: Scale. I, I really don't Scale. I mean Scale came out here with Deco from


California, I guess.
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Was there anyone else involved?
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A: 

No. Not, not... I know Tiny Bug is involved in the robberies. No, Scale, it was Scale,


Deco and Red that was involved in the robbery with the Crip that day, just ended


up tieing, tieing up.


Q: 

With the what?


A: 

With the Crip. I don't know what kind of Crip he was. But they were, they


were ... went there because I guess they were supposed to have a half a _ 

of

cocaine. But that guy that had half of _ _  of cocaine left that day on a plane. So


they only ended up ... they, they ended up getting like two, three grand in cash and


then, uh, I don't know how much crack. They ended up like selling a bag a decent


amount, probably like a quarter piece probably. And then, uh, they split it up.


Q: 

Okay. Uh ...


A: 

And then.tf:t~ Crip that they robbed shot at Scale and Tiny Bug and a guy named


Little Sam~ And they came to my house to get Deco and Red to go, to go get him,


to go kill him because _ _  . And then they went out looking for him, they didn't


find him. They came back and they found out that, from some girl, some white girl,


that's all they woufd say "the white girt· ... um, paged them to buy, um, dope from 'em
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because I guess she, she sells dope, too. And that they went to the Longhorn to


wait, to wait to see where they were... I guess he was staying in the room with her.


Q: Okay.


A: 'Cause they went into the room but they were sleeping they said and their faces


were covered under, they were under the sheets but you could see that there was


people sleeping but they, he didn't see who they were they said. And then he came


out of the room at like 11 :35 around, because they got back at my house at 12. A nd ·


they said, they, I guess Tiny Bug went up to him ... he goes "why did you try shooting


at me" you know, or "why did, why did you _ _  at me or whatever." And then the


guy is like "oh, they've got guns, they've got guns" and started screaming that. And


then Red started shooting, uh, um, the revolver, the six shot revolver .. .'cause


that's ... l...he came back to the house and unloaded the, the shells from the


revolver. They were all empty. And, u h, they just, uh, the Crip, I guess, made a fall,

I don't know if he got sho t or not but he ended up falling and then they said that he


ran a r o ~  by the U-Haul place and then they just ran to my house and they got


there at 12:00, like almost right around 12. So it happened right before 12. And


then the car that they were in, they had the female Lala go back and get it and she


said that she saw the cops all over there and that there was a witness, I guess,

saying that she saN  three suspects and that was i t And then the cops followed her
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but then they just left. And like got off, like tumed off of Sacks. She just parked and


came back.


Q: Um, who told you about this?


A: Deco, Red and uh, Tiny Bug.


Q: Okay. And how, how long ago was this?


A: This was Tuesday, Wednesday.


Q: Okay.


A: Tuesday or Wednesday. Probably, probably, yeah about Tuesday or Wednesday.


Q: Okay. Either Tuesday or Wednesday.


A: But, uh, I don't even know like if the, anybody knew that it was, it was a shooting


because everybody...they said that everybody was like looking like they had no


... like they didn't know ....


Q: Shooting?


A: Yeah, if there's a shooting, most people are like, kind of like ducking, but people


are_ running towards it, they said. And then like looking out the door. And they said


ther were all tripped out about that day, like, usually if there's a shooting, people


will run.


Q: Yeah.
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A: And they were running towards it. So I don't know ... but if it was reported as a


shooting I don't know.


Q: Okay.


A: But there was no shells because the shells were still in the gun because it was a


revolver 'cause he cleaned ... he took them out and then he cleaned 'em off. I don't


know if he threw them away or then ... l watched him clean 'em off in a glove.


Q: Okay.


A: And they always wore gloves. They always wore gloves.


Q: Okay. Did they dispose of any clothing from that one?


A: No. The only time they disposed of clothing was from, uh, when they killed


Snoop ... the shoes.


Q: Whose shoes?


A: Deco's shoes they threw away. Uh huh. And Red's shoes. I think Red ended up


throwing away his shoes. They were talking about. .. Red didn't want to and then I


remember Deco saying "we'll just buy new ones. We'll come up on a


_ _ _ _ _  or another robbery or something and we'll just buy new ones." So


I think they threw his away, too.


Q: Did the police get anyone's shoes out of there?


A: Yeah. The, they said that the police got Scale's shoes.
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A: That they,

 he was s

leeping an

d his shoe

s ... the cop

s got his s

hoes some

how or


something

. I don't kn

ow. That's

 what I, I d

idn't really

 understan

d.


Q: Okay.


A: But they sa

id that that

 the cops g

ot his shoe

s.


Q: Okay. Are 

there any o

ther incide

nts that yo

u can think

 of that we

 should be

 aware


of?


A: No. That's

 it. 

I remembe

r.


- - -

TT: Um, I was

 _ _ _ _ 

 for a mome

nt, did I mis

s anything 

about the s

hooting inv

olving


Snoop? D

id you hap

pen to des

cribe again

 what you 

did earlier 

about, uh, 

what it


was that D

eco likes to

 smoke?


A: Uh, black a

nd milds. 

Constantly

 smoking b

lack and m

ilds.


TT: And what a

re they?


A: They're lik

e a cigar, u

h, with the

 white plas

tic tips...con

stantly ... a

ll the time.


TT: Did Deco m

ake a com

ment to Sn

oop about 

the black a

nd milds?


A: Yeah. I ex

plained tha

t.


TT: Okay.


A: And then, 

yeah. I ca

n explain w

hat Snoop 

looks like. 

Would that h

elp? I...


TT: Sure.
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A: Snoop, he's, um, medium black guy, braids, braided to his head, like Red has his


hair now. Uh, he's about 6, 6 foot, maybe a little bit shorter and medium build and


he's always wearing green 'cause he was a Gerson, so ...


TT: Okay. Do, uh, can you tell me, uh, how uh, the rooms were obtained at the


Thunderbird?


A: Uh, Ace Hart got the rooms for them at their, the Thunderbird. They had two


different rooms. I don't know why.


TT: And whose name did they put the rooms in?


A: Ace.


TT: Okay.


A: Ace's room, Ace's name.


TT: Have you seen, uh, you've obviously seen Deco. You've described him. Have you


seen Scale in person before?


A: Yes. Yes. I've seen Scale and Tiny Bug.


TT: Tiny Bug?·


A: Yes.


TT: Do you know what Tiny Bug's real name is?


A: No clue. I have no, no clue at all.


TT: Is he one of the gang members also?
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A: Yes. And he goes on Fremont, too.


TT: Okay.


A: And I could show you where he lives, too. But I don't know...


EVENT: 980814-1600


TT: Let me show you these photographs and see if you recognize ... if there's anyone


that you know.


A: Scale.


TT: This is a photograph of Scale. This is ID number 1588560. You have no problem


recognizing him apparently?


A: Positive. Positive.


TT: Show you another photograph.


A: That's Deco.


TT: And this is ID number 1586283. Is that pretty much the way he looked like last time


you saw him also with his hair like that or is his hair different?


A: Uh, it's ... thafs how Red's hair is right now. His hair is braided off his head just like,


like dreads would...like dreads.


TT: Okay. That's all I have.


Q: Okay. This will be the end of the statement It is currently 2155 hours. Thank you.
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I HAVE READ THIS STATEMENT CONSISTING OF 13 PAGES AND AFFIRM TO THE TRUTH AND


ACCURACY OF THE FACTS CONTAINED HEREIN. THIS VOLUNTARY STATI:MENT WAS COMPLETED


AT: HOMICIDE OFFICE ON THE 17TH DAY OF AUGUST, 1998 AT 2155 HOURS.


WITNESS:


WITNESS:
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DOB: 
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SOCIAL SECURITY#: 


SEX:


HEIGHT:


WEIGHT:


HAIR: EYES:


WORK SCHEDULE: DAYS OFF:


HOME ADDRESS:  

HOME PHONE:


Las Vegas, NV 89121


WORK ADDRESS: WORK PHONE:


BEST PLACE TO CONTACT:


BEST TIME TO CONTACT:


The following is the transcription of a tape-recorded interview conducted by Detective


K. Hardy, P#3031, LVMPD Homicide Detail, on 08-18-98 at 1100 hours. The persons


present during this interview are Tod Allen Armstrong and Detective Hardy.


Q. Tod, do you-understand that this statement is being tape recorded?


A. Yes, I do.


Q. Okay: And you understand that I'm gonna ask you questions in reference to a body


that we found in the area of 1-15 and Las, uh, the Las Vegas Speedway?


A. Yes.


015CORA0001 10
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a. 

Okay. Uh, tell me, do you know whose body that was out there that, uh, was found


or did you learn later whose body that was?


A. 

a. 

A. 

Q.


A


a. 

A. 

Yes. It was Snoop, uh, in a gang, uh, Gersons.


With the Gersons?


Yeah.


Okay. And, uh, he goes by the name Snoop?


Yes.


How long have you known Snoop?


That's, that's the worst question. This whole time has been one day for me. Ah, I


would say... month and a half.


a. Month and a half.


A. I guess.


Q. Okay. And how did-

A  _ 1- (BOTH TALKING AT SAME TIME)


a. You meet him?


A. Through Deeko {phonetic spelling).


Q. Through Deeko?


A. Yes. It was Deeko's neighbor.


Q. Okay. Let me show you a picture. It's, uh-

A  That's him.
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IOP ALLEN ARMSTRONG


a. Clark County health card in the name of Darnell Johnson. Uh, you recognize that


as Snoop?


A. 

a. 

A. 

a. 

Yes, I do.


Okay. And, ah, how did you find out that was Snoop's body?


Uh, s - Deeko and Red were back at the house and they were ta - they were


watching the news. · They started talking about it, telling us how, what that they


killed him.


Okay. _ _  , uh, do you know Deeko's real name?


A. John White.


Q. John White?


A. Yeah.


a. How long have you known John White?


A. I've known John White for month and a half.


a. Month and a half.


A. _ _ _ _ _  some time. Uh, well, yeah.


Q. Let me show you picture under ID number 1586283. You recognize him?


A. That's him.


Q. That's who?


A. That is John White, Oeeko.


Q. Deeko. And, uh, you also mention a guy by the name of Skell.


015CORA0001 12
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Yes.


Do you know Skell's real name?


No clue.
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IQP ALLEN ARMSTRONG


Okay. Let me show you a picture under ID number 1588560. You recognize him?


Yes. That's him.


That's Skell.


Yes, it is.


And how long have you known Skell?


Ah, three weeks.


Three weeks.


Three and a half. Three weeks.


Okay. A n d _  - (BOTH TALKING AT SAME TIME)


You, you have to understand though that it's, it's vague _ .  This has been a long


time for me.


Q. Okay.


A  So ...


Q. Skell.


A  Give or plus a couple days.


Q. Uh, Red, what, do you know Red's real name?


A  Uh, no, I do not.
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Q. Okay. How old is Red?


A  

He's around 19, 20.


Q. How do you know Red?


PAGES


EVENT:980805-1240


TOP ALLEN
ARMSTRONG


A  Through Deeko and the, the only information I have on that at all is that he went to


Chaparral High School for three days and Omar Atchison and couple of his friends


_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  but they tried jumpin' him, I guess, at school. And


so they wan- he wanted to get them and they live the next street over from me.


a. Omar Atchison?


A  Yes. Omar Atchison, Henry Atchison.


a. Henry is his name?


A  Yes.


Q. Okay. And he went to Chaparral.


A  Yes.


Q. Okay. Same age, uh, same age as you or?


A  Henry is same age as me. Omar is, I think a year or two younger.


Q. And when did they, uh ...


A  They were talking about, they- whenever they say they would _ - they were like


before we, before we leave _ _ _ _  'cause they were doing like robberies and


stuff, I guess, to get money so they could leave. And they were-

Q. Who was?
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A. Deeko and Red. That's-

a. 

Okay. They were doing robberies?


EVENT:980805-1240


TOP ALLEN ARMSTRONG


A. Yeah. Ah, that's what I take it as. I mean they weren't oh, I'm gonna go rob


someone. They would call it I'm going out on a mission.


Q.
 Okay.


A.
 That's what they would tell me and I didn't really care to know. Ah, they would ...


I just got lost _ _ _ _ _  _


Q. So Red-

A Okay. Oh, they wanted Red just like yeah, I wanna get them before we leave.


Q. Red wanted to get Omar and Henry.


A. And Deeko was like right away.


Q. Deeko wanted to help 'em?


A. Dee- oh, yeah.


Q. Okay. Ah, and that's because Omar and Henry jumped Red.


A. Yes.


Q. How long ago was that?


A. I don't know. That was ... (breathing sound) when I was in high school. I graduated


in'96.


Q. Okay. And they still have this grudge against him.


A. Yes.
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A. 

It's a Crip/B lood thing also. I think they're Crips, I suppose.


Q. Okay.


A. Or hang out with the Crips. I don't know exactly. I haven't really talked _ _ _  _


that detail but I mean, ah, Red was a B lood, so it's kind of both.


Q. Uh... Okay. So they came over to your house, being Red and Deeko and _ _  _


A. And Lala.


Q. Andwho?


A. Lala, the female.


Q. Who's Lala?


A  Some girl that Deeko, I guess, was kinda dating.


a. Is that the Cuban girl?


A  Yes. Uh, yes, she is Cuban. She looks black but she's Cuban.


Q. Okay. And they came over to your house.


A 
 Uh-huh.


Q.
 And you were watching it on the news.


A 
 Yeah. They were watching.
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Q. Was it that day or was it the next day the dead body was found that you were


watching the news? Were they saying that it was live out there or were they saying


that 

- - - -

A  _ _  (BOTH TALKING AT SAME TIME)


Q. _ _ _  (BOTH TALKING AT SAME TIME)


A. No. It was after.


Q. It was after.


A. Yeah.


Q. So coulda been the, the day that we found the bodies or could've been the next


day.


A. Was t h e n - _ ,  ah, yeah.


Q. We found 'em on a Wednesday- (BOTH TALKING AT SAME TIME)


A. Yeah. It could've been. (BOTH TALKING AT SAME TIME)


Q. Afternoon. Do you remember if it was Wednesday evening news or Thursday


evening news?


A. 

a. 

A. 

a. 

A. 

I. ..


Okay.


No clue.


So you, they, they-

- - -  (BOTH TALKING AT SAME TIME)
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a. Had they told you before the news what they had done?


A. 

Uh, actually yes, they did. They, they, they were talking about that they, they were


out, that they killed him because _ Snoop, Snoop was- I really kinda didn't like


him and he was kinda one of those guys that just tried, you know, gettin' money


wherever he could, stealin'.


Q.
 Snoop?


A.
 Yeah.


Q.
 Uh-huh.


A.
 And then, ah, so they told me but then towards the end, I mean I felt bad because


towards the end, Snoop was kinda being like straight. He was being cool.


Q.
 Uh-huh.


A.
 Talkin' and everything. So I, I didn't know what to do. And then I didn't know ifthey


really did. Then when the news came on, then they started ta lk - that's when they


started havin' all the guns around and I wasn't trying to hear or be a part of any of


it. I was trying to just hibernate in my room.


a. Okay. So Snoop, uh, they didn't come over and told you that they had taken care


of Snoop?


A. Yeah. And then that-

Q. How, what'd they- what'd they say specifically?


A. They said that they choked him out and that they _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  _


015CORA0001 18
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Q. They say where this happened at?
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TOD AUEN ARMSTRONG


A. 

a.


No. _ _ _ _ _ _ _ _ _  I don't remember if they did.


A  I wasn't really trying to pay attention to _ _ _ _ _  _


Q. Did they how they choked him out?


A. Uh, I guess with a sheet from the Thunderbird.


Q. From the Thunderbird Hotel.


A  Yeah. And they said that they-

Q. Is that where they were- (BOTH TALKING AT SAME TIME)


A  Replaced the sheets and the telephone cord.


Q. Who replaced them?


A. Deeko did.


Q. Okay.


A  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  replaced.


Q. So the... They said that it came from the Thunderbird, the sheet.


A. Yes.


Q. Okay. What did they tell you about the telephone cord?


A. They didn't say.


Q. Did they say what it was used for?


A  No. I just figured at the time _


015CORA0001 19
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Q.
 That what you assumed-

A
 _ _  (BOTH TALKING AT SAME TIME)


Q. When they were telling you that?


A  Yeah.


EVENT: 980805-1240


TOD ALLEN ARMSTRONG


Q. Okay. And they said that they choked him out. And what did they say, what else


did they say about this incident?


A  Well, I know Deeko said after he was dead, tie was playing with him _ _ _ _  _


you ain't gonna talk shit anymore.


Q. This is while he was still there? (BOTH TALKING AT SAME TIME)


A  Smackin' him. (BOTH TALKING AT SAME TIME) While he was dead.


Q.
 Okay.


A 
 Smackin' him, beatin' him up after he was dead.


Q. Did they say where they were beatin' him up at?


A  No.


Q. What part of the body they were hittin'?


A  The face.


Q. Theface.


A. And he was- he said he leaned over in his face, was yeah, yeah, just like smackin'


his cheeks and hittin' him.


Q. This was after he was dead.
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After he was dead.
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TOP ALLEN ARMSTRONG


Okay. And, uh, they say how long he was there until they moved him?


I don't know.


Okay. Did they tell you how they got him out to where they dumped him at?


His, Snoop's car.


Do you know what kinda car that is?


A white Cutlass or a white Oldsmobile. A Oldsmobile


And that's Snoop's car?


Yes.


Okay. Do you know where that car is now?


No clue.


Did they tell you where that car went to?


_ (BOTH TALKING AT SAME TIME)


Did they tell you anything about the car?


No. Just that they_ , they were in the car with him in it. That he left in it and they


went to a gas station. I don't know what gas station.


Q. Whatdid-

A. And they were talking about well, what about the cameras that are on the gas


pumps.


Q. They went to the gas station after they dumped him?
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A. Yeah. They went to a gas s t a t i o n _ 

a. 

A. 

a. 

A. 

a. 

A. 

a. 

A. 

Okay. And they were worried about the cameras.


Yeah. They were worried about the cameras _ _ _ _  'cause the license plates


and 

- - - - - - - -

Okay. Ah, did they tell you where they put him in the car when they moved him?


No.


They just said that they put him in the car, took him out there?


They didn't even say they put him in a car. I don't know where he got killed. He


mighta got killed out in the desert. He could've 

Okay.


I don't know.


I, I don't know if they moved him. I don't know if he got killed in the room. I, I don't


know.


a. They get into specifics.


A. Yeah. I, not with me, no.


Q. Okay. U h-

A. I didn't wanna hear it.


a. Yeah. Uh, what did they tell you about, uh, prior to this, uh, prior to Snoop·gettin'


killed, how they, uh, had met up with him that night?


A. They didn't say.


Q. Did they say that they hooked up with him and who was all, who was all together?
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_ _ , yeah. They were together be - like they was Skell, Deeko, Red, Snoop.


Uh-huh.


A. And I know they went to a gas station or they went to a convenience store and


Deeko told, uh, Snoop to buy him some B lack and Miles, uh, 'cause he likes cigars,


for him to smoke while he, uh, had Snoop tied up. That's what he said to Snoop


joking. They took- everybody started laughing. And Snoop like went along with


thinking it was a joke. And so he went in the ·store and bought the B lack and Miles


and-

Q. Snoop went in the store and bought?


A. Snoop went in the store and bought the B lack and Miles.


Q. Okay.


A. Came back out and, and they tied him up, I guess. And I guess Snoop was askin'


him to just shoot him, don' t- he, that's what Deeko was telling me. He was like he


went out, he went out like a man 'cause I was choking him out, he was struggling


forever, not struggling to get a:way but struggling for airforever. He said he was just


_ begging him just to shoot him _ _ _ _ _ _ _  _


Q. Did they say they shot him at all or?


A. 

Uh, _ _  no, they didn't shoot.


Q. Okay.


A. They said he just choked him out _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  _
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And this was all because... Why did they want to kill Snoop?


He stole drugs from Skell.


From Skell?


Yes.


Do you know how much and what kind?


_ _ _ _ _ _ _  - cocaine.


Okay. Do you know when he stole that from· him?


Did they say?


I believe the night before.


Okay. So pretty recent.


Right.


And, uh ... they didn't tell you what store they went into to buy the B lack and Miles.


No. _ _ _ _ _  _


Okay. And, uh, Snoop went in, bought the B lack and Miles for Deeko.


Yes.


And they tell you anything else? Anything else about how they, uhhh, which way


they went, uh, what they were doin', any, anything else, uh, about this, uh-

A. The only thing else that they ever told me about this is that Skell, I guess was


sleeping and they said that the cops got his shoes.


- ~ ~ ··? r -  -
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Q.
 Who? Say that again.


A


_ they said the cops got his shoes.


Q.
 Cops have whose shoes?


A 
 Skell's shoes.


Q.
 Okay.


EVENT: 980805-1240


TOD ALLEN ARMSTRONG


A That he was sleeping· _ _ _  cops got his shoes 'cause I was a t- I was my house.


Deeko and Red were a t my house and they got the phone and went straight to the


back room, the master bedroom, grabbed their shoes. Deeko grabbed his shoes,


threw 'em away and he told Red to grab his shoes, throw 'em away. And Red was


like no, that's cool. And he was like we'll just buy new ones. We'll just, we'll just


_ _ _ _ _  and we'll buy _ _ _ _ _ _ _ _  _


Q. So they were gonna do a robbery to go buy new shoes.


A  

Yeah. Go buy new _ _ _ _  shoes _ _ _ _  they were coming home every


night with money.


Q.
 Okay.


A 
 Clothes and shoes and...


Q.
 Now they were at your house?


A 
 Yes.


Q.
 Were they living at your house?


A


They ... I mean I... yeah. _ _  they're home but they, not with my consent.
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Q. Right. But they went back to bedroom and got their shoes.


A.


Yeah. Threw 'em away.


Q.
 And this is after Skell had told Deeko-

A.
 Yes.


Q.
 That the cops had his shoes.


A.
 Yes.


Q.
 Okay.


A 
 So they figured that they took the footprints or whatever from the desert or


whatever.


Q. Anything else, Tod, that we haven't talked about that, uh, they mighta told you or


anything that might help us with our investigation?


A. No. _ _  _


a. Alright. That'll conclude the interview. Time will be 1115. Thank you, steno.


I HAVE READ THIS STATEMENT CONSISTING OF 17 PAGES AND AFFIRM TO THE TRUTH AND


ACCURACY OF THE FACTS CONTAINED HEREIN. THIS VOLUNTARY STATEMENT WAS COMPLETED


AT LVMPD HOMICIDE OFFICE ON THE 18TH DAY OF AUGUST, 1998 AT 1115 HOURS.


WITNESS: _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  _


WITNESS: 

- - - - - - - - - - - -  

SIGNATURE OF PERSON GMNG STATEMENT


KH/im
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TIME: 0445 HRS. 

EVENT: 980814-1600


PLACE: L VMPD DETECTIVE BUREAU


RLA SEVERS, am 20 years of age, BF,

,

, and my address is 


 N. LAS VEGAS, NV, 89030. HOME PHONE: 642-6922.


WARNING: Before you are asked any questions, you must understand your rights.


1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

6. 

WAIVER: 

I am DET. THOWSEN of the Las Vegas Metropolitan Police Department and inform you that:


You have the rightto remain silent.


If you give up that right to remain silent, anything you say can and may be used against you


in a court of law.


You have the right to speak to an attorney before answering any questions, and to have an


attorney present with you while you answer any questions.


If you cannot afford an attorney, an attorney will be appointed for you by the court at no cost


to you, and you need not answer any questions until that attorney has been appointed for you.


If you decide to answer questions now, you may stop at any time and ask to talk to an attorney


before any questioning continues. ·


I f you decide to stop answering questions once you have begun, all questioning will stop.


I have read this statement o f my rights and I undetstand what my rights are. I am willlng


to make a statement and waive these rights. I do not want a lawyer present with me


during the making of this statement. I know that I may revoke this waiver at any time


during the questioning and ask that an attorney be present. No promises or threats


have been made to me, and no pressure or coercion of anykind has been used against


me.


CHARLA SEVERS


The following is the transcription of a tape-recorded interview conducted by DETECTIVE


T. THOWSEN, P#1467, LVMPD Homicide Detail.


Q: Would you .. rather I called you Charla or "Lala"?


A: Charla.


Q: Char ...


A: I like to be called "Lala", but you can call me Charla?


Q: Okay, Charla. First off, you're aware this statement is being tape recorded, is that


correct?


A: Uh hum (affirm).
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l.... 

It's h

is gi

rls V

CR.


Q: 

What's

 his

 girl

s na

me?




A: 

Bran

dy.


Q: 

Bran

dy w

hat?




A: 

I do

n't k

now

 her

 last

 nam

e.


Q: 

How

 lon

g ha

ve y

ou k

now

n To

dd?




A: 

Just

 'bou

t. .. tw

o, th

ree 

wee

ks n

ow.


Q: 

Hav

e yo

u be

en s

tayin

g ov

er a

t ho

use 

orju

st vi

sitin

g?


A: 

I be

en s

tayin

g th

ere,

 han

ging

 out

. I b

een

... I

 slep

t the

re a

 cou

ple 

of d

ays.




Q: 

You

 told

 me

 ear

lier 

that

 uh, 

add

ress

 you

 gav

e m

e is 

you

r mo

ther

's ad

dres

s?


A: 

Yea

h.


Q: 

You

 don

't ha

ve a

 reg

ular

 add

ress

 whe

re y

our 

stay

ing?




A: 

No, 

uh.


Q: 

Who

 are

 the

 oth

er p

eopl

e tha

t we

re a

t the

 hou

se th

at a

re w

ith y

ou w

hen

 the

 pol

ice


show

ed u

p?
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EVEN

T: 980

814-1

600


SEVE

RS,C

HARL

A


A: 

Um, "D

ebo" a

nd Sc

, 

11

Scale

11


· I don

' know

, I thin

k... H

is nam

e, 

11

Scale"

, yeah

.


Q: 

"Debo

"?


A: 

And "S

cale".


Q: 

And w

hat's t

he .. ot

her gu

ys nam

e?


A: 

"Scale

".


Q: 

"Scale

"?


A: 

Uh hu

h (affi

rm).


Q: 

What's "

Scale

's 

11

real n

ame?




A: 

I don't

 know

 his re

al nam

e. I th

ink it's

... I k

now h

is ... las

t nam

e And

erson

, caus

e I


was h

earing

 him t

ell the

 police

.


Q: 

His la

st nam

e is w

hat? ·




A: 

Ander

son.


Q: 

Ander

son?

A: 

Dwain

 Ande

rson, 

yeah, 

I think

.


Q: 

Dwain

 Ande

rson?




A: 

Yeah.




Q: 

How l

ong h

ave yo

u know

n him

?


A: 

Since.

.. I me

t him t

hroug

h thos

e... T

hroug

h the 

guys a

t the h

ouse, 

proba

bly 'bo

ut,


a wee

k or tw

o wee

ks, so

methin

g like 

that.


AA10844
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ES


Q: 

And

 wha

t's "

Deb

o's"

 rea

l na

me?




A: 

Joh

n.


Q: 

Oka

y.


A: 

le e

 White

.

Q: 

Joh

n Le

e W

hite

?


A: 

Uh h

uh (

affir

m).


Q: 

How

 long

, lon

g ha

ve y

ou k

now

n .. J

ohn

 White

?


A: 

I jus

t me

t him

 tod

ay.


Q: 

Where

'd yo

u m

eet 

him

?


EVE

NT: 

980

814

-160

0


SEV

ERS

.CH

ARL

A

A: 

At a

 tatt

oo s

hop

, ca

lled

 "Ho

use

 of F

lavo

r" on

 Ma

rtin 

Luth

er K

ing 

and

 Ow

ens.




Q: 

What 

time

 was

 tha

t?


A: 

It wa

s ... a

roun

d ni

ne o

'cloc

k.


Q: 

In th

e m

orni

ng o

r ev

enin

g?


A: 

In th

e ev

enin

g.


Q: 

And

 ho

wd i

d yo

u ge

t ov

er th

ere?




A: 

Bac

k ov

er h

ere?




Q: 

Uh 

huh

.


A: 

I ca

ugh

t the

 bus

.


Q: 

And

... H

ow d

id u

h, M

r. W

hite

 get

 ove

r to 

the 

hou

se?




AA10845
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A: I think he was riding with his friends.


Q: How did end up coming over the house that you were at?


EVENT: 980814-1600


SEVERS, CHARLA


A: Because that's where they was coming to see Todd and they hang out there and


they was coming to see Todd.


Q: - (unintelligible - talking at same time).


A: And I told him Todd wasn't there and they hung out with me.


Q: Are they good friends with Todd?


A: Uh hum (affirm).


Q: They hang out with Todd a lot?


A: Yeah.


Q: But you only saw him just today?


A: Nah, I seen the other one before, but... noebo", I just saw him today. I just met him


today. I seen him before, but I met him today.


Q: I told you that uh, I wanted to talk to you about 4 murders that happened the other


day. What can you tell me about those murders?


A: Nothing.


Q: Has ... Mr. White ever told you anything about the murders?


A: No.


Q: Have you ever .. ridden in a car with Mr. White?


AA10846
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A:
 I have ridde

n in a car w

ith·him befo

re, yeah.


Q:
 When was th

at?


EVENT: 

980814-160

0


SEVERS,C

HARLA


A: Sh ... - (ina

udible) ... W

hen I first c

ame over to

 Todd's hou

se. It, it wa

s... He was


in the car an

d two other

 guys that th

ey- (un in te

l l ig ib le) in 

the car and

 they took m

e


over to Tod

d's house.


Q: You told m

e you rode 

the bus to T

odd's hous

e?


A: No, I'm not 

talking abo

ut today. I'

m talking a

bout...and 

you said wh

en have I e

ver


ridden in a 

car with him

?


Q: Uh hum.


A: And they p

icked me u

p before, d

owntown, a

nd they gav

e me...


Q: When was th

at?


A: and they ga

ve me a ride

. (talking a

t same time

) Sh... It w

as...about a

 month ago

.


It had to be

 like in July

, after my b

irthday som

etime.


Q: How many

 times had 

you ridden 

in a car wit

h him?


A: Sh.. That's

 about the o

nly time.


Q: So; you...me

t him only today,

 but you ro

de in a car

 with him a 

month ago?




A: Yeah.


Q: Did, you di

dn't meet h

im that time

?


AA10847
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EV

EN

T: 9

808

14-

160

0


SEV

ER

S.C

HA

RL

A


A: 

I di

dn'

t. .. 

Nah

, he

 wa

s in

 the

 ca

r, y

ou 

kno

w. 

The

y w

as 

like

, w

hat

's u

p, b

ut I

 ain

't


me

et h

im 

as 

far 

as 

kno

win

g h

is n

am

e a

nd 

all 

tha

t...a

nd 

han

gin

g o

ut w

ith 

him

.


Q: 

What

 kin

d'a

 ca

r w

ere

 yo

u in

?


A: 

A b

lac

k b

eam

er.


Q: 

Wh

o w

as 

driv

ing

?


A: 

0

Ace

". 

His

 na

me

's, 

"Ac

e.

11


Q: 

Who'

s "A

ce"

?


A: 

It's 

ano

the

r gu

y. 

He,

 he

 sta

ys 

at t

he 

hou

se 

with

 To

dd.

 It

's T

odd

's h

ous

e, b

ut h

e ...




He

 - 

(un

inte

llig

ible

) ....

 H

e a

lso

 go

t a 

roo

m i

n th

at h

ous

e.


Q: 

Is h

e a

 bla

ck 

guy

, w

hite

 gu

y, o

rien

tal?




A: 

Wh

ite.




Q: 

Ho

w o

ld i

s h

e?


A: 

Tw

ent

y.


Q: 

What

's h

is l

ast

 na

me

?


A: 

I do

n't 

kno

w ,.

Ace

's" 

las

t na

me

.


Q: 

Ha

ve 

you

 ev

er b

een

 in 

a ...

 sm

all, 

ligh

t co

lore

d c

ar?




A: 

What

 co

lor?




Q: 

Lig

ht c

olo

red

 ... w

ith 

Mr.

 W

hite

?


A: 

No.
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EVENT: 98

0814-1600


SEVERS.C

HARLA


Q: If somebody

 said that th

ey recogniz

e you .. drivin

g a small, l

ight colored

 car with M

r.


White in it, w

hat would y

ou say abo

ut that?


A: I don't reme

mber no lig

ht... (talking

 at same tim

e}


Q: Could you j

ust... (talkin

g at same t

ime}


A: light car.


Q: for, have fo

rgotten abo

ut it, maybe

, it slipped 

your mind 

and possib

ility that yo

u


really were

 in a white 

car with him

?


A: Yeah.


Q: Or light col

ored car?


A: I could hav

e been, bu

t...you know

.


Q: Okay. And

 so, did Mr.

 White tell you

 anything a

bout this se

ries of murd

ers?


A: No.


Q: Had you he

ard about i

t happening

?


A: I ain't hear 

about nothi

ng.


Q: You haven't

 heard a

bout it all, 

haven't se

en it on th

e news, se

en it in th

e


newspaper

?


A: Uh uh (neg

ative).


Q: Heard abou

t if from any

 other pers

on?


A: Nothing. I 

haven't see

n no... I ha

ven't seen 

no news. I

 haven't.


AA10849
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Q: 

Hav

e yo

u ev

er b

een

 ove

r to 

482

5 Te

rra L

inda

?


EVE

NT: 

9808

14-1

60Q




SEV

ERS

 CH

ARL

A


A: 

I do

n't e

ven 

know

 whe

re th

at's 

at. 

Tha

fs fo

r rea

l, - 

(ina

udib

le).


Q: 

It's k

ind'a

 ove

r the

re b

y uh

, Tro

p an

d M

oun

tain 

Vist

a?


A: 

Nop

e, ca

use 

that'

s wa

s... 

This

 rea

lly m

y firs

t tim

e be

ing 

in th

at a

rea.

 Ju

st ha

ngin

g


out 

over

 the

re p

erio

d. 

I us

ually

... 

I'm a

t... 

I'm 

usua

lly in

 No

rth L

as V

egas

, -

(uni

ntel

ligib

le) I

 was

 just

... I

 just

 got

 bac

k do

wn f

rom

... T

his m

y fir

st tim

e be

ing


dow

n he

re.


Q: 

So, 

it wo

uld 

be s

afe 

to s

ay t

hen,

 tha

t yo

u...ne

ver 

bee

n on

 Te

rra 

Lind

a at

 all,




prob

ably..

..


A:


No.


Q:


- ( in

aud

ib le

 - ta l

king

 at s

ame

 time

) 48

25?




A: 

I ha

ve n

ot.


Q: 

So, 

ther

e sh

ould

 be 

no r

easo

n th

at yo

ur fin

gerp

rints

 wou

ld b

e th

ere?




A: 

No r

easo

n - 

(ina

udib

le -

talki

ng a

t sam

e tim

e).


Q: 

Whats

oev

er?


A: 

Whats

oeve

r.


Q: 

Do y

ou s

mok

e?


A: 

Yea

h.


Q: 

What 

kind

 of c

igar

ette

s do

 you

 smo

ke?


AA10850
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EVENT: 980814-1600


SEVERS,CHARLA


Q: Any reason why one of your cigarettes would be...at the house on Terra Linda?


A: Not - (unintelligib le), no. Not unless uh... I wouldn't see why nobody...


Q: Is it possib le maybe, somebody else - (unintelligib le) right in the car and


somebody took some .. .from the car or something and put 'em there?


A: Probably, I don't know, cause I ride with them. or with the other guys so many times,


everybody smoke cigarettes, so... I wou ldn 't - ( inaud ib le). 


Q: So, that would be possible, you think, that you wouldn't actually have been there,


but somebody might have got one of your cigarettes from the car and...dropped it


there?


A: Yeah, but I don't think so.


Q: Okay. Did you have anything to do with killing the four people on Terra Linda?


A: No, I didn't.


Q: Did you have any knowledge of it at all?


A: No.


Q: Before or after?


A: No.


Q: What do you think should happen to somebody that would .. kill four people like that?


Which, which...


AA10851



006CORA001316

- 

-

LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT


PAGE12


A: It depends on what they killed them for.


Q: Okay. What, what do you mean?


EVENT: 980814-1600


SEVERS,CHARLA


A: I mean like... If it's self defense, that's different, but i f they just...out right killin' 'em.


I think they should get locked up.


Q: For how long?


A: Sh... I don 't know. I don't know. Ain't that much time left in the world. So, I


couldn't tell you.


Q: Like a...a year, two years, 10 years, a hundred years?


A: I think... Uh, like a year or two years.


Q: What about somebody that.didn't actually do the killing, but maybe help. Like help


drive a car, help .. hide the gun or anything like that, what should happen to them?


A: - (inaudible) I don't.. - (inaudible)... Like I said, I can't really say nothing on that,


because people know stuff and hear stuff every day so .. .it ain't they fault what they


hear and what they know, straight up. I don't - (inaudible).


Q: Well, i f they know about a murder or 4 murders then .. they should... If they do


anything, i f they're not involved in it, then they should be willing to explain that,


shouldn't they?


A: And then they will be involved with it.


Q: So, what do you think should happen to them?


AA10852
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A: 

Sh: .. 

Noth, 

nothin

g real

ly, ma

ybe... 

If they

 was h

ide, h

iding 

guns 

or som

ething

,


they s

hould 

go... T

hey sh

ould e

ither g

o for ..

 .for th

e cons

piracy

 or so

methin

g, but

...


Q: 

What ab

out dr

iving t

he ca

r? What sh

ould h

appen

 to the

m?


A: 

Uh, de

pends

 on if t

hey kn

ow or

 not. 

If they

 know

 why t

hey're

 drivin

g?


Q: 

What i f

 they d

idn't k

now? 

What if 

they d

idn't k

now...

? You

 know

, they

 were 

just

said, y

ou kno

w, dri

ve her

e, tum

 here,

 stop 

there,

 wait r

ight h

ere? 

What if 

it's lik

e


that, w

hat sh

ould h

appen

?


A: 

Then 

they s

houldn

't... I 

don't 

think t

hey sh

ould g

et in tr

ouble,

 beca

use th

ey do

n't


know 

nothin

g abo

ut that

.


Q: 

Okay,

 if...so

mebo

dy ha

d a si

tuatio

n like 

that, y

ou thi

nk tha

t...sinc

e they

 would

n't


have 

anyth

ing to

 hide, 

they w

ould g

o ahe

ad an

d expl

ain tha

t, i f th

at's al

l that w

as


that h

appen

ed? T

hat the

y didn

't reall

y know

 .. wher

e they

 were 

gonna

 go, th

at the

y


were j

ust tol

d to go

 some

place 

and st

op the

 car a

nd...and

 wait i

n the 

car an

d didn

't


really

 know

 what 

was g

onna 

happe

n?

A: 

They s

h... S

o, you

're say

ing... 

You're

 askin

g me, 

um... 

Shoul

d they

 go he

ad an

d


do wh

at, no

w?


Q: 

Ifa pe

rson d

idn't k

now w

hat wa

s gonn

a hap

pen a

nd so

mebo

dy had

 just to

ld 'em

 to


drive s

omepl

ace an

d... Then 

the...t

he pe

ople d

riving 

the ca

r just w

ent wh

ere th

ey


AA10853
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EVENT: 980814-1600


SEVERS CHARLA


were told and waited in the car and they didn't realize until later that something bad


happened to somebody?


A: - (unintelligible). Nah, they shouldn't get in trouble.


Q: They shouldn't get in trouble?


A: Uh uh (negative).


Q: But do you think they should go ahead and explain that then?


A: (sniffed) That I was going back to ... (laughing), like I said, you don't never what


happen. Somebody could explain this to this person. Just like you said, you heard


that.


Q: Okay.


A: That I know something about this or whatever. You know, somebody could


hear..that oh, she... She, he told them that she dropped... She drove them over


here or she knew about this, I... And other stuff could happen and I don't know


nothing about nothing. I don't wanna get ....


Q: Would it ..


A: involved in nothing.


Q: Would it be fair to say then that. i f somebody just drove the car and they didn't know


anything about what was gonna happen, that they would probably be up front with


the police and and say that's what it was?


AA10854
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A: Yeah, - ( i n a u d i b le ) .

EVENT: 9808141600


SEVERS,CHARLA


Q: So, then if ... they didn't wanna tell the police what happened, then it probably wasn't


like that, it was probably, more that they knew exactly what was gonna happened


and that's why they're not talking to the police? Would you say that'd be fair?


A: No. It, uh, because then again, they could just not. t rust nobody, the police or


nobody and just don't wanna say nothing. .


Q: And why would they not trust the police?


A: Because... Uh, I been in jail plenty of times, but... Sh.. I just, uh ...


Q: I mean, have you ever seen (talking at same time) ...


A: I don't. ..


Q: Have you ever seen my partner and I before? Have we ever ... talked to you before


today?


A: Uh uh (negative).


Q: Have we ever done anything to try to miss lead you or .. ?


A: Nah, but they all...


Q: Or· be mean to you?


A: No, but they're all the same.


Q: Well, that's ... That's not a very fair statement about any body, is it?


A: Uh uh (negative).


AA10855
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Q:
 That... (talking at same time)


A:
 That's not.


Q:
 They're all the same. That's....


A:
 It's not. But that's just how I feel.


Q:
 I mean there's all kinds of people, right?


A: Uh huh (affirm).


EVENT: 980814-1600


SEVERS CHARLA


Q: So, don't you think that it's ... fair that if ... you don't know what gonna happen, you're


just told to go some place and then your scared. Uh, cause you find out later


something happened that... The best thing to do, is to be honest and just admit it.


A: Uh huh (affirm - talking at same time).


Q: Unless you have something really bad to hide, that you really did something bad.


Isn't that...? Doesn't that make sense?


A:
 Yeah.


Q:
 Do you wanna explain that for me?


A: I don't have nothing to explain, because I don't... I don't know nothing. Like I said,


I don't... I don't go no where.. I don't talk... When... I don't talk about nothing.


When the ... When all the boys are over ... the house, when I'm at the house, I just...


I'm either in the room or I'm playing Nintendo, nobody ... I don't... I don't know


nothing.
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Q: 

So,

 if M

r. W

hite

 sa

id s

om

eth

ing

 co

ntra

ry t

o th

at, 

wou

ld h

e b

e te

lling

 the

 tru

th o

r no

t?


A: 

Co

uld

 yo

u e

xpl

ain

 co

ntra

ry?




Q: 

Diff

ere

nt.


A: 

Diff

ere

nt.


Q: 

If M

r. W

hite

 sa

id t

hat

 yo

u d

id k

now

 all

 ab

out

 it?




A: 

Tha

t ai

n't 

the

... 

Tha

t's n

ot t

he 

trut

h. 

It w

oul

dn'

t be

 the

 tru

th. 

And

 I d

on'

t kn

ow

 wh

y


he 

wo

uld

 sa

y th

at.


Q: 

Did

 yo

u k

now

 the

 pe

opl

e th

at d

ied

?


A: 

Uh 

uh 

(ne

gat

ive

).


Q: 

Ha

d y

ou 

eve

r 'e

m b

efo

re?




A: 

No 

ver

bal

 res

pon

se.




Q: 

No

? D

o y

ou 

kno

w h

ow

 co

me

 the

y d

ied

?


A: 

Uh 

uh 

(ne

gat

ive

). 

I fig

urin

g .. s

om

e d

rug

s o

r so

me

thin

g, 

I do

n't 

kno

w, 

mo

ney

.


Q ;  

And

 ho

w d

id t

hey

 die

?


A: 

I do

n't 

kno

w.


Q: 

Wh

y d

o y

ou 

figu

re 

dru

gs?




A: 

Cau

se 

tha

t's w

hat

 mo

st p

eop

le...

 If 

som

ebo

dy.

.. S

h...

 I'm

 fig

urin

g if

 so

me

bod

y g

ot


kille

d, t

hat

's w

hat

 mo

st p

eop

le d

ie. 

l f .. th

ey 

bro

ke 

in th

e h

ous

e, t

hey

 se

en 

som

ebo

dy


AA10857



006CORA001322

·


LAS VEGAS METROPOLITAN POLICE DEPARTMENT


VOLUNTARY STATEMENT


PAGE18


EVENT: 980814-1600


SEVERS CHARLA


home, they gone kill 'em or whatever, I don't know. That's - (inaudible) I -

(inaudible).


Q: You think the people that did that went over there planning to kill 'em or do you


think they .. went over and maybe just looking for drugs or something like that?


A: Probably, looking for drugs or something.


Q: Probably, didn't really plan on doing it and just somebody showed up?


A: Probably, I don't know. I don't know the situation.


Q: You wanna be ... truthful today?


A: I figure I am being truthful.


Q: And i f you're not being truthful, what do you think should happen, because of it?


What would be fair to happen, i f you're not being truthful?

A: I'm not gonna.... I'm - (unintelligible) truthful, nothing. Sh... And rm just being


truthful, cause it's me, you know. Cause it, it all goes back to, you never, you can't

help it who you know. You can't help it what you hear. That's... That's life.


Q: Can you explain to me what happened to your eye?


A: No; because this doesn't have anything to do with it.


Q: What does it have to do with?


A: Uh, another incident. It don't have nothing to do... Uh, with why I'm here right now,


so...
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EVE

NT: 

980

814

-160

0


SEV

ERS

, CH

ARL

A


Q: 

So, 

how

 did.

.. H

ow d

id yo

u ge

t...yo

ur ri

ght 

eye

 blac

kene

d an

d a 

cut b

y yo

ur ri

ght


eye

?


A: 

Fem

ales

, bo

ttles

.


Q: 

When

 was

 tha

t?


A: 

It ha

ppe

ned

, jus

t ear

lier.


Q: 

What 

time

?


A: 

I don

't re

mem

ber 

wha

t tim

e,· e

xact

ly.


Q: 

Did 

Mr. 

White

 hit y

ou i

n th

e ey

e?


A: 

No.


Q: 

Has

 he e

ver 

hit y

ou?




A: 

Uh u

h {n

egat

ive).

 No

.


Q: 

Has

 he 

eve

r cho

ked 

you?




A: 

No. 

Why ...

 ?


Q: 

I'm j

ust .

. wan

t you

 to b

e ho

nest

 with

 me,

 tha

t's w

hy. 

And

 you

 kno

w th

at. 

Don

't yo

u?


A: 

Yea

h, b

u t L

g os

h . T

his p

lace

 is c

razy

.


Q: 

How

 com

e th

at yo

u do

n't w

ann

a...ex

plain

  w

ho h

it yo

u in 

the 

eye?




A: 

Bec

ause

, it's

 .. It

's no

t tha

t ser

ious

.


Q: 

You

r ey

e is 

not?

A: 

Uh u

h {n

ega

tive 

- ch

uckl

e).
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